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MOJA LJUBLJENA BOŽJA DJECO,

Vi se svi nalazite na putu, koji Vas vodi
u jednu novu zlatnu budućnost. Vi imate
veliku sreću, što ste rođeni u ovoj epohi,
jer ćete moći doživjeti velike promjene.
Pred Vama je izvanredno vrijeme, iako

si trenutno ove promjene ne možete
predstaviti.

Vi se krećete prema vremenu u kojem
ćete steći posve nove perspektive o vašem
životu i koje će vam otvoriti mogućnosti

osobnog rasta o čemu ste dosad mogli samo
sanjati !

Pred vama stoje mnoge promjene, koje
će ispunjavati knjige da vam saopće sve
mogućnosti, koje na vas čekaju. Budite
za sve otvoreni što vam prethodi i to će

vas ispuniti radošću.
Pomognite da svi ljudi saznaju i razumiju

što će se dogoditi, kako biste se mogli
otvoreno približiti predstojećim događajima !

VAŠ ARHANĐEO GABRIJEL
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U V O D

Danas se mnogo piše o temi „Uspon čovječanstva u 5. dimenziju.“ Na internetu Google o 
tome se govori u oko 120.000 članaka.  Sa moga gledišta premalo se u vezi toga govori i 
diskutira o poznatim činjenicama. U knjižarama postoje bezbrojne knjige, koje iznose godinu 
2012. i o njoj se stvaraju mistični i dramatični scenariji i najavljuje se „konac svijeta“ iznoseći 
informacije o usponu čovječanstva u 5. dimenziju.  Nedostaje detaljni  opis, koji se procesi 
momentalno  odvijaju  na  zemlji  i  čemu  se  čovječanstvo  može  radovati  sa  ulaskom  u  5. 
dimenziju.  Ja  želim ovdje prenijeti  dodatne  informacije,  da bi  si  današnje  društvo moglo 
stvoriti sliku o značenju slijedeće više dimenzije ljudske svijesti s kojom ćemo živjeti.
Čovjek je na putu napustiti odijeljenost i u svom razvoju učiniti gigantske promjene. Njegova 
nova  svijest  ne  će  se  temeljiti  na  odijeljenosti  od  sviju  i  svega,  nego  će  se  temeljiti  na 
čovjekovom povratku jedinstvu. U središtu svih promjena stajat će čovjekova povezanost sa 
svim drugim komponentama svemira. Njegova će se nova svijest temeljiti na tome, da on čini 
jedinstvo sa svim drugim ljudima, prirodom, majkom zemljom i svim drugim zvijezdama i 
bićima u svemiru.
Ova knjiga ide dalje od godine 2012. kad će ljudska svijest ići dalje i projicirati nastanak 
jedne posve nove društvene forme – izgrađene na proširenoj svijesti jedinstva. sadržaj ove 
knjige ne služi samo za informaciju, nego je također poticaj čitateljima, da ove informacije 
šire dalje u svrhu aktivnih razgovora, jer samo tako može teći prijelaz bez većih zbunjenosti.
Ova knjiga sastoji se od uvoda Arhanđela Gabrijela, koji nas želi pripremiti za uspon u 5. 
dimenziju i životne promjene.
Nadalje su postavljena pitanja, koja sam uputio bićima svjetla za moje bolje razumijevanje i 
za razumijevanje čitatelja. Sveobuhvatni odgovori dopunjuju ovo djelo isto tako kao i mnoge 
objave, koje sam primio prethodno i za vrijeme nastanka ove knjige.
Ovom knjigom imate u svojim rukama objave, koje su upućene cijelom čovječanstvu.

Predgovor  hrvatskom izdanju

U svim epohama i u svim rasama postojali su ljudi, koji su, svojim duhovnim i intelektualnim  
razvojem,  reprezentirali  božanske  osobine  i  prenosili  božanske  istine.  Također  je  uvijek  
postojala  čovjekova  potreba  u  takve  pojedince  vjerovati  i  dozivati  njihovu  prisutnost.  
Čovjekova je  duboka čežnja preko takvih  božjih  reprezentanata  iskusiti  doživljaj  svetog i  
božanskog. 
Takvi su pojedinci za Hinduse bili Krišna, Višnja i Šiva; za budiste Buda; za Kneze Konfucije  
i Lao Ce; za muslimane Muhamed. Za kršćane to su bili Abraham, Mojsije, David, Salamon,  
starozavjetni proroci i napose Isus iz Nazareta, kao i brojni pojedinci koje nazivamo svecima.
Jedna od najvećih zabluda crkava i vjerskih zajednica jest uvjerenje, da se je Bog objavljivao  
samo  u  dalekoj  prošlosti  i  da  je  s  njima  prestao  objavljivati  se,  inspirirati  pojedince  i  
saopćavati daljnje učenje. Takvo vjerovanje onemogućava daljnji teološki razvoj, jer se ne  
poznaje i ne priznaje genijalno novoobjavljeno znanje o Bogu, čovjeku i svemiru. Religije  
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današnjih crkava okamenile su se i predstavljaju antikvarijate samo starih inspiriranih istina,  
koje tako malo govore čovjeku današnjeg stupnja svijesti.
No, Bog se i danas objavljuje na našoj planeti,  inspirira pojedince i preko njih saopćava  
veliko znanje ljudima našeg vremena. To je znanje većinom nepoznato i njeguje se u tajnim 
mističnim školama.
Ova je knjiga također jedno svjedočanstvo o živom Bogu, koji se također i danas objavljuje !  
U to vjerovati i o tome svjedočiti uvijek je značilo „hvatati rukama vruće željezo.“  U sva  
vremena institucionalizirane su crkve u prorocima i  karizmaticima gledale konkurenciju  i  
opasnost.  Proroci uvijek donose religioznu svježinu i nova saznanja – i uvijek su u opoziciji  
prema ustajalim,  preživjelim  i  degradiranim  formama kulta.  Proroci  uvijek  donose  nove 
spoznaje o biću Boga, o svemiru i čovjeku – razmjerno stupnju svijesti današnjeg čovjeka.  
Prorok je uvijek reformator i u tome vide opasnost institucionalizirane crkve. To vrijedi kako 
za kršćanstvo, tako za hinduizam i budizam, a posebno za Islam. Oni se pozivaju samo na 
Boga, koji se je objavljivao u dalekoj prošlosti i po njihovoj patološkoj svijesti On je zauvijek  
sve rekao, što je imao reći i On se danas više ne objavljuje. Jedino su institucionalizirane  
crkve legitimni  predstavnici  božjeg učenja,  a to  je  upravo velika varka !  Oni  su vezali  i  
ograničili Boga na stare objavljene knjige čiji simboli i misaoni stupanj ne daje odgovore na 
pitanja današnjeg čovjeka. Zato su sve religije zapravo religije „mrtvog Boga.“ Nekadašnje,  
staro inspirirano znanje, kojeg su crkve ovjekovječile u svoje dogme, za današnje su čovjeka  
samo mrtve kosti, kojima crkve hrane tražitelje istine.

U ovoj knjizi govori poznati i veliki predstavnik iz duhovnog svijeta sam arhanđeo Gabrijel.  
On se javlja, da bi danas, kao i uvijek u prošlosti, objavio svijetu one planove i poduhvate,  
koje je Bog predvidio za našu planetu. Veliki broj velikih duhova danas su inkarnirane na  
našoj planeti u svrhu promicanja i ostvarenja ovog nebeskog plana. U ovoj se knjizi iznose 
detalji o budućnosti, koja je već započela ! 

                                                       Mato Mihić

POZDRAV ARHANĐELA GABRIJELA

Budite pozdravljeni, Vi – anđeli na zemlji !

Ja vas blagosivam najvećim blagoslovom Boga ! Ja vas blagosivam s beskrajnom ljubavlju 
našeg Stvoritelja ! Budite blagoslovljeni Vi, koji ste slike našeg Gospodina ! Ja sam arhanđeo 
Gabrijel i vodim vas preko ove knjige !
Svijet  se  nalazi  na  točki  preobrazbe,  na  kojoj  se  radi  o  tome,  da  čovjek  zaključi  jedno 
razdoblje svog razvoja, koje se sastojalo od forme međusobne odijeljenosti i odijeljenosti od 
svih  drugih.  Živeći  ovom sviješću  čovjek  je  vjerovao,  da je  jedini  na  ovom svijetu,  koji 
upravlja  svojim  životom i  svojom sudbinom.  Stoga  je  dosada  mislio,  da  je  ovdje  posve 
prepušten sam sebi i da se stoga treba boriti sa svim sredstvima, da bi opstao u životu i da bi 
osigurao, da ne mora umrijeti od gladi. Za to ostvarenje čovjek je, tokom vremena, bio vrlo 
osjetljiv i  poduzimao je sve moguće razvoje i  pronalaske, da bi zgrtao imetak,  kako bi si 
osigurao siguran život bez velikih ograničenja. Pošto je to želio svaki pojedinac jasno je, da su 
iz toga nastale borbe za vlast, pri čemu se nije sustezalo od uništenja drugih
Ovo će biti izmijenjeno, jer će čovjek napustiti ovo područje svijesti i uspet će se na slijedeću 
razvojnu stepenicu. Tad će čovjek opet postati svjestan, da on živi u jedinstvu sa svim drugim 
ljudima, sa prirodom i sa vrhunskim Stvoriteljem. Ovaj će stav imati dalekosežne posljedice 
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za zajedništvo ljudi, kako će to biti opisano u unaprijed rečeno na ovim stranicama. Nastat će 
jedno novo shvaćanje društva i iz toga će uslijediti mnoge promjene. Bit će isto tako skiciran 
tamošnji put i objašnjeno, zašto su neophodni određeni događaji, da bi uopće bio omogućen 
uspon u 5. dimenziju. Informacije o prijelazu u budućnost čovječanstva trebaju doprinijeti, da 
ovaj proces bude brzo aspolviran i da ljudi budu pripremljeni i oslobođeni od straha u ovom 
trenutku prijelaza, kako bi se proces mogao odvijati mirno i radosno. To je svrha ove knjige.

PITANJE: Mi poznajemo arhanđela Gabrijela iz literature, iz Biblije i mnogih legendi. No,  
mnogi ne prihvaćaju da ti zaista postojiš. Možeš li nam otkriti, tko si ti u stvari ?

Arhanđeli  su, u toku stvaranja cijelog svemira, od Boga postavljeni, da se u Njegovo ime 
brinu, da svemir može ispuniti svoju svrhu. Njegova je svrha dušama, koje su sve skupa dio 
Boga, dati mogućnost, da mogu u materijalnoj formi voditi život kako bi skupljali iskustva i 
da stječu mudrost, što nije moguće u formi svjetla i energije. Naša je zadaća ovo omogućiti i 
brinuti se za to, da se ova iskustva mogu po želji steći i da se potiče postizanje  mudrosti kroz 
životna  iskustva  i  spoznaju  iz  toga.  Nakon  što  ovaj  iskustveni  proces  prijeđe  kroz  više 
razvojnih stupnjeva dolazi vrijeme ovo omogućiti u jednoj izmijenjenoj formi svijesti. Stoga 
sada slijedi uspon u novu dimenziju ljudske svijesti. Mi arhanđeli radimo, zajedno sa Uzašlim 
majstorima, koji su svi skupa apsolvirali svoj inkarnacioni ciklus na zemlji i stoga raspolažu o 
svem  iskustvu,  koje  omogućuje  iskustvenu  mnogostrukost  na  zemlji.  Ovim  zajedničkim 
radom mi pripremamo svijet kako bi ovaj prijelaz, u slijedeći viši stupanj svijesti, bio bez 
problema. Naša je zadaća kao arhanđela brinuti se, da svi procesi na zemlji budu mogući u 
granicama stvaralačke punomoći. Moja je specijalna zadaća navještaj Božje riječi i u tu svrhu 
ja se služim raznim medijima na zemlji,  preko kojih vam govorim. Ovo se zbiva na razne 
načine – knjige su također jedna od ovih mogućnosti.

PITANJE: Koje preduvjete treba imati čitalac, da bi razumio ovu knjigu ?

Preduvjeti,  koje  treba  pridonijeti  čitalac  ove  knjige,  vrlo  su  jednostavni.  On  mora  biti  
znatiželjan  u  odnosu  na  svoju  budućnost  i  budućnost  čovječanstva,  i  mora biti  spreman  
akceptirati, da u svemiru postoje ne samo stvari, koje možemo vidjeti i dodirnuti nego također  
i druga bića On može biti uvjeren, da svi mi imamo u vidu samo sve najbolje za sve ljude.  
Inače nisu potrebni  nikakvi preduvjeti.

PITANJE: Kako to, da doduše sve više ljudi imaju kontakt sa svojim duhovnim vođama, dok 
tako mnogi ljudi još nemaju o tome nikakvog pojma i nas ismjehuju i smatraju luđacima ?

Da, točno je, da sve više ljudi pronalaze put do nas i time dobivaju jedan posve novi pogled 
na svoj život i bivaju ojačani  s ljubavlju i mudrošću. Da stoga, drugi ljudi koji još ne mogu 
akceptirati,  da postoji svijet svjetla, imaju probleme posve je razumljivo. Vidjet ćeš, da će 
broj onih, koji su za ovo otvoreni, uvijek sve više rasti. Vrlo će brzo narasti kritično mnoštvo, 
koje će povjerovati, da vodstvo dobivaju iz svjetla i da ovo vodstvo isključivo služi njihovom 
najvećem blagostanju. Ja mogu svim medijima i svim otvorenim ljudima samo reći: Nemojte 
se obeshrabriti, jer će vaše vrijeme uskoro doći i svijet upravo sve vas treba, kao nikad prije !

PITANJE: Što je zadaća našeg duhovnog vodstva ?
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Svaki čovjek ima nekoliko anđela zaštitnika, čija je zadaća brinuti se da iskustva, koja želite  
steći tokom vašeg života, zaista uslijede, jer ste im takav nalog dali prije vaše inkarnacije.  
Oni vas štite od nepoželjnih događaja i vode brigu, da možete ispuniti vašu zadaću. Oni vam 
također pomažu pronaći put do svjetla, ako ga napustite.  Dnevno se zbivaju sitnice, koje su 
vam ishodili vaši anđeli čuvari. Osim toga vi imate tzv. velikog duhovnog vođu, koji se brine, 
da  svi  događaji  u  vašem životu  teku  u ispravnom pravcu i  da  svoje  vodstvo  doživite  sa 
vidikovca metapozicije. Upravo ove vaše anđele zaštitnike i vašeg vrhunskog duhovnog vođu 
vi možete također osobno osloviti i zazvati i vi ćete dobiti signale preko kojih ćete dobiti vaš 
odgovor.

PITANJE: Zašto si upravo mene izabrao za pisanje ove knjige ?

Razlog je u tome, što ti raspolažeš s vrlo mnogo znanja, kojeg si stekao u ovoj i u mnogim 
dosadašnjim inkarnacijama. Temeljno znanje, iz tvojih inkarnacija, upravi ti sada opet stoji na 
raspolaganju  i  bit  će  ti  vrlo  korisno  za  obavljanje  tvojih  zadaća.  Ti  posjeduješ  najbolje 
preduvjete za razumijevanje ovih objava, da ih prevedeš na jezik današnjih ljudi i prije svega 
da budeš otvoren i uvjerljiv prema skepticima i njihovim sumnjama. Tvoj angažman, kojeg si 
pokazao prije nego je još nastala riječ o knjizi, nas se je ugodno dojmio kao i brzina tvog 
duhovnog  razvoja.  Ovo  je  naše  radosno  raspoloženje.  Ti  si  u  ovom  životu  tako  mnogo 
postigao i unatoč toga stojiš čvrsto na zemlji, častiš prirodu i daješ se ljudima na raspolaganje 
sa svim svojim iskustvom. Tvoja dragocjena iskustva, koja su često bila bolna, nismo uzalud 
stavili  pred tebe,  jer  su te  ona prožela  i  dala  ti  strpljivost  i  ustrajnost  za  ovu zadaću,  da 
djeluješ kao radnik svjetla. Tebi će ljudi uzvratiti veliku zahvalnost i tvoj će trud biti isplaćen.

Ti pretjeruješ – ja se crvenim od stida i u meni raste strahopoštovanje !?!

Ne budi tako skroman, ti ćeš naše objave prenositi svijetu iako momentalno postoje još mnogi 
skeptici.  Tvoje  će  objave  dohvatiti  svijest  mnogih  i  već  brzo  pratiti  čovječanstvo  u  petu 
dimenziju.

PITANJE: Ti smatraš, da ću podnijeti sve borbe, poniženja i napade moćnika, kako bi mogao 
ispuniti ovu zadaću ? Jeste li to sve taklo podesili ?

Mi te pratimo od tvog rođenja prema nalogu, kojeg si nam dao prije svog rođenja. Ti ćeš se 
sjetiti, da si naš poslanik, da ispunjavaš upravo ovaj nalog. Svi doživljaji u ovoj inkarnaciji 
služili  su  za  pripremu za  ovu zadaću,  koju  si  sada  započeo  i  čiji  domašaj  još  ne  možeš 
prosuditi.

Vidiš li u mojim očima mnoga pitanja ?

Da, ja ih mogu vidjeti, no budi strpljen, ti ćeš kao i mnogi čitatelji tokom ove knjige dobiti 
odgovor na mnoga tvoja pitanja !

PITANJE: Znači, da svi slučajevi o kojima sam govorio nisu bili uopće slučajni ?

Trebaš znati, da u životu ne postoje nikakvi slučajevi – sve se zbiva iz razloga, što si ili prije 
svoje reinkarnacije određen za željena iskustva ili  da si sam tome vođen na temelju tvojih 
misli i postupaka. Ti si sve ili sam predodredio ili si to sam stvorio tokom svog života. Ovo ne 
važi samo za tebe, nego za sve ljude u cijelom svemiru !

6



PITANJE: Zašto se mi ne rađamo sa znanjem odnosno sa informacijama iz stečenih iskustava  
prošlih inkarnacija ?

Mnogi bi ljudi dali mnogo za to, da se u glavi sjećaju drugih života kako bi odstranili moguće 
nove greške. Zašto moramo sve to opet zaboraviti?
Zaborav  ima razlog,  da  čovjek dođe  na ovaj  svijet  posve bez  utjecaja  i  da može stjecati 
iskustva,  koja  si  je  prethodno  postavio.  Ako  bi  došao  na  svijet  sa  znanjem  iz  prošlih 
inkarnacija, tad ne bi bilo moguća forma mnogostrukog iskustva i čovjekova zadaća ne bi se 
mogla ispuniti u punom opsegu. Ne igra nikakvu ulogu da li čovjek može oživjeti iskustva 
prijašnjih života ili ne – cjelokupno znanje po završetku njegova života stoji mu odmah na 
raspolaganju i on profitira više od života, ako dođe na svijet bez sjećanja.

PITANJE: Ti si me opunomoćio, da na mojoj Web-stranici objavim slijedeće upozorenje:

„ Svijet će doživjeti veliku promjenu i od najvećeg je značenja, da ljudi o tome steknu znanje, 
da se mogu na to pripremiti i da bi se, po mogućnosti, mnogim dušama otvorila opcija kako bi 
se mogle odlučiti za sudjelovanje u usponu ili žele i dalje ostati odijeljene – na istom mjestu. 
To bi značilo, da sve u odijeljenosti živuće duše napuste zemlju i da se vrate u svijet svjetla. 
Mi želimo danas  svim ljudima dati  jasno  do znanja,  da se  mogu odlučiti,  da li  žele  ovu 
promjenu poduzeti ili će se radije tek u jednom kasnijem terminu vratiti na zemlju i tek tada 
osjetiti i doživjeti promjene.“

Treba li  to značiti,  da oni ljudi,  koji  su se u svojim dušama odlučili  za uspon, mogu još  
jednom dobiti šansu, da se svjesno odluče za uspon i da će inače umrijeti prije uspona 

Točno je, da će se znatan broj ljudi odlučiti protiv uspona u 5. dimenziju. Ovu će odluku ovi 
ljudi donijeti nesvjesno – oni su je donijeli na području sna, za vrijeme spavanja. njihove duše 
napuštaju njihovo tijelo i vraćaju se nazad u područje sna, da bi tamo dalje planirale svoja 
daljnja iskustva i ovo sada realizirali u svjesnom životu. Na ovom su području mnogi ljudi 
odlučili zadržati se u odijeljenosti, da bi još neka iskustva stekli na ovom području svijesti. 
Ovo će se tad dogoditi u daljnjim inkarnacijama, u jednoj odgovarajućoj epohi, jer vama stoje 
mnoge inkarnacije na raspolaganju, koje sve teku paralelno. Stoga će uspon u 5. dimenziju 
uslijediti bez ovih duša i ovi će ljudi napustiti zemlju. Ovo će se dogoditi s jedne strane prije 
vremenskim smrtnim slučajem, kroz saobraćajne nesreće, katastrofe i druge mogućnosti kao 
npr. bolesti, koje će ove ljude prije vremena istrgnuti iz života.
Ovo zvuči dramatično, ali morate postati svjesni, da se ovdje radi o planiranim i od vaših duša 
poželjnim procesima.

PITANJE: Koliko će ljudi time biti pogođeno ?

Broj  je  nejasan,  jer  se  ljudi  svakodnevno  mogu  drugačije  odlučiti.  I  još  ostaje  dovoljno 
vremena za konačnu odluku.  Bezbrojne  duše čeznu inkarnirati  se  na zemlji,  da bi  mogle 
doživjeti veliki događaj, i svaka duša, koja nije zrela da u tom sudjeluje, oslobodit će svoje 
mjesto ovdje na zemlji.

ŠTO JE 5. DIMENZIJA ?
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Čovječanstvo danas stoji pred velikom preobrazbom ! Ako bacimo pogled unazad u povijest 
tad vidimo, da su pred tisuće godina nastajale velike imperije, koje su se preko velikih vođa 
širile preko velikih dijelova zemlje i opet su nestale. Vođeni su veliki ratovi u koje je često 
bio uvučen cijeli svijet. Nastajale su države i opet nestajale. Nastale su velike gospodarske 
imperije, koje su postale svjetska moć i opet su propale. Ljudi dolaze na svijet – izgrade nešto 
veliko i opet sve propadne u prah i pepeo. Ništa nije stalno – sve je u pokretu. To je krvotok 
života i upravo se o tome radi u ovoj knjizi.
Ako govorimo o dimenzijama tad možemo biti  zavedeni,  da smo u carstvu matematike  i 
fizike.  No ovdje  navedena  oznaka  5.  dimenzije  nipošto  se  ne  može shvatiti  matematički. 
Govorimo radije o stupnjevima razvoja kao što npr. jedno auto posve na početku postoji samo 
na papiru ili elektronski u formi nacrta – kasnije se pravi model, i sve do tada dok ne poteku 
na traci velike serije moraju proteći mnogi daljnji razvojni stupnjevi. Isto tako čovječanstvu 
prethodi razvojni korak – sa dalekosežnim posljedicama u svrhu forme njihovog zajedničkog 
života na zemlji.
Mi danas živimo u jednoj društvenoj formi, koju možemo označiti kao učinkovito ili profitno 
društvo. Tko najviše proizvede taj će za to biti najviše nagrađen. I ako je k tome još lukav tad 
može sebi prisvojiti  uspjehe na štetu manje lukavih i manje vrijednih ljudi. Ova društvena 
forma ima svoje tamne strane, jer se ne može označiti socijalno podnošljivom. Tako na rubu 
društva postoji mnoštvo ljudske patnje, gnjeva, mržnje i depresije. U trećem svijetu tisuće 
ljudi dnevno umiru od gladi. U naprednom i „bogatom“ zapadnom svijetu ljudi, koji žive na 
rubu društva, dobivaju samo ono najneophodnije, da bi preživjeli.  No samo preživjeti nije 
smisao života !
Čovječanstvo  i  njihova  forma  sadašnjeg  društvenog  zajedništva  prožeto  je  izrabljivanjem 
slabih i  manje obrazovanih.  No ova vrsta zajedničkog života,  koja  počiva na tome, da se 
pojedini čovjek osjeća kao odijeljen od drugih ljudi, od svoje planete i svemira, ide ususret 
svom koncu.
5.  dimenzija  jest  stanje  svijesti,  koje  se  može  označiti  kao  oslobođenje  od straha.  To će 
pogoditi sve ljude i svi će, u najkraće vrijeme, učiti nadvladati svoje strahove i mjesto toga 
doživjet će pouzdanje i životnu radost. Bit će to jedno stanje koje u današnjem životu mnogi 
ljudi  nažalost  rijetko  doživljavaju.  Ovaj  uspon  mi  možemo  označiti  kao  oslobođenje  od 
ovisnosti, jer svi će se ljudi moći osloboditi od svojih ovisnosti i sve će slobodno odlučivati. 
Ovo će oslobođenje imati dalekosežne pozitivne konsekvence za zajednički život ljudi, jer 
veze koje su bile utemeljene samo na bazi ovisnosti i straha, bit će razriješene.
Mi danas stojimo na koncu jedne društvene epohe i pripremamo se za uspon i slijedeću višu 
dimenziju ljudske svijesti.  Ovu novu epohu obilježava to, da čovjek napušta odijeljenost i 
spoznaje, da on čini jedinstvo zajedno sa svim drugim ljudima. Ovo jedinstvo ide još dalje i 
povezuje ne samo ljude međusobno, nego ih povezuje sa prirodom, zemljom, planetima u 
sunčanom sistemu – i što više sa cijelim svemirom. Ovo će jedinstvo vanjskim utjecajima, o 
čemu ćemo u ovoj knjizi  još pobliže govoriti,  biti  ucijepljeno u svijest  svakog pojedinog 
čovjeka i omogućit će mu spoznati, da mu forma zajedničkog života, koju je za sada izabrao, 
nije više od koristi.  Ova spoznaja ima dalekosežne posljedice, jer promijenjeni stav prema 
samom sebi  i  prema  svojoj  okolini  donosi  u  sebi  veliku  stvaralačku  snagu.  I  da  bi  ovu 
prasnagu  kanalizirao  u  jednom  pravcu  potrebno  mu  je  vodstvo,  koje  mi  u  ovoj  knjizi 
stavljamo na raspolaganje čovječanstvu.
S ulaskom u 5. dimenziju čovjek ne će samo biti  slobodan od ovisnosti i  strahova, on će 
također još više bit slobodan otkriti   TKO JE ON U STVARI. Iz toga nastaje posve novo 
razumijevanje  samog sebe i  time se budi  misaona stvaralačka  snaga.  Preko misli  rađa se 
stvarnost i svaki čovjek uči stvaralački koristiti svoje misli. Tromost treće dimenzije bit će 
znatno razriješena i misli će se uvijek brže manifestirati kao stvarnost.
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Pomoć za razumijevanje i primjenu ovih uputa u stvarnosti temelji su za promjenu i određeni 
razvoj, koji će omogućiti razumu akceptirati, da čovjek nije posve sam u ovom svijetu. Ovo 
govore bića koja možete smatrati višom instancom ili bića iz svijeta svjetla, koja čovječanstvu 
nude  vodstvo.  Sve  je  slobodna  odluka  volje  i  time  svaki  čovjek  sam  odlučuje  kako  će 
primijeniti ove upute za nov život u 5. dimenziji.
Svaki čovjek govori o  Bogu, a da ga nikada nije sreo, niti je ikada dobio dokaz o njegovom 
postojanju,  niti  je ikada približno vidio ili  osjetio nešto,  što bi  izgledalo slično Bogu. No 
čovjek ipak akceptira njegovo postojanje. Ovo nije nikakva sveta knjiga, koja govori o Bogu i 
njegovim glasnicima. Radi se samo o tome, da ne stavljamo u pitanje njegovo postojanje. 
Ovdje isto tako ne će biti dotaknuto, da li religije ovog svijeta ili bolje rečeno: koja je religija 
najbliža istini. Religije u ovoj knjizi ne igraju nikakvu ulogu – ovdje se radi o društvenom 
zajedničkom životu ljudi i o usporedbi između forme kako je danas i kako će biti u buduće.

PITANJE: U kojoj dimenziji živimo mi danas – ja sam čitao, da sada živimo u 3. dimenziji i  
uspinjemo  se  u  5.  dimenziju.  Što  je  sa  4.  dimenzijom  i  u  čemu  se  razlikuju  pojedine  
dimenzije ?

Većina ljudi živi u 3, dimenziji – što znači, da sami po sebi shvaćaju da žive posve odijeljeno 
od drugih  ljudi  i  da  su posve  usmjereni  samo na  sebe.  Ovi  ljudi  ne akceptiraju  nikakvo 
mišljenje  o  postojanju  jedne  nadzemaljske  moći,  koja  može  neposredno utjecati  na  život 
čovječanstva. Oni žive posve izolirani od svih drugih stvari u svemiru. Oni doduše  razlikuju 
dobro i zlo, govore o nebu i paklu i prosuđuju sve i svakoga prema pozitivnim i negativnim 
atributima.
Ljudi  koji  su  već  u  mnogim situacijama  prestali  suditi  i  osuđivati  i  koji  su  se  otvorili  i 
priznaju, da postoji mogućnost, da na zemlji i u njihovom okrugu, osim poznatih i vidljivih 
životnih bića, mogu postojati također još i druga bića, ovi se ljudi nalaze na prijelazu u 5. 
dimenziju. Moglo bi se tvrditi, da se nalaze u 4. dimenziji i na prijelazu u slijedeći razvojni 
stupanj. Nije važno ovdje govoriti o dimenzijama u kojima se nalaze pojedini ljudi – radi se o 
tome da razumijemo, da postoje razni razvojni stupnjevi svijesti našeg jastva i ljudi, koji su 
još jako duboko vezani na odijeljenost kao i drugi, koji se otvaraju i čiji je horizont već nešto 
veći od ostalih. Ali slijedeći korak, u razvoju svijesti, pogađa sve ljude, svejedno koliko su 
dosada razvijeni.

PITANJE: Zašto mora tako biti, da sve uvijek propada i nestaje . zašto ne može barem nešto  
biti trajno ?

Krvotok života određen je od Boga, jer je samo promjenom moguć razvoj. Kad bi sve bilo 
trajno tad bi vrlo brzo uslijedilo mirovanje. Sve počinje već time da se zemlja okreće i tako 
slijede izmjenično dani i noći. Zemljina os mijenja svoj nagib prema suncu i tako dolaze i 
odlaze godišnja doba. I svi dolasci i odlasci obuhvaćaju cijelu prirodu i također čovječanstvo. 
Ljudi se rađaju da bi prolazili kroz proces života i da bi za vrijeme toga iskusili promjenu. To 
je promjena, koja omogućava rast ne samo tjelesno, nego također i duhovno.

PITANJE: Zašto je uslijedilo, da je čovjek uveo društvo profita, a  da se nije odmah odlučio  
za model jednakopravnosti ?
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Čovjek  je  obdaren  slobodnom  voljom  i  tako  je  mogao  birati  kakva  treba  biti  forma 
zajedničkog života. Ovaj je izbor donio iz svoje svijesti, da je on posve sam na ovom svijetu, 
oslonjen samo na sebe i da se društvo sastoji iz pojedinih individua, koje međusobno nisu u 
nikakvoj povezanosti. Na ovoj bazi čovjek je morao razmisliti kako da si osigura mogućnost 
kako bi mogao voditi dobar život i druge motivirati, da mu budu uslužni i na pomoć. Iz ove 
svijesti ova je odluka bila više nego logična i svi su drugi podržali ovu odluku. Da je čovjek 
odmah izabrao model jedinstva, tad se ne bi dale bezbrojne mogućnosti da sakupi iskustva 
raznih vrsta.

PITANJE:  Vjerujem,  da  je  sada dobar  trenutak,  odmah na početku  ove  knjige,  postaviti  
pitanje o smislu. Što je smisao života ?

Da,  vjerojatno  nema boljeg  trenutka  nego sada  odmah odgovoriti  na to  pitanje,  jer  cijela 
knjiga treba biti sagrađena na ovom praizvornom i temeljnom pitanju.
Čovjek je dio Boga i Bog je odlučio, da sam sebe želi iskusiti u svom stvaralačkom obliku. 
On želi  iskusiti,  kako je  to,  kao  Stvoritelj  biti  aktivan  u svemiru.  U ovu svrhu On se je 
podijelio  u bezbrojne pojedine dijelove i  ove je  dijelove  poslao na razne planete,  koje  je 
najprije ispunio životom, da bi mogao ove dijelove samog sebe integrirati u proces života. Ovi 
su dijelovi bili obdareni sa slobodnom voljom i poslani na planete. On je ljude, na raznim 
planetima, obdario s različitim stanjima svijesti o njihovom porijeklu, da bi mogao promatrati 
kako napreduje razvoj pojedinih svjetova. On je želio vidjeti, kako su stvorenja Božja u stanju 
iskusiti  sami  sebe  i  kako  će,  preko  razvojnog  procesa  života,  pronaći  povratak  svom 
praporijeklu. Božja stvorenja na ovoj zemlji mogla su, kroz zaborav svog porijekla, sa svojom 
slobodnom  voljom  stvoriti  bezbrojne  situacije  i  svojim  iskustvom  o  tome,  što  oni  nisu, 
pronaći put povratka k Bogu. Time se misli, da je sam čovjek stvorio sve užasne stvari o čemu 
dnevno informiraju medji.  No ova iskustva su ga poučila stvarati također i drugu stranu i 
ustanoviti kako se postiže krasota Božja i kako je divno živjeti iz Boga i pokazivati ljubav 
međusobno  i  prema  prirodi  u  njenom  najljepšem  izrazu.  Jer  Bog  je  ljubav  i  čovjeku  je 
određeno da se vrati u jedinstvo s Bogom..

PITANJE: Je li neophodno toliko proširiti  dramu života i dopustiti  tako mnogo patnje na 
ovom svijetu ?

Drama života na zemlji,  kako ti  to nazivaš,  jest  konstrukcija  različitih  komponenata,  koje 
trebamo najprije pogledati. Postoje ljudske duše, koje teže sakupiti iskustva u inkarnaciji – to 
je njihova najveća čežnja. Prije dolaska na zemlju duša je potražila život, koji nudi mogućnost 
steći određena iskustva, koja nije mogla iskusiti u svojim dosadašnjim inkarnacijama. Duša 
želi kroz ova iskustva steći mudrost i što je više moguće proširiti svoje iskustveno blago – i za 
to su potrebne mnoge inkarnacije. Kroz zaborav na svoje porijeklo čovjek, a time i njegova 
duša, ima mogućnost stjecati iskustva u odijeljenosti od Boga i svih drugih ljudi, koji su često 
suprotnost onoga, što je čovjek odnosno duša u stvari, naime dio Boga. Ovim odjeljenjem 
svaki je čovjek, u toku svog inkarnacionog ciklusa, isto tako ubojica kao i žrtva, jer on želi 
sve to iskusiti, da bi kroz ovo iskustvo i povećanu zrelost i mudrost pronašao povratak svom

 praporijeklu – jedinstvo s Bogom ! To da čovjekove događaje doživljava vrlo dramatično leži 
u prirod same stvari, jer on ne poznaje ovaj plan duše.
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PITANJE: Zašto bivaju djeca u ratnim područjima raznesena od mina, gube ruke i noge i  
moraju jako osakaćeni živjeti u apsolutnom siromaštvu ? Što ćeš reći jednoj majci koja svoje  
voljeno dijete, iz neobjašnjenih razloga, donosi mrtvo na svijet ili  drugoj majci čije dijete  
biva oteto, zlorabljeno i ubijeno ?

To sve zvuči vrlo dramatično – znam, da vam se ne sviđa tako nešto vidjeti, no na ovaj način 
cijelo čovječanstvo ima mogućnost točno upoznati mračnu stranu svog života, i preko mračne 
strane vodi put do svjetla ! Svi ljudi, koji napuste mračnu stranu, naći će put do svjetla i tamo 
će iskusiti veliku ljepotu, koja nije moguća na ovom svijetu – oni će iskusiti veličinu ljubav i 
nadoknaditi sve tragične događaje. Sve je samo iskustveni proces kroz kojeg prolaze svi ljudi 
odnosno sve duše u toku svojih inkarnacija.

PITANJE: Kako ću utješiti nekoga, tko je izgubio cijelu obitelj u auto sudaru, kojeg je on 
nehotično prouzročio ? Kako on može opet  biti  sretan i  kako ga zaustaviti  da si  sam ne 
oduzme život ?

Čovjek  će  tokom svojih  mnogih  inkarnacija  uvijek  ponovo  biti  ubojica  i  žrtva  ili  oboje 
istovremeno.  Negativnim mislima,   koje  emitirate  (odašiljete)  uvijek ponovo tokom dana, 
neophodno ćete privući ili proizvesti dramatične događaje. Mnogo je osobno proizvedeno ili 
je zajednički „produkt“ čovječanstva – stvoren vašim općim načinom mišljenja. Čovjek je u 
stanju svojim mislima nastupiti kolektivno kao stvoritelj ili kao pojedinačni stvoritelj. Svi su 
podčinjeni  kolektivu  i  što  je  negativnija  njihova  misaona  struktura  tim  se  brže  negdje 
razrješava nesreća. To u ovoj situaciji ne pomaže ocu, no imajući u vidu ono, što sam već 
prethodno rekao, sve je ovo objašnjeno, također ako vam se ne sviđa. Time se drama života ne 
mijenja  –  jedino  što  možete  doprinijeti  jest  higijena  vaših misli.  Što mirnije,  ljubaznije  i 
pouzdanije pristupate životu i postupate s vašim bližnjima tim će ugodniji i mirniji postati tok 
vašeg života. To još nije nikakva garancija za život bez drame, ipak time sve okolnosti postaju 
mnogo jednostavnije.

PITANJE: Da li će drama života, usponom u 5. dimenziju, doživjeti promjenu ?

Drama života samo će uvjetovano iskusiti promjenu. Promijeniti će se kolektivna struktura 
misli  i  time će život na planeti  zemlje  biti  mnogo manje dramatičan nego dosada.  Bit  će 
mnogo mirnije  i  dramatični  će događaji  postati  iznimka.I  kad ovo uslijedi  tad će se nova 
svijest ljudi brinuti, da sve bude opaženo i prosuđeno. Iako su ovakva iskustva nešto što ne 
želite, ipak su takva iskustva dio vašeg razvojnog procesa !

PITANJE: Zašto je upravo sada došlo vrijeme za proširenje ljudske svijesti i za uspon u 5.  
dimenziju ?

Ispravno pitanje, ako se misli da čovječanstvo živi u ovisnosti od vremena i prostora, a ne 
poznaje Boga i bića svjetla, koja su parametri vremena i prostora.
Mi možemo u svako vrijeme biti  na svakom mjestu istovremeno.  No, vratimo se pitanju. 
Ljudi su tokom vremena napredovali u svom razvoju i uz pomoć pronalazaka i tehnologije, 

koju su od nas dobili, postigli su stadij, koji je svijet doveo do jedne kritične točke. Na toj 
točki radi se o tome, da se razvoj zemlje usmjeri u pravcu, koji će osigurati da planeti i prirodi 
ne će biti nanošeno više štete i da će svijest ljudi biti dovedena, da časte zemlju kao planetu 
svoje domovine i da se spriječi, da uništenjem prirode bude uništen i sav život, uključujući i 
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čovječanstvo. Čovjek je već jednom uspio, svojom tehnologijom, uništiti svoju cijelu vrstu, i 
ne bi trebalo još jednom doći tako daleko, da se poduzme novi pokušaj uništenja ove planete.

PITANJE: Znači li to, da je čovjek već jednom uništio samog sebe ?

Da, to je bilo i ne bi se trebalo još jednom dogoditi. Stoga čovječanstvo sada dobiva našu 
pomoć.

PITANJE: Meni to zvuči, da smo mi ljudi glupi i nesposobni preživjeti na ovoj zemlji i trajno  
osigurati naš daljnji opstanak ?

Čovjek je svojom sviješću doveden na ovu zemlju, da bi stekao iskustvo i iz ovog iskustva 
pronašao povratak svom praporijeklu kao stvoritelj. Čovjek je morao stjecati  ova iskustva, da 
bi dorastao zadatku svog razvoja. Nitko zbog toga ne predbacuje čovječanstvu – no sada je 
vrijeme  učiniti  u  razviju  naredni  korak  i  proširiti  svijest  i  komponente,  koje  će  ljudima 
omogućiti spoznati svoje porijeklo i svoje jedinstvo sa svima. Time čovjek dobiva mogućnost 
doživjeti nove aspekte svog života.

PITANJE: Tko ste vi ?

Mi smo čisti anđeli – Božji poslanici, sveznajući i puni mudrosti i ljubavi prema svim Božjim 
stvorenjima.

PITANJE: Zašto ne dođe Bog osobno ?

Bog je svudašnji i njegova je svudašnjost  podijeljena na sve – na sve dijelove svemira – u 
svakoj pojedinoj planeti, svakoj pojedinoj zvijezdi, svakoj biljci, u svakoj životinji i u svakom 
čovjeku – također i u nama – svuda je Bog ! On je stalno kod vas – u bezbrojnim pojavnim 
formama On uživa veličinu svog stvaranja i u svakoj najmanjoj travci promatra proces života.
Kad  je  nastao  svemir  On  je  nas  –  čiste  anđele  obdario  sa  svom svojom snagom,  da  bi 
proslijedio proces života u svojoj beskonačnosti. U ovoj funkciji mi govorimo vama !

PITANJE: Što ima zajedničko uspon čovječanstva u 5. dimenziju sa Maya – kalendarom, koji  
završava godine 2012. ?

Maye su bile visoko razvijen narod. Među njima su postojali izvanredni astronomi, koji su 
mogli imati uvid u daleku budućnost i na temelju raznih položaja nebeskih zvijezda mogli su 
pretkazati  razvoj. Maya – kalendar završava u prosincu godine 2012., samo i jedino zato, jer 
Maye jednostavno od ovog vremena, tj. koncem kruženja zemlje kroz sve znakove zodijaka, 
nisu htjele dalje predviđati ili nisu mogle. Konac putovanja zemlje kroz 12 zodijskih krugova 
govori, da putovanje počinje ponovo od početka a ne, kako se često misli, da ovdje završava i 
da time svijet doživljava svoj konac. Zapravo počinje novo razdoblje putovanja zemlje kroz 
svemir. Povezanost između ovog puta kroz krugove zodijaka i uspona čovječanstva u 5. 

dimenziju svakako postoji, jer novi početak zemljinog putovanja sa novim početkom ljudske 
svijesti  nudi  čovjeku  veliku  priliku,  da  stupi  u  novu  epohu,  koja  će  biti  prožeta  novim 
iskustvima.

PITANJE: Ti kažeš, da se godine 2015. čovječanstvo ne će moći prepoznati. Zašto iznenada i  
tako brzo i zašto sada tako malo ljudi znaju o predstojećem događaju u godini 2012.?
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2012 je datum kojeg smo mi prije duže vremena izabrali – to je vremenski razmak, kojeg mi 
trebamo,  da  bismo  frekvenciju  vibracije  planete  zemlje  i  frekvenciju  čovjekove  energije 
podigli na nivo, da bude moguće proširenje svijesti i da bismo stimulirali dodatne oblasti u 
ljudskom mozgu i čovjeku omogućili pristup znanju koje je pohranjeno u mozgu.
Postoje  na zemlji  mnogi ljudi,  koji  su tvrdi u svojoj svijesti,  ali  duboko u njihovom srcu 
uvjereni  su,  da  sadašnji  način  življenja  ne  može  biti  trajan  i  da  božanski  plan  predviđa 
promjenu. Upravo će ovi ljudi biti prvi čija će se svijest otvoriti i koji će početi mijenjati 
sadašnju  formu  društva  i  usmjeriti  je  prema  vrhunskoj  zapovijedi  ljubavi.  Mi  smo  prije 
kratkog vremena započeli preko medija, kakav si i ti, u svijet slati informacije i ove će objave 
brzo dohvatiti cijeli svijet.

PITANJE: Kako to, da mnogi akceptiraju postojanje Boga dok su mnogi skeptični, i kako to  
da ja i mnogi ljudi diljem svijeta sposobni smo komunicirati s vama ?

Treba opaziti, da su u međuvremenu vrlo mnogi ljudi našli put do svjetla i da mnogi dnevno 
postižu, preko medija, uspostaviti kontakt sa svojim duhovnim vođama. Nije neophodno, da 
svi ljudi kontaktiraju sa svojim duhovnim vođama – dovoljan je određeni broj ljudi, koji u 
stanju širiti ove informacije. Nama je stalo do toga. Oni, koji su danas još skeptični brzo će 
postati manjina.
Prihvaćanje  Boga  ovisi  o  vašim  religijama,  koje  su  tu  istinu  tisućljećima  prenosile  – 
oslanjajući  se  na  saznanja  brojnih  generacija  prošlosti.  U  toku  razvoja  čovjek  je  ove 
prenošene informacije kritički prosuđivao i na koncu je ostalo jedino prihvaćanje jedne više 
moći.  Detalji  vjerskog  učenja  obilježeni  su  upitnicima,  a  da  ipak  temeljna  učenja  nisu 
stavljena u pitanje.

Slijede objave, koje odgovaraju ovom poglavlju, a koje sam prije i za vrijeme nastajanja ove 
knjige dobio na mojoj Web-stranici:

Ljubljeni i blagoslovljeni ljudi – vi Božje slike, budite pozdravljeni od anđela svjetla !

Mi bdijemo nad vama i blagosivamo vas s našom ljubavlju. Blagosivamo vas s našom 
snagom u svrhu promjene za jedan bolji svijet. To će se dogoditi i to će zaista biti veliko 
kozmičko slavlje, kad budete u godini 2012. iskusili vaš paralelni svemir i kad budete 
odbacili vaše strahove i iskusili međusobnu ljubav. Ovaj manevar dogodit će se za vas u 
bitnome neprimjetno, jer se radi o kozmičkim procesima, koje samo mi, u ovoj formi, 
možemo  detaljno  promatrati.  Učinci  će  ipak  biti  odmah  osjetljivi  i  vi  ćete  moći 
promatrati početak razvoja i zaključiti kamo će voditi put. Budite pažljivi i promatrajte, 
što će se kod vas sve događati u naredno vrijeme i shvatite, da ova forma zajedničkog 
života ne će više funkcionirati. Krah financija stoji pred vama, i vi ovaj put ne ćete više 
moći  kontrolirati  domašaj  ovih  zbivanja.  Sveukupni  sistem  raspada  se  i  više  ne 
omogućava nikakvu šansu postojećim vrednotama da dalje opstanu. Sve se raspada i 
nitko  ne  će  moći  izbjeći  ovom cijelom procesu.  Bit  će  to  radostan  događaj,  koji  će 
čovječanstvo osloboditi moći novca i time povezane zlouporabe.
Nastat  će  svijet,  koji  više  ne  poznaje  nikakve  financije,  nikakva sredstva plaćanja  i 
nikakvu izmjeničnu trgovinu. I dalje će ljudi marljivo proizvoditi – ali se ipak razlikuje 
svrha proizvodnje. Dosad su produkti bili tu, da bi se zaradio novac, a sada će biti tu, da 
bi služili društvu.Stoga će biti producirano samo još ono, što čovječanstvo stvarno treba, 
dok će svi drugi produkti otpasti. Raskoš, koja je bila uzrok da su se u raskoši živući 
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ljudi smatrali iznad drugih ljudi, ne će više postojati u toj formi. Svi će ljudi imati ista 
prava na sve, jer sve pripada svima – to će biti novi svjetski poredak ! Moćnika više ne 
će biti - jedino će SAVJET MUDRACA  određivati sve. I ovi će bdjeti nad sudbinom 
društva i brinuti se, da svega bude u dovoljnoj mjeri. Vi ćete svake godine ponovo birati 
ovo VIJEĆE  i vi ćete preuzeti potpunu odgovornost za same sebe – nitko ne će na vas 
utjecati  i  nitko vas  ne  će  moći  na  nešto prisiljavati,  jer  nitko ne  će  imati  vlast  nad 
drugim ili nad nečim -  nego samo moć i snagu da doprinosi nešto vrijedno za sebe i za 
druge članove društva.
Vaš se je svijet  u zadnjem stoljeću tako promijenio,  da je  čovječanstvo jedva imalo 
šansu prilagoditi se promijenjenim životnim uvjetima. Ove su se promjene odvijale tako 
brzo,  da  čovjek  do danas  zaostaje  za  njima u  svom razvoju.  Riječ  je  prije  svega  o 
tehničkom razvoju tako da je život s jedne strane ugodniji i  lakši,  ali  s druge strane 
čovjekove su dosadašnje navike posve poremećene. Prije su ljudi dnevno odlazili rano 
na svoja polja obrađivati sredstva prehrane i brinuti se za hranu svoje obitelji. Danas 
mjesto toga ljudi rade u firmama i fabrikama na mašinama, često u akordu. No, ovaj 
posao ne odgovara predodžbama ovih ljudi, jer bi oni željeli više slobode, da bi uživali 
život i provodili svoje interese. U buduće čovjek će se opet povratiti svojoj slobodi i moći 
se razviti sve svoje talente i tako zdravije i sretnije živjeti. Ovo će sve biti omogućeno 
usponom  čovječanstva  u  5.  dimenziju,  što  će  imati  za  posljedicu,  da  se  ne  će  više 
proizvoditi mnogo besmislenog, nego samo još ono, što čovječanstvo stvarno treba i želi 
imati.  Time će  biti  moguće,  da ljudi  mnogo manje rade i  imaju mnogo vremena za 
osobno napredovanje. Svatko će rado pružiti svoj doprinos za opće dobro, ali neće biti 
nikakvih obveza.
 

KAKO ŽIVIMO DANAS PRIJE USPONA
U 5. DIMENZIJU 

Čovječanstvo danas živi  u svijesti  međusobne odijeljenosti  od svemira i  od Boga. Ova je 
odijeljenost  proizvela  mnoge  pojedine  individue,  koje  se  međusobno  bore,  također  iako 
zajedno rade u istom poduzeću. Svijest međusobne pripadnosti i jedinstva je mrtva. U stvari 
svatko se bori za svoju vlastitu prednost u formi moći i novca.
Promatrajmo  život  jednog  čovjeka  u  našem današnjem društvu:  Još  od  njegovog  rođenja 
posvuda na ovoj zemlji otac se nada da će se roditi sin, jer se želi nasljednika za obitelj ili 
čuvara loze, koji treba održati krvnu liniju. U mnogim zajednicama dječaci se više cijene od 
djevojaka.  Zašto  je  tako  ne  može  se  ustanoviti  objektivnim  promatranjem.  Tako  novi 
zemaljski građanin dozrijeva u utrobi svoje majke i vlada jako veliko raspoloženje na njegovo 
očekivanje, bez njegovog znanja.
Briga  roditelja,  da  dijete  bude  zdravo i  s  time  povezani  strahovi,  već  u  majčinoj  utrobi, 
prenose se na dijete. Što si dijete mora misliti, ako je već sada preplavljeno s mnogo straha ? 
Možda dijete ne želi uopće doći zdravo na svijet, jer možda želi steći iskustva i  s ograničenim 
sposobnostima doživjeti ovaj svijet i time obogatiti različitost svojih iskustava. Također ako 
dijete i nije toga svjesno, ono je prije početka svog puta u ovaj svijet samo odabralo, što sve 
želi iskusiti u ovom životu i roditelji na to imaju vrlo malen utjecaj.
No,  došao  je  dan  rođenja  –  novi  je  građanin  ugledao  svjetlo  svijeta.  Tek  što  je  rođen 
novodošljak  doživljava  intenzivno  iskušenje,  da  li  on  odgovara  optičkim  očekivanjima 
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roditelja,  rođaka i prijatelja  – on biva vrednovan i prosuđivan.  Prvo je vrijeme obilježeno 
mnogim spavanjem i intenzivnim odnosom prema majčinim grudima. Kasnije se radi o tome, 
da dijete nešto uči i  stiče sve više samostalnosti.  Roditelji provjeravaju vrlo točno stupanj 
razvoja svog djeteta i proučavaju u kojoj dobi dijete mora moći samostalno sjediti, stajati ili 
hodati – i tako već počinje prosuđivanje i procjenjivanje djetetovih sposobnosti. Ubrzo se radi 
o  prvim  iskustvima  pri  učenju  izvan  obitelji.  U  dječjem  vrtiću  uspoređuju  se  njegove 
sposobnosti sa sposobnostima druge djece i roditelji  potiču dijete,  da svlada prve zadatke, 
koje treba za kasniju školu, i što je moguće prije, da bi bio ispred druge djece. Dobro došao u 
svijet procjenjivanja i prosuđivanja !
Potom se testira, da li je dijete zrelo za školu, i opet biva procjenjivano i uspoređivano. Briga 
je roditelja velika, jer bi bila sramota, kad bi  njihovo dijete zaostajalo za drugima. U školi se 
uspjeh  ocjenjuje  –  dva  puta  godišnje  dobiva  pismeno  svjedočanstvo,  koje  detaljno 
dokumentira njegove uspjehe. I uskoro biva pritisak roditelja  i učitelja na dijete tako velik, da 
nastaju prvi zdravstveni problemi – pritisak za uspjehom pokazuje već u ranoj dobi svoje prve 
učinke. Odlučujuća prosudba uspjeha biva pri koncu osnovne škole, kad se odlučuje koju će 
višu školu dijete nastaviti – tad su potrebne najbolje ocjene, jer dijete mora u svakom slučaju 
poći u gimnaziju, jer za svoj daljnji životni put neophodno treba što bolju izobrazbu, kako bi 
djetetu, u daljnjem razvoju, bilo bolje i lakše nego roditeljima. Za takvo školovanje potrebno 
je nešto doprinijeti i pritisak se nastavlja dalje. Dobro došao u društvo uspjeha!
Godinu za godinom raste očekivanje i polako, ali sigurno već u ranoj mladenačkoj dobi treba 
imati  pred  očima  buduću  karijeru  u  zvanju  i  na  dijete  se  vrši  daljnji  pritisak,  kako  bi 
neophodno završio maturu, jer bez mature danas nisi ništa ! Bez mature ne može se studirati, 
a bez studija nema šanse dobiti dobar posao, koji donosi dosta novca, da bi se mogao voditi 
sretan  život. Dobro došao u svijet  straha od ispita,  smetnji  pri  spavanju i  tableta za 
smirivanje !
Ali djetetu se želi sve najbolje ! U nekim zemljama radi se o tome, da se dijete oženi i već je 
od rođenja nekome obećano. I ono mora odgovarati budućem životnom partneru. I opet se 
radi o vrednovanju čovjeka po kriterijima kojima nije dorastao. Sve do ovog trenutka nitko 
nije mladog građanina upitao za njegovo mišljenje i njegovu volju. Dobro došao u društvo u 
kojem se treba slušati i funkcionirati !
Kasnije – u zvanju – ako je uspio skok u gospodarstvo, radi se o tome koliko se dobiva novca 
za  određeni  posao.  Kao  mladi  početnik  u  zvanju  dobiva  se  naravno  malo  novca.  Kao 
teoretičar, bez prakse i iskustva, nije vrednovan ! Lakše je, ako se stanuje kod roditelja i ne 
mora se brinuti o vlastitom domaćinstvu.
Posve dramatično biva, ako se izgubi svoj posao i duže vrijeme ne nađe se novi, jer tada je 
čovjek ovisan od milostinje države – na teret društvene kase i kao takav nije više vrijedan član 
ovog društva. Jedina je utjeha kad se preko medija svakog mjeseca dozna brojka nezaposlenih 
i ustanovi,  da nismo sami sa ovom sudbinom. Depresija i životni strah bivaju svakidašnji 
pratioci.
Iz ovog razloga neki padnu u napast poslužiti se vlasništvom drugih, da bi barem privremeno 
nešto poboljšali  kvalitetu  svog života.  Ako ga se uhvati  tad slijedi  proces,  jer  je  pogazio 
zakone – on je zao i bit će kaznom isključen iz društva i stavljen u zatvor. Takve ljude ne 
trebamo, oni su loši, glasi deviza našeg društva. Dobro došao u svijet pravednosti !
Pogledajmo gospodarstvo: Ovisno o sudu njegovog uspjeha ustanovljuje se, da li  je netko 
sposoban za karijeru ili nije, i o simpatijama nadležnih ovisi, da li netko smije također činiti 
karijeru. Na koncu se opet sve vrti oko moći i novca ! Ljudi vjeruju, što više imaju novca i 
vlasti, da su time sretniji i da mogu bezbrižnije gledati u budućnost – pri čemu se „budućnost“ 
smatra moment, kad će se doživjeti milost, da se pođe u mirovinu na trošak države, kojoj smo 
za  mirovinu  mnogostruko  više  uplatili,  nego  što  ćemo  dobiti.  Tako  ćemo  i  dalje  živjeti 
oslobođeni od „obveze rada.“
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Pri tome se opet postavlja pitanje. Tko dobiva veliku mirovinu ? To ovisi o tome koliko je 
dugo dotični  u svom životu zarađivao i  doprinosio sistemu. Po tome se prosuđuje, koliko 
novca smije imati u starosti. Opet slijedi procjenjivanje. Razmišlja se o tome nakon koliko 
radnih godina s,ije dotični dovršiti zaposlenje i smiju li žene prije ili kasnije poći u mirovinu ?
Sve su to pitanja, koja opet trebaju prosuđivanje – i sve se opet vrti o dragom novcu, koji prati 
ljude cijelog života i odvraća ih od mnogih vrijednih iskustava, jer ga nikad nije bilo dosta. 
Dobro došli u svijet kojim vlada novac !
Na koncu kad smo osuđeni „ništa ne raditi“ nastaju opet bolesti kao npr. depresije, koje se još 
broje u beznačajne pojave. Stari je čovjek postao beskoristan i za sve je samo teret. Sa većom 
starošću on treba dnevnu pomoć i kasnije potpunu njegu, što stoji mnogo novca. Bilo bi bolje, 
da je  odmah umrijeti,  jer  za društvo nismo više vrijedni.  Obitelji  se rijetko više brinu za 
starije,  koji  se  šalju  u  starački  dom  i  tamo  se  čeka  na  njihov  konac.  Dobro  došli  u 
osamljenost !
Ako  promatramo  politiku,  tad  ustanovljujemo,  da  u  demokratskim  zemljama  narod  bira 
stranku, koja mu za izbore sve obećava, da bi dobila što više glasova i postigla državnu vlast. 
„Birajte za nas i bit će vam mnogo bolje“ -  glasi lozinka.
Potom brzo slijedi politička stvarnost za koju možemo reći: Dobro došli u svijet korupcije !
Zatim  slijede  teroristički  napadi  i  atentati,  epidemije,  uvijek  nove  zarazne  bolesti…
Iskorištavanje zemlje do izazivanja njene odmazde. Postavlja se pitanje: Tko je bolesniji – 
pacijent ili sistem ?
I uvijek nedostaje novac: za bolje školovanje djece, za starce, za bolnice i za bezbrojne druge 
stvari.  Da biste  donekle  mogli  živjeti  vi  trebate  naoružanu  vojsku i  ogromno ulaganje  u 
policiju. Zar vam se ne čini vaš život na ovoj planeti apsurdnim, u kojem gospodari čovjek 
ubojica, lopov i lažov ?!
Najveći neprijatelj čovječanstva je strah – strah za život i strah od gubitka moći i novca !
Ako čovječanstvo tako nastavi tad sigurno ne će doživjeti slijedeće stoljeće !  Uzroci leže u 
našem uvjerenju, da je svatko sam za sebe osamljen na ovom svijetu, odijeljen od drugih i od 
Boga. Na ovoj bazi ne može se graditi novi svjetski poredak, kojem će vrhovni interes biti 
zaštita prirode i ljudi kao i pravedna podjela hrane. To znači, da je potrebno proširenje svijesti 
cijelog  čovječanstva,  kako bi  čovjek  spoznao,  da  je  on dio  Boga i  da je  svaki  pojedinac 
povezan sa svima. Svatko je povezan sa svakim – također sa svakim drvetom, sa svakim 
cvijetom, sa svakim brijegom – da, sa svakom planetom i sa cijelim svemirom. Sve je jedno – 
sve je dio Boga – sve zajedno je Bog !

PITANJE: Zašto nam je dopušteno pronaći blago zemlje, ako ste predviđali, što ćemo mi s  
time raditi ? Kada ne bismo imali naftu niti rudu, tad bismo još i danas išli u lov sa lukom i  
strijelom i mogli bismo od mnogo čega poštedjeti prirodu.

Majka  zemlja  služi  kao  domovina  i  kao  baza  za  postizanje  mnogostrukih  iskustava. 
Dostignuća  tehnike dio su ljudskog razvoja.  Kao bazu trebali  ste  rude iz  kojih  ste  mogli 
proizvesti materijal i omogućiti tehnički napredak. Ovo vam je bilo dano i sada vam se za to 
daje svijest, da se brinete, da zemlji vratite ono  što ste joj uzeli. To znači vi znate, da morate 
razviti alternative koje će vam omogućiti, da prestanete izrabljivati darove zemlje. Bez ruda 
bili bi nemogući mnogi koraci razvoja i čovjekova zadaća, da se pojavi kao stvoritelj, ne bi 
bila moguća u ovoj mjeri. Za budućnost postavlja se pitanje, da li rezultati ovog stvaranja još 
služe čovjeku i koja su alternativna stvaranja sada potrebna.
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PITANJE: Kako smo sa svojom prirodom došli tako daleko ? Zašto nisu ljudi još mnogo prije  
ustali i čovječanstvu dali do znanja, da moramo mijenjati svoj stav i svoje ponašanje prema  
našoj planeti ?

Bilo je ljudi koji su već  prije dugo vremena shvatili, da ovaj svijet ne može ovako zauvijek 
opstati. Oni su ustali, organizirali se i poduzimali sve, što je bilo u njihovoj moći, da bi svijest 
ljudi usmjerili na predstojeće katastrofe. Formirane su mnoge organizacije za okoliš, poznati 
predsjednici posvetili su se zaštiti prirode i stvaranju boljeg života za sve na ovom svijetu. I 
danas još postojeće organizacije za okoliš imaju pred sobom veliki i častan cilj. No, uvijek je 
isti razlog zašto one  samo djelomično mogu uspjeti: Vladavina novca i moć bogatih ! Ako je 
jedan predsjednik postao moćan i ako su njegovi napori za spas okoliša prijetili bogatima za 
njihov profit, tad je on bio u javnosti difamiran i odstranjen. Ako ovo nije bilo moguće, tad je 
bio prisiljen na povlačenje.  Organizacije  za okolinu,  koje su svojim akcijama spriječavale 
bogatima novčanu zaradu bile  su često nasilno i  sudski  ograničavane.  Neki  su još uvijek 
aktivni za spašavanje ove divne planete. Upravo će ovi ljudi biti prvi, koji će se brinuti, da 
društvo ljudi u 5. dimenziji bude obilježeno pravednošću i ljubaznim odnosom jedni prema 
drugima kao i prema zemlji. Na ovim ljudima može čovječanstvo graditi budućnost, jer oni su 
razumjeli, da iz ovog društva mora   n e s t a t i     moć novca i s njim povezana pohlepa.

PITANJE: Ja sam naučio i osobno iskusio, da npr. svako drvo i svaki kristal ima svoj vlastiti  
duh. Naročito kristali imaju jaku energiju, koja nam može darovati vrlo mnogo pozitivnog.  
Ima li i zemlja, kao cjelina, isto tako duh i kako je s njim kad promatra stanje ove planete?

To je izvanredna primjedba. Ti imaš pravo – postoje bezbrojni duhovi, koji su skriveni u svim 
ovim živim elementima i postoji također veliki Duh majke zemlje. Rečeno vašim riječima, oni 
se osjećaju teško bolesni i jako povrijeđeni. Vrlo žalostan duh, koji traži pomoć.

PITANJE:Mogu si predstaviti, da je Duh majke zemlje posebno moćan Duh i postavljam si  
pitanje, da li on može pomoći sam sebi ?

To je teško,jer zemlja ima zadatak služiti vama ljudima kao domovina i stoga vas ne smije 
uništiti, da bi zaštitila samu sebe !

PITANJE: Sve prirodne katastrofe kao npr. potres i time otpušteni Tsunamis, koji u zadnje 
vrijeme često nastupaju, jesu li to signali majke zemlje, koji nas opominju ?

Prirodne katastrofe postoje već dugo vremena – i uvijek su se ponovno pojavljivale.  Vaša 
nova tehnologija informiranja omogućava brzo informacije proširiti svijetom. Zbog toga se 
čini,  da  su  češće  nego  inače.  Uvijek  ih  je  bilo  i  uvijek  će  ih  biti,  jer  katastrofe  su  dio 
evolucije  !  Život  podliježe  stalnoj  promjeni  –  također  se  i  majka  zemlja  stalno  mijenja. 
Čovjek je zbog svojeg velikog broja nastanio također područja  za koja je znao, da su pod 
utjecajem određenih nemirnih centara zemljine kore. Ali zbog  mogućnosti  zaraditi novac 
čovjek je prihvatio riziko.
Zbog potresa u obalnim područjima uvijek su postojale poplave, ali lov riba i turizam ljude je 
tjerao  na  obale  zbog  zarade  novca.  Prirodne  katastrofe,  raznih  vrsta,  spadaju  u  okvire 
normalnosti – one nisu nikakav znak majke zemlje za vašu opomenu.
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No,  postoje  mnoge  druge  katastrofe  o  kojima  želimo  ovdje  govoriti,  koje  su  izazvale 
čovjekove  ruke  i  uvijek  ponovo  donose  žrtve.  Mi  govorimo  o  ratu,  o  nesrećama  u 
industrijskim  postrojenjima  i  mnogim  drugim  područjima,  gdje  čovjek  prirodi  previše 
oduzima. Klima je žalosna pojava na koju čovjek masivno utječe i posljedice su također česte 
i one su odmazde jako osjetljive prirode.

PITANJE: Ti navodiš veliki broj ljudi na zemlji – je li to problem ? Je li nas previše ? Da li će  
ovdje uslijediti korektura ?

Kasnije,  kad  pobliže  osvijetlimo  novu  društvenu  formu,  možemo  govoriti  o  čovjekovoj 
samokontroli. Čovjek će u buduće biti obziran prema prirodi i sam će svojevoljno prihvatiti 
ograničenje svog širenja. To je korektura, koja će uslijediti u naredno vrijeme. Za sada svijet 
može još uvijek hraniti postojeći broj ljudi, ali beskrajno više ne će moći.

PITANJE: Zašto zapravo ljudi oduvijek ratuju ?

Broj ratova, koji su se na zemlji zbili, je golem. Neizreciva patnja, koja je ljudima nanešena, s 
ničim se ne može opravdati  i  u nikojem slučaju ne može se označiti  kao nešto namjerno. 
Čovjek ima slobodnu volju i na temelju ove slobode, spojeno sa sviješću odijeljenosti, ovo 
biva područje mogućeg. To znači, da mi nismo ovo željeli i uvijek se tražio alternativni put. 
No čovjek je svoju slobodnu volju, koja mu je dana u neograničenoj formi, koristio da bi na 
ovaj način iskusio odijeljenost. Ova je iskustva čovječanstvo željelo steći i sada je spremno 
poći obratnim putem i u buduće živjeti međusobno u miru i ljubavi.

PITANJE: Zašto ste dozvolili,  da do danas u velikim dijelovima svijeta  tako puno ljudi  i  
naročito naša nedužna djeca moraju umirati od gladi ili zbog slabe ishrane nastalih bolesti ?

Nismo opunomoćeni direktno posegnuti u ovaj događa. Naša je dužnost vas na to upozoriti i 
potaknuti savjest,  s kojom ste obdareni, i dati vam do znanja, da vam ovo nije od koristi. 
Odlučiti morate sami, jer iznad svega stoji vaša slobodna volja.

PITANJE:  Zašto  čovjek  nije  uspio  temeljna  prava  definirati  za  sve  i  njih  primijeniti  na  
cijelom svijetu ?

Čovjek ima dvije strane – jedna traži njegovu osobnu prednost i smatra se kao odvojena od 
svih  drugih,  a  druga  strana  traži  svjetlo  i  ljubav.  Može  se  reći,  da  čovjek  raspolaže 
podijeljenom ličnošću. I ove obadvije strane stalno stoje u međusobnoj konfrontaciji. Čovjeku 
preostaje odlučiti  kojoj od obiju strana daje prednost i  koje odluke iz toga rezultiraju.  To 
izvanredno dokumentiraju povijesna zbivanja. Cijelo „amo – tamo“ između ovih obaju strana, 
koje dnevno izvodite, sprječava jasan iskaz o tome, što vi jeste i kroz to je nastao kaos, kojeg 
danas  susrećete  na  vašoj  planeti.  Vi  živite  s  jedne  strane  s  mišlju,  da  trebate  socijalno 
podnošljivo gospodariti,  a s druge strane svatko želi  koliko je moguće ishoditi  od cijelog 
kolača. Sve dok se jasno ne odlučite za jednu stranu, sve dotle ne će biti nikakvih jasnih 
rezultata. Definirajte sebe jasno i ostanite pri vašoj odluci i vi ćete postići rezultate, koji će 
logički sebi privući vaša odluka.

PITANJE: Pretpostavimo da se broj ljudi na zemlji znatno smanji i da se mnoge duše vrate u  
svijet svjetla – nastaje li tada, kod vas gore, nešto kao prenapučenost ? I obratno pitanje, kad  
je prije mnogo manje ljudi živjelo na zemlji, gdje su tada bile sve duše ?
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Duše se sastoje iz svjetla i svjetlo nema nikakvo širenje u formi tijela, kako vi poznajete, i 
stoga svjetlo ne treba nikakav prostor, da bi našlo mjesta. Svjetlo je energija i energija se 
može razviti svuda, gdje želi.  Stoga prenapučenost nije moguća. Energetska bića u svijetu 
svjetla mogu se, u svako vrijeme, međusobno stopiti, ako su zaključili inkarnacioni ciklus, jer 
prije toga su se odijelila i sa mnogim dijelovima istovremeno su sakupljala iskustva, i ova 
iskustva tad se međusobno stapaju.  Time su bića svjetla  vrlo fleksibilna u izboru njihove 
pojavne forme i u broju njihovog nastupa.

U nastavku slijedi tekst objave koju sam primio na mojoj Web – stranici prije i za vrijeme 
nastanka ove knjige :

U zadnje vrijeme svijet se je udaljio od svog praporijekla i u svom traži fiktivnu veličinu 
na koju bi se mogao osloniti. Međutim osloniti se možete samo na ono, što znate i u što 
vjerujete. U što vjeruje ovaj svijet ? U stvari su stupovi vjere davno napukli ukoliko ih 
promatramo sa vjerske strane. U svrhu vašeg povratka praporijeklu, odakle dolazite, 
potrebno je jedno novo shvaćanje. Shvaćanja i učenje religija bilo je doduše korisno, ali 
se slika razbila i vi ne možete više prepoznati svoje pravo porijeklo. Vi ste dio Boga i kao 
takvi došli ste na svijet, da biste sami iskusili,  š t o   n i s t e   i da biste preko ovog 
iskustva našli povratak vašem božanstvu. Kroz odijeljenost i zaborav o vašem porijeklu 
imali  ste  dovoljno  vremena  iskusiti  ono,  što  niste.  Sad  je  vrijeme  da  se  vratite  i 
osvijestite:  odakle dolazite, što ovdje činite i kamo idete nakon vaše smrti ?  Bit će lijepo 
iskustvo spoznati, koji je sjaj sakriven u vama i za koje ste velike stvari sposobni, ako 
prestanete vjerovati, da je ovdje – na ovom svijetu – svatko za sebe posve sam. Radujte 
se promjeni svijesti, koja će vrlo brzo obogatiti vaš život na ovoj zemlji !
Dragi ljudi ove zemlje, ja sam vam dao do znanja, da ćete doživjeti preobrazbu. Ova će 
se preobrazba uglavnom dogoditi u vašoj svijesti – tamo, gdje sami odlučujete, što želite 
biti. Nova će se svijest pokazati mnogo bogatijom, nego što je sadašnja. Vi ćete spoznati, 
da  sadašnja  forma  društva,  koju  ste  izabrali,  više  ne  funkcionira.  Vi  sada  živite  u 
ovisnosti od rada, da biste preživjeli i da ne ostanete na rubu društva. Ova će ovisnost 
nestati. Mjesto toga steći ćete sigurnost, da ste božji poslanici, koji na ovom svijetu za 
Njega stječu iskustva, koja On sam želi za sebe. Radujte se tome, da volite život bez 
novca i bez  muka jednog stranca.. Život kojeg će obilježavati ljubav, pravednost. To će 
biti život jednog novog društva, koje će voditi brigu za druge, brigu o resursima zemlje i 
koje će od zemlje uzimati  samo ono,  što će moći  opet vratiti.  Ovaj novi  život  ne će 
poznavati nikakve bolesti, niti zavist, niti mržnju – ovaj novi život ne poznaje nasilje. On 
će poznavati samo međusobnu ljubav – svejedno kojeg je tko porijekla i koje je boje 
kože. Ovaj je novi život dar Boga, kojeg možete uživati u punoj mjeri. Svijet će brzo 
zakoračiti na ovaj put i ljudi će proširiti svoju svijest. Ja sam s Vama i pratim vas sa 
svim savjetima, koje trebate da biste mogli mirno stupiti u jednu novu eru.
Ljudi ove zemlje, vi ste na putu u posve novi svijet – sve što vam je dosada otežavalo 
vašu  svakidašnjicu  vrlo  brzo  će  doživjeti  promjenu  !  Svijet  danas  zaslužuje,  da  ga 
promatrate jednim drugim svjetlom. Ovom svijetu nedostaje razumijevanje za očuvanje 
prirode. Ovom svijetu nedostaje razumijevanje i vrednovanje života svakog pojedinca, 
životinja i biljaka, ovom svijetu nedostaje razumijevanje za svoje porijeklo i za smisao 
svog života. Sve će to biti vraćeno svijetu i ljudima, kako bi moglo biti formirano jedno 
novo društvo. vrlo brzo će energija zemlje – njena vibraciona frekvencija – opet biti 
povišena  i  time  ćete  vrlo  brzo  postići  frekvenciju  one  vibracije,  koju  trebate  za 
oživljavanje vašeg sjećanja.  Sjećanja na ono, odakle dolazite,  zašto ste ovdje i  kamo 
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idete. Radostan trenutak, koji će zahvatiti cijelo čovječanstvo i položiti kamen temeljac 
za osnivanje jednog novog društva, koje će biti izgrađeno na međusobnom vrednovanju 
i međusobnom mirnom suživotu.
U buduće će biti dokončane igre moći među ljudima, jer razvijeni čovjek prepoznat će 
sebe kao dio Boga i kao takav ne će imati interesa nadilaziti druge, koji su – kao i on – 
također dio Boga. Jedinstvo sviju bit će jezgra svih budućih namjera, koje će misliti na 
blagostanje cijelog čovječanstva. Svejedno kojeg je tko nazora, uvijek će u prednosti biti 
nastojanje za najviše zajedničko dobro. Bit će to jedno novo iskustvo, koje će proširiti 
srca  svih  ljudi  i   i  inspirirati  ih  za  ljubav prema drugima.  U skladu sa  božanskim 
stvaranjem  čovjek  će  voditi  život  kojeg  će  prožimati  naklonost,  razumijevanje  i 
spremnost za pomoć. Kvantni skok za život – kvantni skok za čovječanstvo !

 

                                                                                                                                

SA BLAGOSLOVOM ODOZGO

Svijet danas proizvodi mnoštvo toga, što je besmisleno !  To su proizvodi, koje u stvari nitko 
ne treba – i koji su kratkotrajnog zadovoljstva ili služe kao dekorativni predmeti i vrlo brzo 
završe u kantama za smeće. Ovi besmisleni produkti veliko je opterećenje za okoliš, jer su 
ogromne zalihe, koje se za to koriste. Mora se pljačkati blago zemlje i jedina je svrha ovih 
proizvoda, da producenti zarade novac. Danas svijet proizvodi mnoštvo otpada ! 
Mnogi proizvođači  u biti proizvode iste produkte, s nijansama različite boje i kvalitete. Ova 
poplava  proizvodnje  je  ogromna.  Bilo  bi  jednostavnije  proizvoditi  jednu  vrstu  robe  sa 
najboljom kvalitetom.
Svi su proizvođači zainteresirani samo za profit !
„Sa blagoslovom odozgo“ glasi proizvođački model, koji ukazuje na nešto posebno. Radi se 
o marki za produkte, koji bi se po najvišim kriterijima proizvodili, transportirali i raspačavali. 
Najveće mjere trebaju se odnositi na podnošljivost proizvoda sa materijalom od kojeg potječe, 
na  opterećenje  okoliša  pri  dobivanju  sirovine  i  proizvoda,  kao  i  poboljšanje  čovjekove 
kvalitete života, koji ovaj proizvod konzumira  odnosno primjenjuje. Pod tim treba razumjeti, 
da ljudi, koji ovaj proizvod upotrebljavaju imaju od toga veliku prednost – prednost u formi 
više radosti, više kvalitete života, više zdravlja i više ljubavi.
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Današnji proizvodi ne stoje pod najboljom zvijezdom – time se misli, da energija svjetla, koja 
dolazi  „odozgo“ ne zrači  kroz  proizvod.  Proizvodu nedostaje  blagoslov  vrhovnog bića  iz 
Svjetla, s posljedicom da proizvodi čovječanstvu na koncu ne koriste.
Produkti sa markom   „sa blagoslovom odozgo“  imat će sasvim druge kvalitete. Oni će se 
izražavati  energijom, koju čovjek može odmah zamijetiti.  Svijet  Svjetla  kontrolirat  će sve 
proizvode,  koje  čovjek  proizvodi  i  vodit  će  brigu  o  okolišu  i  čovjeku.  Ako  je  proizvod 
podnošljiv i koristan, tad će on dobiti „blagoslov odozgo.“  Bit će to snaga zračenja, koja će 
kao magnet djelovati na konzumente. Ovu snagu zračenja čovjek će nesvjesno osjetiti.

PITANJE: Kako to funkcionira detaljno ?

Jedan današnji  produkt – npr.  iz drveta – sasječen je u sjevernoj  Evropi i  transportiran u 
istočnu Evropu – dugi put. Tamo će u fabrici biti obrađen uz dodatke kemikalija, koje štete 
okolini. Poluproizvod dalje obrađuje čovjekova ruka – oni dolaze u dodir sa upotrijebljenim 
kemikalijama i time se opterećuju. Gotov produkt iz istočne Evrope transportira se u Aziju i 
tamo se raspačava preko mnogih, malih trgovina. Ovaj proizvod može biti interesantan radi 
njegovog prirodnog materijala, ali ipak transport i obrada sa štetnim kemikalijama ne može se 
akceptirati. Sam transport drveta sa sjevera na jug Evrope predalek je. Također put za Aziju 
posve  je  neprihvatljiv  i  podjela  na  mnoge  male  trgovine  nema smisla,  ukoliko  se  radi  o 
proizvodu, koji nije značajan za svakidašnju upotrebu.

PITANJE: Kada produkt dobiva blagoslov odozgo ?

›  Ako  produkt  kao  izlazni  materijal  ima  100%  prirodno  porijeklo.Pod  time  se 
razumije,  da osnovni  materijal  potječe  iz  prirode i  iz  neposredne regije,  gdje se 
proizvodi.  Tad  slijedi  samo  kratak  transport  i  bit  će  proizveden  u  manjim 
količinama za lokalnu potrebu. Stoga postoje samo mali poduzetnici, koji proizvode 
onu količinu, koja je u regiji potrebna.

›  Ako se pri preradi proizvod uspostavlja bez škodljivog materijala, koji bi mogao 
dohvatiti i oštetiti prirodu i nanijeti štetu konzumentu.

› Ako je pri proizvodnji opterećenje za čovjeka samo neznatno i ako se radni uvjeti 
odvijaju  u  prostoru,  gdje  se  ljudi  osjećaju  ugodno  i  nisu  izloženi  nikakvim 
opasnostima.

› Ako produkt izvode ljudi, koji idu na posao s velikom radošću i osjećaju se za to 
velikodušno nagrađeni.

›  Ako je transport dovršene proizvodnje, do prodajnog mjesta, samo kratak i stoga 
nastaju samo neznatna opterećenja za okoliš.

›  Ako produkt zahtjeva samo neznatne tržišne aktivnosti – time otpadaju sve vrste 
reklamiranja i sve vrste promocije u trgovini.

                   

21



›  Ako proizvođači proizvoda prvenstvo daju koristi konzumenta – to znači da nije 
cijena ili profit utjecala na proizvodnju proizvoda.

PITANJE: Kako proizvod prima snagu zračenja i time neodoljivost za konzumenta ?

›  Kroz prirodnost sirovine

›  Kroz regionalno značenje i porijeklo

›  Kroz  pozitivno  djelovanje  pri  preradi,  jer  tako  ne  dolazi  do  primjene  nikakav 
materijal, koji zagađuje okoliš, i da na tome rade samo ljudi, koji radosno  idu na posao i tako 
se proizvod pozitivno napaja.

›  Kroz kratak put, kojeg će proizvod prijeći pri transportu, i stoga ne nastaju nikakve ili 
samo neznatne štete za okoliš. 

›  Time, da konzument u proizvodu nalazi veliku radost i iz njega izvlači veliku korist, jer 
proizvod točno odgovara njegovim predodžbama  i njegovoj potrebi.

›  Time da je proizvod svrhovit i podnošljiv za okoliš.

Svijet Svjetla će to omogućiti ! Svijet Svjetla – tamo gdje anđeli obitavaju, koji okružuju ljude 
i sve proizvode sa određenom energijom. Ovu energiju mogu nesvjesno iskusiti svi.  I ako 
ljudi  intuitivno  postupaju,  tad  –  bez  znanja  –  posežu  za  ispravnim proizvodom,  koji  im 
energetski najbolje  odgovara.  Ovu je energiju  moguće pojačati,  i  to tako,  da se proizvodi 
obavljaju i raspačavaju ne samo po prethodno naznačenim obzirima, nego time što za ove 
proizvode molimo svjetlo odnosno „blagoslov odozgo,“ i po odgovarajućem ispitu ovaj će 
blagoslov biti dodijeljen. Tad proizvod ima snagu Svjetla, koju treba, da bi ga konzumenti 
uzeli.

PITANJE: Tko će time biti neposredno pogođen ?

Pogođeni su u prvoj liniji proizvođači, jer ukoliko oni kod proizvodnje vode brigu o tome, da 
primjenjuju samo lokalnu sirovinu i nju prerađuju podnošljivo za okoliš i čovjeka, ako su 
radosni  pri  svom radu  i  primaju  pravednu  naplatu,  tad  će  konzumenti  proizvod  uzimati. 
Daljnji su korisnici sami konzumenti, jer oni uzimaju proizvod, koji im je koristan i osim toga 
donosi svjetlo u njihov dom.

PITANJE: Kako će slijediti primjena u stvarnosti ?

 U prvom trenutku  ljudi, koji čitaju ove retke, odmah će reći: To nije moguće – to  nije 
gospodarski izvodljivo. Za ovo ostvarenje potrebna je temeljna promjena čovjekovih navika. 
On mora  odustati  uvijek  novcu davati  prednost.  On mora  odustati  misliti  samo  u  formi 
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profita, i mora odustati uvijek samo najjeftinije tražiti kao polazište za odmjeravanje. To su 
temeljni preduvjeti. Ako ljudi ove temeljne principe slijede, tad će biti moguće.
Za sada nema nijednog poduzetnika, koji tako misli – i to treba izmijeniti. Mi govorimo o 
velikoj misaonoj promjeni u glavama ljudi. Ljudima je stoljećima upravljao novac i oni su bili 
njegovi robovi. Novac je uvijek bio nepravedno dijeljen, i danas  se dijeli još nepravednije, 
sve dok ga mnogi ne budu više uopće imali – i samo manjina imat će skoro sve. Danas smo 
došli do ove točke !  To će trajati  još tako dugo, dok oni, koji sada imaju malo, uskoro ne 
budu imali ništa, jer tada ne će koristiti bogatima ništa, ako oni sve imaju, jer ne će moći ništa 
više kupiti, pošto je krug onih, koji međusobno još mogu trgovati, uvijek manji i uskoro će 
postojati još samo veliki koncerni, koji će međusobno trgovati, a svi  suradnici ovih velikih 
koncerna dobivat će samo milostinju, da ne gladuju.
Promjena ovog koncepta, u današnjem društvu, nije moguća, jer će novac sve spriječiti, što je 
svijetu i ljudima ugodno. Time je novac zapreka i smetnja cijelog pokreta „sa blagoslovom 
odozgo.“
Iz toga je moguće zaključiti,  da čovječanstvo ne može dalje opstati,  ako i dalje počiva na 
novcu. Stoga je neophodno potrebno, da novac bude odstranjen, i ovo će se dogoditi, i to vrlo 
brzo !

PITANJE: Ako više nema novca, čime ćemo tada plaćati naše stvari i usluge ?

Vaš će novac posve nestati ! Vi ćete ga posve otkloniti, jer iskustva koja ste stekli s novcem, 
pokazat će va, put u budućnost. Vi ste postigli, da je novac vaš svijet skoro posve uništio i 
čovječanstvo zaustavilo ići dalje. Vi ćete vrlo rado odustati od ovog sredstva plaćanja. No 
čime plaćati ?  Ovo se pitanje više ne postavlja, jer vi ćete sve proizvoditi na dobrovoljnoj 
bazi za društvo i služiti mu. Svatko će dati svoj udio za društvo, i svatko će točno znati, gdje 
je  potreban  i  gdje  će  moći  najbolje  uložiti  svoje  sposobnosti.  Sav Know – How,  koji  je 
skriven  u  vama,  doći  će  do izražaja,  i  vi  ćete  stalno  težiti  sebe  usavršavati,  kako bi  vaš 
doprinos bio još vredniji za druge članove vašeg društva. Ovaj temeljni stav nosit ćete svi u 
svojim glavama, i vi ćete ovo vrlo brzo razumjeti, jer će u buduće biti uzdignuta vibracija 
vašeg  energetskog  polja,  i  time  će  se  otvoriti  određeni  kanali  u  vašem  mozgu,  koji  će 
omogućiti ovo proširenje vaše svijesti.
Novac otpada bez zamjene, i također sva druga sredstva plaćanja, koja poznajete, ne će doći u 
obzir. Vi ne trebate više nikakva sredstva plaćanja ! Pobliže o tome nalazite u poglavlju, koje 
slijedi.

PITANJE: Što će se dogoditi, da bi novac bio odstranjen, i kad će to biti ?

Svijet  će  se   vrlo  brzo  susresti  sa  propašću svog financijskog  sistema.  Događaji  zadnjeg 
vremena pokazuju, kako je brzo moguć kolaps. Slijedeći kolapsi bit će češći i dalekosežniji, i 
tad   više  ne  ćete  imati  nikakvu  mogućnost,  da  se  tome  suprostavite.   Vi  upravo  sada 
zagrijavate vaša financijska tržišta i prodajete sirovo ulje za krijumčarski visoku cijenu. Isto 
će tako i mnoge druge sirovine vrlo brzo biti preskupo ponuđene na svjetskom tržištu, i k 
tome će uslijediti jedan naročiti događaj. Ovaj događaj ne će vas začuditi, jer je bio predviđen 
kao zastrašujući događaj za krizu banaka. No, da vas je to tako brzo zateklo, toga niste ni 
danas svjesni. Iznenađenje će doći i financijsko tržište će za kratko eksplodirati, tako dugo 
dok posve nemoćni ne padnete na koljena i dok sav kapital na zemlji ne bude uništen. Termin 
je već danas uočljiv i vi ćete mnogo ranije, nego što vjerujete, biti konfrontirani sa prvim 
glasnicima. Razvoj, koji je bio tako unaprijed određen i vaša pohlepa za stalno više novca, 
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fenomen će dalje ubrzavati, tako dugo dok ne dođe do totalnog kraha i vi  ne ćete više vidjeti 
nikakvu šansu za spas sistema.

PITANJE: Princip uspjeha nas je  ljude  stalno poticao na veći  uspjeh i  omogućio postići  
ogromni napredak. Bezbrojna otkrića i razvoji učinjeni su na temelju ovog principa uspjeha i  
čovjek je, sve dok je bilo novca, stalno potican otkriti nešto novo, da bi mogao opstati na  
tržištu. Ako otpadne ovaj poticaj, tad mora neophodno doći do gospodarskog mrtvila ili ?

To je vrlo razumljivo pitanje! Vaš istraživački duh nešto je posve naročito – vi ste ga razvili iz 
udobnosti i lijenosti, jer vi želite sebi učiniti život tako jednostavnim, kako je samo moguće. 
Iz toga je nastalo bogatstvo istraživanja, i mnoge tehničke novosti dovele su vas bliže ovom 
cilju. No, ono što pri tome niste predvidjeli jest činjenica, da ste gonjeni, da morate pronaći 
uvijek nešto novo, da biste opet nešto imali za prodati, čime se može zaraditi novac.Pronašli 
ste mnoge besmislene stvari, koje u stvari ne trebate i koje nemaju ništa zajedničko s vašim 
udobnim životom. Ova besmislena proizvodnja koštala je svijet ogromnih zaliha i većina od 
toga danas leži u kantama za smeće. U vama je urođena istraživačka strast – isto tako kao i 
znatiželja,  tj.  vi  ćete  uvijek  težiti  pronaći  nešto  novo,  da  biste  si  život  učinili  ljepšim u 
udobnijim. Ovaj je duh usidren u vašoj naravi i nema ništa zajedničko s novcem ! Bez novca 
bit će koncentracija vašeg istraživačkog poriva upravljena na nešto što je   b i t n o    i stvarno 
korisno, i tako ćete razvijati sve one produkte, koji za vas imaju stvarnog smisla, i vi  pri tome 
ne ćete biti vođeni gospodarskim razmišljanjima, nego će vaš interes važiti samo za ono, što 
je korisno za sve i pozitivno za okoliš.

KAKO ĆE SE ODVIJATI USPON U 5. DIMENZIJU ?

Na ovom svijetu danas postoje mnogi ljudi,  koji su našli put do svjetla. Mnoge duhovno 
visoko razvijene ličnosti ne ustručavaju se govoriti o svojim doživljajima u svijetu svjetla. U 
mnogim  područjima  „bijeli  anđeli“  pripremaju  uspon  u  5.  dimenziju.  Prema  zemlji  se 
usmjeravaju  energetske  struje,  koje  će  znatno  uzdignuti  cijelu  vibraciju  zemlje  i  također 
utjecati  na  ljude  i  njihovu  vibracionu  frekvenciju.  Cilj  je  ove  više  vibracije  približavanje 
frekvencije bića svjetla i građanima zemlje, kako bi lakše bio omogućen međusobni kontakt. 
Sa povišenom vibracijom ljudi će doživjeti korak po korak promjenu njihove svijesti. Svijest 
se počinje širiti i bivaju omogućene mnoge nove spoznaje. Time ljudi postaju otvoreniji za 
nove vibracije, koje postupno uvijek više pulsiraju, da bi se svijest još više otvorila i da bi 
omogućila spoznaju, da čovjek potječe od Boga – da predstavlja Njegovu sliku i da je došao 
na svijet kao poslanik najviše moći.
Najprije će se raditi o tome, da se ponovo uspostavi povezanost sa Izvorom i tako će poteći 
direktna  energetska  linija  –  iz  centra  stvaranja  –  u  glave  ljudi  i  tamo  će  se  lagano,  ali 
postojano, razvijati posve nova svijest, koja će odražavati veličinu Boga.
To će biti trajan proces, koji je već započeo prije određenog vremena, i koji će se pomalo 
približavati svom vrhuncu. Sve više će se ljudi otvoriti svjetlu i prestati će se promatrati kao 
odijeljene jedni od drugih, jer ljudi će razumjeti , da sve što su učinili  jedni drugima, dobro ili 
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zlo, neposredno se vraća nazad na njih. Sve dolazi nazad i svatko, tko u sebi nosi ovu svijest, 
promijenit će svoje ponašanje prema samom sebi, drugim ljudima kao i prema prirodi.
Osim toga ljudi će imati sve manje razumijevanje za vlastodršce i bogate, jer ljudi će shvatiti, 
da bogaćenje jednog na štetu drugog, ne može dugo funkcionirati. Otpor će rasti i što više na 
zemlji  postoji  otvorenije  i  proširenije  svijesti,  tim  će  manje  moći  opstati  ova  sadašnja 
društvena forma.
Od ovog trenutka počet će se okretati spirala, koja će jačati pritisak na moćne i njih će sve 
više potiskivati i defenzivu – tako dugo dok pritisak ne bude prevelik, dok se val ne prelije i 
koncentraciju moći ne podijeli ravnomjerno na sve. To znači, da dosadašnja sredstva, koja su 
postojala  u formi novca i  nasilja,  moraju se povući  pred većom i mnogo i  mnogo jačom 
snagom. Moć jedinstva jest najveća moć u svemiru !
Sve dok ovo jedinstvo još ne bude zaključeno bit će na ovom svijetu još mnogo rušenja i 
uništenja snagom novca. Ali će sve više i više zločini moćnika izlaziti na površinu – mnogi će 
skandali biti otkriveni – strukture moći počinju se raspadati. Ovu će poziciju preuzeti nove, 
odgovorne snage koje će podijeliti vlast kao i odgovornost prema ljudima, prirodi i planetama. 
Jedna ogromna revolucija svijesti rađa se u društvu i ne dopušta da ostane nijedan kamen 
nepokrenut. Da li će sve proteći mirno ovisi o tome, da li će se na vrijeme pojaviti vođe, koji 
ne strahuju zbog gubitka vlasti ili zbog oduzimanja njihovog blaga na korist sviju.
S kojim promjenama mora svijet prethodno računati ? To je centralno pitanje na koje želimo 
ovdje odgovoriti.  U malim razmjerima promjene počinju upravo u pojedinim poduzećima, 
gdje jake ličnosti iz pozadine povećavaju pritisak na vodstvo poduzeća i potiču, da  zavlada 
pravednost,  da  se  vodi  veća  briga  o  okolini  i  da  svi  doprinesu  dostojnijem  zajedništvu. 
Poduzetnici  će  ustanoviti,  da  više  ne  mogu  funkcionirati  poduzeća,  koja  su  imala  motiv 
izrabljivati  druge  i  obogaćivanje  na  štetu  drugih.  Suprotno  onom  kako  je  bilo  prije,  iz 
neobjašnjenih razloga, proizvodi koji nisu vrijedni njihove cijene, ne nalaze više kupce niti 
prodavače. Konzumenti će sve više i više naslućivati tko ima pred očima, kao motiv svoje 
djelatnosti, njihovo dobro. Stalno raste broj ljudi, koji se odvraćaju od moći bogatih i ovaj će 
otpor biti stalno veći.
U politici  će  iz  baze  isploviti  odgovorne ličnosti,  koje  će  se  probiti  i  svrgnuti  moćne sa 
njihovog prijestolja  u  svrhu udovoljavanja   pravdi  i  bogatstvo će primijeniti  za  pripremu 
društvene forme, koja će kao najveće dobro i kao cilj  imati lijep život u zdravoj prirodi.Ovi 
će  se  ljudi  moći  oslanjati  na  stav   širokih  slojeva  društva  i  stoga  će  biti  u  mogućnosti 
proslijediti neophodne reforme – slobodni od straha gubitka moći i ugleda. Ovim ljudima nije 
vlast nešto značajno, nego oni posjeduju moć i jakost radi pokretanja nečega, što je bolje. Oni 
se ne boje, da će nakon posla biti kritizirani – oni prihvaćaju kritiku, da bi još bolje radili za 
opće dobro. Ovi ljudi uživaju oslonac uporište iz svijeta svjetla. – i sa snagom svjetla dobivaju 
vodstvo i ohrabrenje.  Njihova povezanost sa Izvorom je uspostavljena i svakog dana biva 
jača.  Ovim  svijetom  još  uvijek  vlada  moć  novca.  Nakon  što  je  novac  bio  nepravedno 
dodjeljivan postavlja se pitanje o mogućnosti,  da se ovo izjednači.  Većina novca danas se 
zarađuje od sirovina, koje se skupo prodaju na burzama za sirovinu. Tamo angažirane osobe 
svoje produkte, koje tamo kupuju i prodaju, nisu nikad svojim očima ispravno pogledali. To 
je šteta, jer kad bi oni imali odnos prema svojim produktima, tad bi bolje znali njihovu pravu 
vrijednost.  Ova  svijest  o  pravoj  vrijednosti  ovog  plemenitog  materijala  masivno  b  se 
promijenila i time bi se i njegova vrijednost promatrala u posve novom odnosu. Ovo bi vodilo 
tome,  da bi  alternative  sve više i  više  dobivale  na značenju,  kako bi  se mogle poštedjeti 
dragocjene rezerve.
Moć novca privremeno će se za kratko povećati, prije nego izgubi značenje. Nove će vrednote 
postići nadmoć, jer sve će biti mjereno po tome koliko doprinosi svima. Nastat će mogućnost 
procjenjivanja  i  konačni  cilj  nije  trgovački  nego  individualno  vrednujući  sistem,  koji  će 
uključivati aspekte prirode i nove društvene forme.
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Novac će, kao vrijednost, gubiti svoju moć, jer će drugi faktori, od višeg ranga, biti uključeni 
u sistem, koji ne će više prihvaćati nikakve vrijednosti – bit će procijenjeno koje alternative 
više  služe  cijelom  kolektivu.  To  će  biti  sistem  vrednovanja,  koji  nije  usporediv  sa 
procjenjivanjem. Nastat  će novi sistem vrijednosti,  koji će ozakoniti   najveće vrednote po 
kojima će se mjeriti svi napori i aktiviteti.
Današnje je društvo izgrađeno na odijeljenosti  – tj.  svatko živi  za sebe,  odijeljen od svih 
drugih. To je također razlog za bezbrojna pojedinačna domaćinstva. Mladi ljudi, koji duže 
vrijeme žive u roditeljskoj kući, bivaju ismjehivani i podcjenjivani. Stariji, čim postanu teret i 
trebaju pomoć, bivaju odstranjeni u domove i smatraju se suvišnim i nevrijednim. Napušteni i 
bez ikakvog životnog smisla, oni čekaju svoj svršetak. No, upravo mudrost starih i njihova 
životna iskustva neobično su vrijedna za mlađe generacije. Ljudi će opet postati ovog svjesni 
proširenjem  cjelokupne  svijesti  i  uslijedit  će  zajednički  život  više  generacija.  Prestat  će 
pojedinačnost i bit će stvorene forme zajedništva raznih vrsta. Nastat će novo zajedništvo i 
veliko međusobno vrednovanje.  Ljudi će polako postati  svjesni svog jedinstva i ovo novo 
postignuto jedinstvo oblikovat će posve novu društvenu formu.

Odvraćanje  od umjetne  proizvodnje  životnih  namirnica  bit  će  jedna od velikih  promjena. 
Biološka hrana, po najstrožim kriterijima, u buduće ne će biti novost  izuzetak, nego nešto 
samo po sebi razumljivo. Također današnje stočarstvo, koje treba mnogo zemljišta za uzgoj 
hrane, polako će se izmijeniti.
Danas se još uvijek tove životinje u velikoj količini radi ishrane. Kroz promjenu čovjekove 
svijesti korisne će se životinje sasvim drugačije vrednovati. Kroz svjesnost svog jedinstva, ne 
samo sa svim ljudima,, s Bogom i svemirom, nego i sa životinjskim i biljnim svijetom, čovjek 
će izmijeniti svoje navike prehrane. Životinja će još biti u štalama, samo u malom broju, i 
nipošto radi sredstva prehrane. Ove će životinje koristiti ljudima kao pomoć pri određenom 
radu, no prehrana će uglavnom biti vegetarijanska.
Kad ljudi danas govore o društvu, tad vide pojedine zemlje, općine i grupe, koje zajednički 
rade  i  međusobno  dijele  svoje  zadaće,  centralno  organizirane  od  vlade,  koja  pokušava 
upravljati  sudbinom  zemlje  i  unaprediti  gospodarstvo  nasuprot  konkurentnih  susjednih 
država. Blagostanje za zemlju, da nitko ne gladuje, veliki je cilj. Društvena forma, koja daje 
prednost samo pojedinima, bitno će se izmijeniti. Onaj, koji iz određenih razloga, ne može 
raditi dobiva državnu milostinju i biva potisnut na ivicu društva.
Naprotiv, nova svijest o jedinstvu cijeni vrijednost svakog čovjeka isto tako visoko, iako on 
momentalno ne osjeća nikakvu sklonost prema radu. Možda je on mislilac i možda će jednom 
izbaciti ideje od kojih će profitirati cijeli svijet.
Sadašnja  forma  društva  stalno  se  predstavlja  kao  sve  manje  korisna  i  ljudi  se  počinju 
preformirati – posve u skladu sa svjesnim jedinstvom cjeline. Prestaje se prosuđivati i svakog 
se odmah  poštuje – neovisno od njegova zvanja ili porijekla i boje kože.
Patnje, koje se pripisuju i koje će se pripisivati prirodi, su ogromne i to danas relativno malo 
zabrinjava ljude. Industrijske nacije organiziraju velike sastanke radi klime, ali ovdje dolaze 
do izražaja međusobni interesi, koji ne dopuštaju jedinstveni radikalni korak. Svi se doduše 
sastaju,  ali  se ne prozivaju veliki  grešnici  protiv okoliša.  No duboko ujedinjenje  ne će se 
postići dok svaki pojedinac traži svoju vlastitu prednost.
Ljudi,  koji  ustaju  iz  baze sa  novom sviješću  uvest  će  jednu novu eru  s  internacionalnim 
nastojanjem za temeljnu promjenu standarda u vezi okoliša. Ovi novi mislioci imaju moć i 
energiju svjetla, da ovdje, u zadnjoj sekundi, ostvare promjenu shvaćanja na svjetskoj razini.
Ljudi traže nešto novo – ali ovo ne će postići ništa od onoga, što je dosad vrijedilo kao novac, 
zlato i moć. Sve se raspada i daje mjesto posve novom sistemu. Novi se sistem mora najprije 
formirati i  ljudi će jedno vrijeme pasti u stanje bez orijentacije.  Ova bezorijentacija bit će 
upravo stanje, koje će izbaciti nove mislioce proširene svijesti, koji će donijeti nove poglede i 
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ideje za rješenje  društvenih zadaća.  Nastupit  će nove ličnosti,  koje će, ljudima u njihovoj 
regiji, širiti svoje misli i prijedloge za novo formiranje društvenog zajedničkog života.
Ovi će ljudi predložiti savjet eksperata, koji će pokrivati sva odlučujuća područja društvenog 
života  i  pomoći  da  privremeno  prežive  svi  ljudi  i  brinuti  se  da  opet  funkcioniraju  bitna 
područja  svakidašnjeg  života,  kako  bi  stanovništvo  moglo  biti  osigurano  sa  živežnim 
namirnicama.  Time  će  biti  učinjen  prvi  korak  za  novo stvaranje  društva  i  ovo će  Vijeće 
eksperata biti priznato i postupno će uživati sve više povjerenja.  U prednosti stoji najprije 
nastavak važnih poslova za snabdijevanje svijeta sa hranom i energijom. Ljudi, koji su dosad 
radili u ovim područjima vratit će se svom poslu kako bi mogli služiti općem dobru. Postupno 
svi su opet voljni raditi i svatko traži posao prema svojoj kvalifikaciji, kako bi napredovao 
društveni sistem. Nitko za to ne će biti plaćen, jer su svi sretni, da mogu sudjelovati u službi 
sviju i tako smiju i mogu doprinijeti za sve.¸
Time  je  opet  osigurano  osnovno  snabdijevanje   naroda  i  struktura  se  može  polako  opet 
učvršćivati. Bit će poduzete još mnoge korekture u svrhu optimiranja procesa, i ljudi će početi 
uživati  svoju  stečenu  slobodu.  Svatko  će  imati  mnogo  vremena  za  sebe  i  nastaju  nova 
zajednička poduzeća, koja imaju svrhu kreirati nešto smisleno za sve. Pametne glave, koje su 
dosada  bile  podčinjene  pritisku  novca,  mogu  se  razvijati  i  pokrenuti  razvoj  bezbrojnih 
novosti. Iz toga će nastati veliki tehnički napredak, koji će tokom godina revolucionirat život 
na zemlji.
 
Postupno ljudi će otkriti svoju sposobnost stvaranja sa svojim mislima. Oni otkrivaju svoju 
sposobnost ponovo stvarati  svoju stvarnost svakog dana i  s time počinju eksperimentirati. 
uvijek  brže počinju misli biti prepoznatljive u formi materije i čovjek počinje  razumjeti, da 
sam može svojom rukom oblikovati  svoj  život  i  ne  treba  se  više   oslanjati  na  bilo  koju 
organizaciju, za koju dnevno mora ići raditi, da bi zaradio novac, kojeg treba za sretan život. 
Ovu  novo stečenu slobodu čovjek  koristi  prvo za svoj  osobni  razvoj  i  za  razvoj  cijelog 
društva. Bit će oslobođene nove snage, koje će podizati cijelu naciju, sav kontinent i na koncu 
sav svijet, svijet novog razumijevanja, čiju veličinu današnji čovjek još ne može procijeniti. 
Ovaj novi svijet počinje se ujedinjavati i oblikovati jedinstvo iz svih naroda i nacija. Polako 
nacije, koje su bogate sa rudama, shvaćaju da sa svojim dobrima moraju brižno raspolagati, 
jer kao prvo: svega je knap, a kao drugo: treba voditi brigu o okolišu – pri dobivanju ovih 
ruda kao i pri transportu, prerađivanju i primjeni u gotove produkte. Nova svijest vodi brigu 
prije svega za oskudicu u nerazvijenim zemljama. Oskudica će na početku osporiti  njihov 
razvoj, ali će biti pokrenute mnoge inovacije tako da će svuda uslijediti enormni razvoj i bez 
novca eksportiran u sav svijet.
Nastat će burza inovacija, kojom će se moći svatko služiti u svako vrijeme, bez naplaćivanja, 
jer novo shvaćanje pokreće ljude, da ne misle više samo na svoju prednost, nego će svatko 
svoje cijelo znanje davati dalje, da mogao svatko profitirati.
U fokusu nastojanja stajat će sjedne strane blagostanje cijelog čovječanstva i s druge strane 
dobro prirode i svih živih bića. Velika će radost biti u tome, da svatko prepoznaje svoj vlastiti 
potencijal i s punom ljubavlju daje ga svim drugima – svatko sudjeluje u poslovima, koji su 
neophodni za zajednicu i vodi brigu, da svatko može postizati svoj osobni razvoj i za to nudi 
svoju potporu.
Iznenada sve postaje mnogo jednostavnije. Ljudi shvaćaju da princip dobrovoljnosti donosi 
mnogo više spremnosti za angažiranje i za visoko kvalitetan posao. S velikom radošću svatko 
će ići na svakodnevni posao i rađati će se inovacije.
Gospodarsko – činovnički poslovi postojat će samo u neznatnoj mjeri. Sveukupno financijsko 
gospodarstvo i činovništvo posve će otpasti. Brojne snage, koje su u tome bile zaposlene, sad 
će stajati na raspolaganju za daleko vrednije poslove i moći će podupirati proces društvenog 
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razvoja. Ako nastanu nesporazumi i razlike mišljenja to će biti dogovorom riješeno u okviru 
zajednice i sve će se odvijati  ljubazno dalje za dobro cjeline.
Obitelji  će se povećavati,  ali  ne samo u formi novog rađanja,  nego se obitelji  ujedinjuju. 
generacije  se miješaju u jednom domaćinstvu i  svi članovi postaju prijatelji.  Stari  i  mladi 
bivaju prihvaćeni u ovu zajednicu, jer je rastavljenost dokrajčena i kolektiv dobiva na cijeni. 
Kolektiv u kojem se dijele i dobrovoljno prihvaćaju svakidašnje zadaće i čini se mnogo toga, 
što je dosad bilo nezamislivo.
Politika,  i dosadašnja forma njene moći,  posve će izgubiti  na značenju.  Stare će se vođe 
povratiti u svoje obitelji i tamo će voditi svoj život, koji se ne razlikuje od ostalih članova 
društva. Na ove ljude nitko se ne će ljutiti niti će biti osuđivani za njihove bivše postupke. Oni 
će biti čašćeni i cijenjeni kao dio zajednice, kao što se postupa također i sa svakim drugim.
Nekad osuđeni ljudi, koji su isključeni iz društva, opet će biti vraćeni u društveni život, a 
zatvori će biti dokinuti i korišteni za druge svrhe. Stara zlodjela bit će oproštena i nova svijest 
ljudi  liječi  također  iskustva  onih,  koji  su  nastupali  kao  ubojice  ili  žrtve.  Svi  će  imati 
mogućnost doprinijeti svoj udio za zajednicu, i to onako kako im najbolje odgovara i u čemu 
vide najveći smisao za cjelinu. Ako se netko odluči posvetiti svom osobnom razvoju i duže 
vrijeme ne doprinositi aktivni udio zajedničkom dobru, bit će posve akceptiran i o tome nitko 
ne će suditi.
Crkve i sve religije i dalje će biti cijenjene u njihovoj izvornoj formi. To će biti poštovanje u 
formi zahvalnosti za to,  što su ljudima, u vremenu prije širenja svijesti, bile zaštita i vodstvo. 
Vjera se ne će više aktivno prakticirati. Temelj će biti osobno iskustvo pojedinca i religije će 
biti čuvari ovih iskustava i služit će čovječanstvu za svu budućnost kao velika, kolektivna 
savjest.
Revolucija društva teći će stalno – skoro dnevno stječu se nove spoznaje i iz toga izvedene 
promjene uklapaju se vrlo brzo u novu društvenu formu. Sve teče u biti smireno. Naravno 
najprije se pojavljuju određene napetosti,  koje uglavnom nastaju iz straha – iz straha pred 
nesigurnošću, što mnogi još ne mogu odbaciti. Podupiranjem drugih ljudi ovaj će strah lagano 
splasnuti i na njegovo će mjesto nastupiti osjećaj zadovoljstva i razumijevanje za sveukupno 
ljudsko jedinstvo. Sve više i više se razvija zajednički život koji će biti nošen ljubavlju, koji 
se više  ne gradi na ničijoj muci, koja se procjenjuje, nego počiva jedino na shvaćanju: služiti 
zajedništvu u ljubavi.
Za sve skeptike na ovom mjestu napominjemo, da će se ova revolucija najprije događati u 
ljudskim glavama,  bez  užurbanog  djelovanja,  jer  ova  promjena  mišljenja  treba  određeno 
vrijeme za svoju manifestaciju. Postupno počinju djelovati pojedinci i široke će mase slijediti 
nove vođe, jer će prepoznati namjeru za blagostanje zajednice i shvatit će, da ovim ljudima 
nije stalo do njihove osobne prednosti. Nakon što je čovječanstvo svrgnulo svoje stare vođe i 
pošto su nastupile nove snage postupno će se odvijati  preustrojstvo društva. Prvi je korak 
raspuštanje vlasti i organiziranje Vijeća mudraca, koje će najprije imati zadaću snabdijevati 
narod sa hranom. Svi će zajedno pomagati,  da bi se odluke Vijeća pretvorile u djelo – na 
početku još nešto kaotično, no sve više i više strukturirano. Čovječanstvo se ne treba brinuti, 
da će doći do toga, da će pojedinac morati gladovati. Bit će dovoljno za sve – radi se samo o 
raspodjeli. Stoga su tu postojeće strukture raspodjele, koje su pravedne i u buduće će služiti 
kao stanice za raspodjelu.
Postupno  slijedi  preustroj  proizvodnje  živežnih  namirnica  u  biološkoj  privredi  i  sve  više 
isčezava požuda za životinjskim za životinjskim sredstvima ishrane. Biološka i vegetarijanska 
ishrana dobiva prednost. Ljudi će vrlo brzo ustanoviti, da njihova nova ishrana ima mnoge 
prednosti,  pošto se  zdravstveno stanje  cijelog  svjetskog stanovništva  drastično  poboljšalo. 
Time što više ne postoji radna prisila i nikakva ovisnost o radnom mjestu nestat će kod ljudi 
duševno opterećenje, i svi će moći slobodno disati i s radošću preuzeti posao, koji odgovara 
osobnim sklonostima i također služi svima.
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Vojska  će opušteno promatrati  sav razvoj  i  ne  će nastupati,  jer  i  oni,  u  svojim glavama, 
podliježu preobrazbi. Nijedan komandant ne teži, u bilo kojoj formi, vojno djelovati na narod, 
naročito  stoga,  jer  su  promjene  uslijedile  nenasilno.  Vojska  će  cijeli  proces  podupirati  i 
sudjelovati u raspodjeli. U tu će svrhu biti pozicionirane vojne čete.

PITANJE: Teško si mogu zamisliti, da će se s jedne strane moćnici dobrovoljno povući, a s  
druge  strane  u  mnogim  manje  demokratskim  zemljama,  da  vojska  ne  će  koristiti  šansu  
preuzeti vlast u zemlji ?

Pozadina preobrazbe, u strukturi državne vlasti, jest nova svijest ljudi o njihovom jedinstvu. I 
pošto su svi sporazumni svatko će se brinuti za to, da njegov postupak bude istinit i samo 
najbolji. Mirna revolucija svijesti  unosi u sebe mnogo ljubavi, jer nitko ne će ni najmanje 
doći na ideju,  da sprječava  ljubav u njenoj  primjeni.  Svatko će biti  nošen valovima opće 
sklonosti i s ovim osjećajem brzo će prihvatiti novu formu zajedništva.

PITANJE: Isto je tako teško predočiti,   da će sve teći mirno i da ne će uslijediti pljačke i  
slično ! Ljudi strahuju za svoj život i zgrću sve, što im dođe u ruke ?

Sa današnjeg vidikovca čini se da se, da je tako, no kad se nova svijest nastani u ljudima, tad 
će se također promijeniti i stav prema brizi za vlastiti život. Kroz znanje o njihovom jedinstvu 
s Bogom, svima će ljudima biti jasno, da su time besmrtni. I kad svatko zna, da će život na 
zemlji biološki imati kraj i da će potom živjeti vječno, i ako želi u svako vrijeme može se 
vratiti na zemlju, da bi dalje gradio svijet svog iskustva. Ova nova svijest ne dopušta  više 
ljudima nikakav strah i stoga otpada također potreba bilo što gomilati, jer svega ima dosta za 
sve, i svi će u tome sudjelovati, kako bi opskrba sviju najbolje funkcionirala. Sve oskudice na 
ovom svijetu dosad su bile umjetno izvedene i ovog više ne će biti !

PITANJE: U kojoj će zemlji ili kontinentu revolucija društva imati svoje polazište ?

Svijest će se mijenjati istovremeno na  cijeloj zemlji. U određenim zemljama može postojati 
prednost, zbog duhovnog razvoja, u pogledu pripremnih aktivnosti. No, u pogledu globalnog 
proširenja svijesti ne možemo izdvojiti nijednu zemlju ili područje, koje prednjači. Svakako 
da će negdje uslijediti paljenje inicijative, koju će tada odmah slijediti i svi drugi ljudi. Gdje 
će to biti ne može se unaprijed reći, jer čovjek ima slobodnu volju i prema tome kad prva 
grupa odluči započeti promjene, tad će to uslijediti svuda.

PITANJE: Čitao sam na internetu, da će se naše duše,  u toku proces uspona u 5. dimenziju,  
povratiti  u  svjetlo  i  zamijeniti  se  sa drugim razvijenim  dušama.  Za jedno kratko  vrijeme 
trebalo bi naše tijelo biti kao bez duše. Je li to istina ?

Mnogo se o tome piše, što treba uzeti oprezno. Dobra je prilika objasniti ono, što je bitno, da 
uspon čovječanstva u 5. dimenziju ne će biti čin „nadnaravnog događaja.“ To znači, da će 
vaše duše ostati tamo, gdje pripadaju – kod vas. I tamo će također ostati sve dok to smatraju 
ispravnim.Ako duša želi  povratak u svijet  svjetla,  tad to odlučuje samo ona sama. U toku 
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uspona  bit  će  učinjen  samo  pristup  u  područje  nestvarnog  u  ljudskom  razumu,  što  će 
omogućiti  proširenje  ljudske svijesti  i  time će stvaralačka snaga tj.čovjekove misli  primiti 
posve novu dimenziju. Čovjek će sve više biti svjestan, da on svojim mislima može utjecati na 
svoju stvarnost.

PITANJE: Da li će se svi ljudi uspeti u 5. dimenziju ili će mnogi, koji se duhovno ne žele 
otvoriti, ostati u 3. ili 4. dimenziji ?

Uspon čovječanstva odnosi se bez iznimke na sve ljude.  Svi će dobiti iste mogućnosti,  da  
proširenjem svijesti ponovo stvore svoj svijet i u novostvorenom jedinstvu sa svima i svim, da 
vode sretan život. Nitko ne će moći zaostati u drugim dimenzijama i to ne će ni željeti!

PITANJE: Što su „Indigo djeca“, koja se od prije nekog vremena rađaju na zemlji ?

Indigo – djeca , kako ih vi nazivate, rađaju se već pred mnogo godina. To su posve normalna 
djeca, koja imaju izrazitu sposobnost osjetiti energije i time su mnogo osjetljivija nego stariji 
ljudi.  Svojom osjećajnošću  ova  djeca  mogu  brže  i  sigurnije  odlučiti,  da  li  im  postojeće 
energije čine dobro ili ne. Ona  bolje prepoznaju shvaćanje ljudi, jer se intuitivno oslanjaju na 
svoju povišenu osjetljivost i osjećaju energije radi odlučivanja, da li im ovaj čovjek želi dobro 
ili  ne.  Ova  osjećajnost  može  doći  do  izražaja  kao  vidovitost  ili  neki  drugi  nadnaravni 
fenomen. Ova su djeca posve normalna, ali već od rođenja imaju jedan drugi pristup prema 
višim energijama. Uspon u 5. dimenziju za ovu djecu ne će biti nikakav veliki događaj, jer 
ona već od rođenja donose sposobnost, koju drugi ljudi moraju tek otkriti. Zadaća indigo – 
djece  sastoji  se  u  tome,  da  će  moći  pomagati  čovječanstvu  svojim  iskustvom  i  svojom 
duhovnom sviješću i savjetovati ih. Ova će djeca biti članovi novog društva, koje će se na 
zemlji brzo formirati.

PITANJE: U koje će se vrijeme točno dogoditi uspon odnosno proširenje naše svijesti ?

Uspon je već započeo. Od prije kratkog vremena uzdižu se vibracione frekvencije energije 
zemlje i energije čovjeka. To je proces, koji je već pred mnogo godina u toku i koncem 2012. 
godine uslijedit će njegov konac. Ovaj datum nije nikakva iznenadna promjena i ne znači da 
će od slijedećeg dana sve biti drugačije. Prijelaz teče i on je upravo započeo. U ovoj knjizi 
prijelaz će biti opisan u pojedinim fazama i kako će se sve odvijati u pojedinim područjima 
društva. Mi ovdje idemo iza termina dovršetka procesa povišenja vibracije i ocrtavamo scene 
koje govore kako se društvo izgrađuje na bazi nove svijesti.

PITANJE: Mi smo dosada tako mnogo čuli o vječnom životu, o povratku na zemlju poslije  
smrti, o našoj duši, o našem praporijeklu i smislu života. Možeš li sažeto objasniti kako se  
život uopće odvija i funkcionira ?

Da, vrlo rado ! Ljudska je rasa stvorena da bi dijelovima Boga, koje ona utjelovljuje, dala 
priliku upoznati  sebe kao ono, što oni jesu – naime dio Boga.  Zato je na zemlji  stvorena 
darma života  (ustroj svijeta u koji se treba uklopiti i u skladu s kojim valja živjeti), da bi 
dijelovi Boga u formi jedne duše, koju ljudsko tijelo drži na okupu, u procesu života mogli 
proći kroz sve faze.  Da bi stekli  sva svoja iskustva i  također o onoj strani,  koja  dijelove 
njihovog bića donosi do izražaja, a koji oni nisu, i tako postigli svoje jedinstvo s Bogom. To 
znači,  da  ljudi  zaboravom  svog  porijekla  donose  bezbrojne  odluke  i  u  toku  svog  života 
doživljavaju situacije,  koje izražavaju suprotnost od Boga. Ova iskustva ljudi doživljavaju 
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često  kao  nešto  vrlo  dramatično  i  stoga  pred  tim  strahuju.  Duša  ipak  ovo  ne  vidi  jako 
emocionalno  kao  njen  čovjek  i  uči,  preko  ovog  iskustva,  sve  više  i  više  pronaći  svoje 
jedinstvo s Bogom. Duše bivaju podijeljene u različite stupnjeve starosti i tek, ako je jedna 
duša prošla kroz mnoge inkarnacije tad može kao tzv. stara duša dokrajčiti svoj inkarnacioni 
ciklus i dalje živjeti u profinjenoj formi i razvijati se dalje preko drugih iskustava – sve do 
najviše forme jedinstva s Bogom. Tako život nikada ne svršava – on je obilježen različitim 
pojavnim formama i različitim stupnjevima razvoja. Cilj na zemlji jest preko stečenog znanja 
postići mudrost i majstorstvo. Momentalno se na zemlji nalaze mnoge zrele i starije duše, koje 
na temelju njihove mudrosti i  iskustva ne žele uspon u 5. dimenziju samo osobno iskusiti 
nego ga  aktivno i podupirati.

U nastavku nalazite  objave,  koje  sam primio na svojoj  Web – stranici  prije  i  za  vrijeme 
nastanka ove knjige:

Svijet stupa u novu eru, koja se ne može usporediti s nikojim dosadašnjim iskustvom 
ljudi ove zemlje. Vibracije energija su se podigle i uspinju se još dalje – tek kad svi ljudi 
uzdignu svoju frekvenciju tad može uslijediti uspon u slijedeću dimenziju. Proširenje 
vaše  svijesti  omogućit  će  vam  živjeti  u  punoj  svijesti  vašeg  božanstva  i  ovaj  svijet 
usmjeriti u posve novom pravcu. Vi ćete iskusiti bezbrojne nove mogućnosti i moći ćete 
prosuđivati život i oblikovati ga sa stajališta prirodnih zakona.
Ovaj će svijet dobiti jednu dodatnu dimenziju, koja će se sastojati iz elemenata jedinstva 
i sjećanja na vaše dosadašnje inkarnacije. Radujte se ovom iskustvu, jer će vam od Boga 
biti darovano milosrđe. Sve, što se je dosad zbilo, bit će oprošteno i svi će bivši doživljaji 
biti  prepoznati  kao  poželjni  i  stvoreni  od  vas  samih.  Sve  će  se  razriješiti  sa 
zadovoljstvom i vi  ćete,  sa mnogo radosti,  voditi  nov život.  Na ovom putu ja ću vas 
pratiti ! 

Dragi ljudi, ljubljeni božji poslanici,

to  će  biti  izvanredno  vrijeme  !  Vi  ćete  ostaviti  sve  iza  sebe  –  sve  što  predstavlja 
ograničenje vas samih i što bi vas priječilo, da sami nastupite kao stvoritelji.
Zamislite si: nitko i ništa vas ne sprječava , da odmah otputujete u daleki svijet i da 
posjetite  mjesta koja ste  već dugo željeli  vidjeti,  i  da ostanete koliko dugo želite.  Ne 
postoji  nikakva obveza koja zahtijeva vaš povratak – ne postoje nikakva financijska 
ograničenja i ne slijede nikakve konsekvence, ako činite isključivo ono, što hoćete Nitko 
vas ne sudi niti  osuđuje – vi  uživate slobodu, koju si  možete samo zamisliti.  Vi ćete 
osjetiti svu ljepotu života i u tijesnoj povezanosti sa svemirom vodit ćete sretan život. Da 
biste to mogli postići  trebate si zamisliti,  što ste vi u stvarnosti – dio Boga ! S ovom 
sviješću možete sve načiniti, što trebate da biste vodili sretan i ispunjen život. Pripremite 
se za to tako, da prihvatite ove misli i integrirate ih u vašu ličnost.
Svijet  započinje  put  na  kojem  će  se  sve  ono,  što  je   dosad  bila  navika  rastočiti  i 
doživljavati kao sreća. Pod izrazom rastočiti treba shvatiti, da će svi utabani putovi i 
mustre  svijeta  biti  preispitane  i  biti  zamijenjene  novim  mustrama.  One  će  graditi 
budućnost na novim principima jedinstva i jednakosti sviju. Novo formirano  društvo ne 
će više trebati nikakve zakone.  Mudrost i životno iskustvo bit će baza za mjerodavne 
odluke.  Savjet mudraca,  koji  će biti  redovno  ponovo biran, odlučivat  će o podjeli  i 
primjeni  za  život  potrebnih  dobara.  Raskoš,  u  klasičnom  smislu,  kao  sredstvo  za 
demonstriranje bogatstva ne će više biti od značenja. Korisna dobra, proizvedena pod 
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najvećim mjerilima za očuvanje prirode, stajat će i dalje na raspolaganju. Tehničke će 
mogućnosti učiniti neobičan napredak. To će za vas biti jedno izvanredno iskustvo!

Na ovom putu ljudi  će doživjeti  interesantnu promjenu njihove svijesti,  što  će  ih se 
posebno dojmiti.  Ova promjena shvaćanja zahvatit će cijelo čovječanstvo i objavit će 
biće, koje će biti puno dobrote i milosrđa. Očekuje vas posve novi zajednički život na 
bazi  srca.  Nitko  ne  će  osjećati  sklonost  da  drugom nanese  nešto  loše  –  nitko ne  će 
osjećati potrebu nekome nanijeti patnju. Svi će se doduše međusobno prepoznavati kao 
pojedinačne individue, ali će svatko znati, da svi potječu iz istog Izvora – bit će to posve 
novi osjećaj, koji će baciti posve novo svjetlo na život na zemlji. Svi će ljudi imati veliko 
poštovanje jedni prema drugima i doživljavati će život i svijet kao nešto, što ima samo 
jedan smisao i svrhu: da bude izraz Boga na zemlji !

Ljubljeni građani ove zemlje,

svakim danom približavate se iskustvu, koje za vas znači ulazak u jednu novu epohu. Vi 
ste upravo započeli povezati se s nečim što je posve novo. Vaša se vibraciona frekvencija 
polako približava točki na kojoj će se početi  pojavljivati  prve svijetle  točke u vašem 
biću. Vi u sebi nosite bezbrojne ovakve točke i u svakoj je pohranjena informacija, koja 
će sada – korak po korak – biti novo programirana. Ove promjene prethodno se zbivaju 
nezapaženo – rezultat ćete naknadno osjetiti kad se promijeni vaše Jastvo. To je lagan 
proces, koji će trajati u naredno vrijeme. Prve ćete učinke osjetiti po tome, što će ljudi 
biti usmjereni mirotvorno i što će se konflikti moći uglavnom rješavati za stolom. Sve 
vrste kooperacije bolje će funkcionirati nego dosada. Čovjek će početi naglašavati svoju 
socijalnu stranu, što će biti prvi korak u novu dimenziju.

Dragi ljudi, ove divne planete,

koji se nalazite na putu u 5. dimenziju. Velika mi je čast što vas mogu tamo pratiti! Ako 
slušate svoju vlastitu nutrinu i točno pazite, što vam govori vaš unutarnji glas, tad ćete 
doznati,  da  ste  vrlo  blizu  Bogu.  Ovaj  je  unutarnji  glas  jedan  dio  od  vas,  koji  je 
neprestano  povezan  s  Bogom  i  pokazuje  vam  put.  Pazite  na  sve  signale,  koje  vam 
šaljemo.To mogu biti strelovite misli ili spontane dosjetke ili možda samo jedan osjećaj, 
koji vas može snažno zahvatiti. Mi smo svake sekunde – dan i noć – posve blizu vas i 
pokazujemo vam put ka svjetlu. Slušajte i pazite na to i vi ćete biti na ispravnom putu ! 
Bog vas usmjerava u pravcu, koji odgovara vašem biću i vašem porijeklu – pazite na to i 
vi  ćete  naći  ispunjenje.  Život  se  brzo  mijenja  –  pazite  na  signale  i  prepoznati  ćete 
promjenu, koja je u punom toku. Radujte se tome, jer taj  put vodi u svjetlo !

Radostan sam, što mogu vidjeti kako sve više ljudi čeznu za svjetlom i napuštaju stara 
opterećenja kao što je mržnja, nepoštivanje i omalovažavanje drugih. Uočava se nova 
svijest prema bližnjem i borba između ljudi pretvara se u ljubazno druženje. Ljudi se 
promatraju  s  novog  stanovišta  jedinstva  –  jedinstva  s  Bogom  –  i  mijenjaju  svoje 
ponašanje u saobraćaju s drugima. Pojavljuje se promjena svijesti i svatko drugačije 
doživljava samog sebe i želi novi svijet u kojem se trebaju razriješiti ograničenja, koja je 
dirigirala moć novca i prednost dobivaju više vrednote. Nastaje novi svijet, koji ljudima 
pruža mogućnost, da sami oblikuju svoj život, koji će biti slobodan od svih strahova i da 
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čine ono, što osjećaju da je za njih ispravno. Slobodan svijet bez obveza i prisile – sve 
počiva na dobrovoljnoj  bazi  i  sve služi  najvišem cilju:  Voditi  sretan život  u društvu 
ljubavi i zdravoj prirodi !
Biti čovjek znači biti  Bog i u sebi nositi svu Njegovu stvaralačku snagu ! Ovu će svijest u 
sebi  nosit  svi  ljudi,  kad  bude  zaključen  proces  proširenja  svijesti.  Ovaj  je  proces 
započeo  i  u  slijedećim  mjesecima  i  dalje  će  se  ubrzavati.  Upravo  početkom  godine 
znatno će se uspinjati vibracije energije zemlje i paziti na reakcije. Reakcije koje ljude 
potiču da svoje bližnje promatraju u promijenjenom svjetlu. Ovo se iskustvo proširuje i 
na druge ljude u svim dijelovima svijeta i ljudi će početi   sve više stavljati u pitanje 
današnji sistem. Besmislice će stupiti na vidjelo i nove će ličnosti doći na vrh raznih 
država  koje  će  dokrajčiti  međusobnu  borbu.  Ove  nove  ličnosti  posjeduju  u  sebi 
izmijenjenu svijest i one će početi mijenjati strukture moći u svojim zemljama. Bit će to 
vođe koji su spremni na kompromis i koji daju prednost zajedničkom radu. Podupirite 
ove ljude, jer oni trebaju vašu pomoć !
Na  zemlji  se  momentalno  odvijaju  interesantni  razvoji.  S  jedne  strane  u  glavama 
mnogih ljudi razvija se svijest koja traži odvraćanje od društva profita, a s druge strane 
razvija se nova svijest za prirodu, jer oboje stoji neposredno u međusobnoj vezi. Ako 
više  ne  postoji  društvo profita  u ovoj  formi,  i  ako nitko više  ne  traži  novac,  tad će 
priroda biti dobitnik. Sve, što je dosada pokretalo ljude, bilo je povezano sa zaradom 
novca, i ako to prestane, tad ćete imati mnogo više vremena, koje ćete posvetiti prirodi – 
za dobro cijele  planete,  sa svim njenim stanovnicima.  Radujte se  tome,  jer  život  na 
zemlji dobiva posve novu dimenziju – dimenziju jedinstva sa svima i sa svim. Ovo  će 
vam jedinstvo omogućiti doživjeti svu raskoš i veličinu božanskog stvaranja.

Budite pozdravljeni vi, koji ste slike Boga,

blagoslovite ovaj sat u kojem stječete više saznanja o budućnosti, koja vas čeka ! Svijet 
se mijenja polako i stalno – tako se i čovjekova svijest razvija postepeno do točke, gdje 
sve  više  razumije,  da  čovjek,  sa  svojim  višestrukim  izražajima,  potječe  od  Boga, 
predstavlja Njegovu sliku i u svakom pogledu čini jedinstvo – jedinstvo sa svim ljudima, 
sa  svim životinjama,  sa cijelom prirodom,  planetom zemlje  i  cijelim svemirom.  Ovo 
jedinstvo  čini  bazu  svih  razmišljanja  za  oblikovanje  budućnosti.  Čovjek  će  se 
suprotstaviti moćnima i bogatima, koji ugnjetavaju ovaj svijet. Ovo će suprostavljanje 
teći mirno i donijet će  za rezultat, da će vlast u zemlji biti pravedno podijeljena na sve. 
Novi zastupnik naroda – Savjet mudrih – zamijenit će dosadašnju formu vlasti i ovaj će 
Savjet biti najviši zakon za zaštitu čovječanstva i prirode u svim njegovim odlukama. 
Možete se radovati, da ne ćete nikada više biti obavezni činiti nešto protiv vaše volje. 
Uživajte ovo vrijeme i pripremajte se na to, jer trenutak se približava brzim koracima. 
Godine 2012. čovječanstvo će početi, s novom sviješću,  posve mijenjati svoj život.
Današnji je dan jedan od onih dana kada će opet biti ugrađen jedan kamen u mozaik za 
upotpunjavanje  cijele  slike.  To  je  kamen  mudrosti,  koji  će  proširiti  cijeli  spektar 
ljudskog  zajedništva.  Mudrost  iz  prijašnjih  inkarnacija  omogućuje  uvid  u  znanje 
čovječanstva. Ova će vam mudrost postupno biti dostupna i vi se možete radovati, što 
ćete moći, više nego ikad, imati uvid u  komplekse međusobnih životnih veza. Iskustva iz 
vremena odijeljenosti bit će vam na raspolaganju i pratit će razdoblje jedinstva. Gradeći 
na  ovim  informacijama  moći  ćete  voditi  svoj  život,  koji  će  biti  prožet  ljubavlju  i 
razumijevanjem za sve ljude i prirodu. Budite pozdravljeni u svijetu jedinstva s Bogom i 
svim bićima ovog svemira !
Kad svijet bude odbacio veo odijeljenosti, tad će se društvo početi mijenjati. Predznaci 
novog upravljanja prepoznat će se po tome, što se najprije mijenja stav prema novcu i 
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vlasti.  Financijski  sistem kolaborira,  financijsko poslovanje  i  rad banaka doći  će  do 
točke  mrtvila.  S  velikim  naporom  pokušavat  će  državnici  svih  zemalja  sistem 
stabilizirati, no više se ne može ništa zaustaviti. Veliki strah će se širiti kod onih ljudi, 
koji su htjeli osigurati svoju moć zgrtanjem imetka. Njima prijeti potpuni gubitak moći, 
koja će biti direktno podijeljena na sve članove lokalnog društva. ovo će društvo brzo 
reagirati, jer ono odlučuje ne graditi u buduće nikakav financijski sistem i time otklanja 
vrednovanje novca i ostale materijalne vrijednosti.
Da, vaš se svijet mijenja iz temelja !  To je proces promjene, koji se još nikada nije 
dogodio, u ovoj formi, na zemlji. Događaj, koji se u svemiru zbiva samo posve rijetko i 
stoga će uslijediti veliko slavlje. Svi će doći zajedno, da slave uspon čovječanstva u 5. 
dimenziju: Arhanđeli,  Uzašli  majstori,  svi  anđeli  i  sve duše, koje su u međuvremenu 
čekale u području između svjetova, da bi apsolvirale slijedeću inkarnaciju. Svi će vas 
zajedno pratiti i  biti prisutni, kad budete poduzimali  veliki korak za proširenje vaše 
svijesti i tako postignete posve novi uvid u vaš život. Ovo će biti lijepi proces za sve vas, 
jer ćete uvijek više odbacivati od sebe stvari, koje su nastale još na bazi odijeljenosti. I vi 
ćete veću vrijednost staviti na to, da sve aktivnosti nastanu iz shvaćanja jedinstva. Ova 
je promjena upravo u toku i vidljivo se ubrzava. Što se više približava 21. 12. 2012. tim 
ćete više osjetiti, da ste svi jedno i da ste svi zajedno veliki i znati ćete, da ste u stanju 
zajedno izgrađivati veličinu, jer ćete prepoznato vaš stvaralački potencijal i njega ćete 
aktivirati  za  dobro  vaše  vrste  i  za  dobro  vaše  planete.  Ova  radost,  koju  mi  ovdje 
osjećamo promatrajući promjene na vašoj planeti,  zahvatit će također i vas i vi ćete 
početi živjeti jedan sretan život.

Ljubljena ljudska djeco,

vas će zahvatiti jedna velika prijelomna faza. Za kratko vrijeme vi ne ćete prepoznati 
vašu planetu, jer će uslijediti tako veliki prevrat vašeg života. Vi si danas još ne možete 
načiniti nikakvu predodžbu o učincima vašeg uspona u 5. dimenziju. Vama će prethoditi 
faza promjene, koja vam još nikada nije otvarala takve mogućnosti i  otvorit će vam 
jedno novo razdoblje čovječanstva. Radujte se ovoj fazi preokreta, jer će ona u vama 
probuditi svu vašu ljubav i kreativnost, i vi ćete na to radosno reagirati.  Ljudima se 
otvara jedan svijet koji, po vašim očekivanjima, sliči raju. Vi ćete raspolagati s mnogim 
tehničkim dostignućima, koja će učiniti život mnogo jednostavnijim i vi ćete živjeti u 
okolišu, koji će vam nuditi mogućnosti  za takav osobni razvoj, o čemu ste dosada samo 
sanjali. I ovo ćete doživjeti u tolikoj mjeri pozitivno, da ste to jedva mogli očekivati – 
kad sve to danas budete mogli vidjeti ! 

Ja ću vas pratiti i bit ću u svako vrijeme uz vas !
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NOVI ŽIVOT -  MLADA BILJKA

Nakon što u čovječanstvu uslijedi proširenje svijesti, tad će u svim područjima života važiti 
posve nova pravila. Sva će pravila odgovarati prirodnim zakonima i sve će voditi nazad ka 
jedinstvu svih sa svim. Ova prijelazna faza ne će poteći posve bez trenja i trzavica. Razlog 
tome bit će posljednji pokušaj moćnih i bogatih zadržati tekovine i privilegije starog vremena. 
Ali će vrlo brzo i ovi ljudi razumjeti, da je vrijeme sve otpustiti i stvarima omogućiti daljnji 
tok. Oni će sve napustiti i svoju će vlast predati drugima -  D r u š t v u.

PITANJE: Što treba razumjeti pod izrazom „ bez trenja i trzavica“ i na što se ljudi trebaju  
usmjeriti ?

U prvoj liniji bit će pogođen financijski sistem i bogati će strahovati za svoje blago i bojat će 
se  totalnog  gubitka  njihovog  kapitala.  To  bi  moglo  značiti,  da  će  oni,  neposredno  prije 
financijskog  kolapsa,  kupovati  sve  moguće  besmislene  i  nevrijedne  stvari  i  tako  i  dalje 
podržavati sistem. Oni zapravo time pridonose pravom slomu.
Kad naime  svi  ustanove,  da  uvijek  dalje  i  nezaustavno  novac  postaje  nevrijedan,  oni  će 
prepoznati, da je prekasno spašavati sistem i da sav život privremeno dolazi do mirovanja. 
Mirovanja u smislu, da nitko više ne ide raditi, jer novac, koji se za to dobiva, više ništa ne 
vrijedi. 
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Kratkotrajno  bi  mogli  biti  uzrokovani  nemiri,  jer  ljudi  strahuju  za  svoj  život  i  počinju 
nagomilavati zalihe životnih namirnica. Krađe nisu posve isključene, što ovisi o stanju općeg 
razvoja društva.
Ova će faza trajati samo kratko, jer će ubrzo nastupiti nove, pravedne snage, koje imaju u vidu 
blagostanje društva kao vrhunski cilj i koje će stanovništvu objaviti, da je vrijeme osnovati 
novu formu društva bez novca, u kojem će svatko imati jednaka prava. Ova će se društvena 
forma sve više i više polako razvijati i ljudi će opet poći raditi, ali  to će biti posao, koji će 
služiti  društvu.  Financijski  gospodari,  bankari  i  činovnici  tražit  će drugi  posao i  isto tako 
pridonositi  zajedničkom  dobru.  Vrlo  brzo  će  nastati  nova  vrsta  opskrbe   životnim 
namirnicama,  i  proizvodnja  će  opet  funkcionirati,  ali  posve  bez  novca  i  drugih  vrsta 
nadoknade – sve samo dobrovoljno. Svatko čini ono, što najbolje može i što mu se najviše 
sviđa i u što vjeruje, da najviše koristi cjelini.

PITANJE: Što znači „bogati će vlast predati zajednici?“ Što će biti s njihovom imovinom,  
npr. s njihovim nekretninama ?

To znači, da ljudi shvaćaju, da je sada i za njih vrijeme prihvatiti, da druge vrijednosti moraju 
dobiti prednost, da bi se služilo kolektivu, da su potrebne nove forme i način zbrinjavanja. 
Lokalne službe uživaju najveću prednost u odnosu na nacionalne i internacionalne aktivnosti. 
Sada se radi o tome, da se opet uspostavi snabdijevanje. Ovo će uspijevati brzo, i potom se 
može fokus proširiti.
Sve  vrednote,  npr.  u  formi  nekretnina,  pripadaju  društvu  –  najprije  lokalnoj  zajednici  u 
jednom selu ili gradu – i kasnije će se upravljati centralno. Privremeno nitko ne će raspolagati 
novo stečenim nekretninama,  aparatima,  mašinama itd.  – sve dok se ne formira centralna 
upravna  organizacija  i  tad  će  biti  odlučeno  za  što  će  se  upotrijebiti  pojedini  dijelovi.  U 
svakom slučaju oni pripadaju zajednici i nijedan pojedinac ne će se time služiti.

PITANJE: I to će ljudi akceptirati ? Ne će li biti onih, koji vjeruju da upravo sada imaju  
veliku šansu nešto prisvojiti, i ako bude tako, kako će društvo s ovim ljudima postupati ?

Ljudi će na početku vjerovati, da postoje takvi pojedinci, jer to znaju iz svoje prošlosti. No 
svijest će sviju postići jedan nivo, da takvi zahvati ne će više biti mogući. I ako pojedinci još 
ne shvaćaju, da je došla jedna nova epoha, tad će većina ljudi utjecati na ove zalutale duše i 
njima objasniti, da ovo nikome ne koristi, pa ni njima samima.
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POLITIKA

U politici će „državnici“ predati svoju službu i na njihovo mjesto stupit će Savjet Mudraca – 
naoružan sa najvišom sviješću i sa jedinim ciljem: blagodat društva i prirode. Ove će Mudrace 
izabrati  narod  i  oni  se,  u  svojoj  funkciji,  moraju  dokazati  svake  godine.  Ovaj  se  Savez 
(gremij) sastoji od iskusnih specijalista iz raznih područja, koji su priznate ličnosti na temelju 
svog stručnog znanja. Kao pomoć ovim će stručnjacima biti  dan  MODERATOR, koji će 
koordinirati Savez međusobno i voditi brigu, da sve odluke budu donošene u sukladnosti sa 
vrhunskim zakonima. Na ovaj će način privremeno biti upravljano u svim zemljama i stvarane 
nove strukture.
U manjem obliku takvo će Vijeće Mudraca postojati i z regijama. Tamo će biti odlučivano o 
lokalnim resursima: Koji dio treba lokalno stanovništvo, a koji se dio može isporučiti drugim 
regijama, da bi se izgladio eventualni manjak.
Ovo Vijeće Mudrih birat će se također lokalno i činit će ga mudre ličnosti, koje imaju dobar 
osjećaj za stvarne potrebe lokalnog stanovništva. Ovdje se ne će samo organizirati i dijeliti 
životne namirnice – ovdje će se raditi  i  na podjeli  i  novogradnji  stambenih zgrada,  kao i 
zgrada za društvene sastanke.

PITANJE: To znači, da će se Vijeću Mudraca prenijeti vlast odlučivanja o podjeli hrane i  
dodjeljivanju ostalih ustanova kao npr. nekretnina. Kako će Vijeće mudrih izvršavati svoje  
odluke, da bi one bile priznate i da bi svi po tome postupali ?
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Na početku Vijeće se može osloniti na policiju, kao pomoć za ispunjenje svojih odluka, ali 
ovo ne će biti potrebno, jer svi ljudi u sebi imaju miroljubivu, novu svijest i vjeruju, da Vijeće 
Mudrih ima u vidu samo ono, što je najbolje za sve. Ako netko ne bi  bio zadovoljan,  sa 
odlukom Vijeća, tad će imati priliku da se javno izrazi. Takva će saslušanja biti česta i odluke 
će biti korigirane, ako bude potrebno. To će zahtijevati nova forma zajedničkog života,jer se 
više ne radi o prednosti pojedinca, nego o blagostanju sviju.

PITANJE: Da li će ljudi i dalje ratovati ? Hoće li nastati 3. svjetski rat ?

Nova svijest čovječanstva nosi misli o jedinstvu sa svima i sa Bogom , i nitko ne će imati 
interesa nanositi štetu svojoj unutarnjoj slici. Pošto više nema novca, niti drugih vrijednosti 
kao npr. zlata ili dragulja kao sredstva plaćanja, tad ne će biti nikakvog razloga napasti drugu 
zemlju i pljačkati  njeno bogatstvo. S vremenom će nestati  nacionalno shvaćanje, jer će se 
formirati Društvo Svijeta. Nastat će centralna vlada svijeta, koja će odlučivati o zemljištu kao 
i gdje će se smjeti graditi.

PITANJE: Radi nafte, zbog njene ograničenosti i koncentracije na neznatno područje  zemlje,  
vode se mnogi ratovi.  Kako će to teći dalje – tko će dobiti vlast nad naftom i kako će se  
odlučiti tko i koliko od toga dobiva ?

Nafta je blago zemlje,  koje se brzo mora zamijeniti  s alternativom. Privremeno će još za 
naftom biti  velika potreba,  koja će se brzo smanjivati.  Nove će tehnologije  vrlo brzo biti 
primijenjene  i  kroz   veliku  promjenu  u  gospodarstvu  bit  će  mnogo  manje  putovanja  i 
besmislenog transportiranja. Ulje će vrlo brzo izgubiti vrijednost i pošto nestane novac interes 
će vrlo brzo opasti.

PITANJE: Što će biti sa ostalim sredstvima plaćanja: npr. zlato ili dijamanti ?

Zlato je plemeniti materijal i bit će upotrebljavano za određene industrijske potrebe. Zalihe su 
na zemlji tako velike, da će vjerojatno trajati i postojati zauvijek. Zlato će i dalje, kao i prije, 
biti cijenjeno, ali ne vrednovano kao kupovna moć, nego kao ono što jeste: Dragocjeni metal i 
služit će za određenu primjenu i za opće dobro. Ali nipošto sredstvo plaćanja,  jer više ne 
postoje nikakva sredstva plaćanja, jer sve pripada zajednici, a ne pojedincu !
Sa draguljima će biti  slično – oni će  biti  potrebni za industrijsku primjenu.  U odnosu na 
njihovu prijašnju vrijednost postupak će biti isto kao i sa zlatom, kao i sa svim drugim bivšim 
vrijednosnim predmetima.
Dragulji su oduvijek služili kao nakiti, no u ovu svrhu ne će se više upotrebljavati, jer će ljudi 
upoznati pravu zadaću dragulja i cijenit će kristale raznih vrsta te otkriti njihovu iscijeljujuću 
energiju i primjenjivati za opće dobro.

PITANJE: Da li  će i dalje ostati  na snazi naši  zakoni, ili  će nastati  novi zakoni,  koje će  
donijeti Vijeće Mudraca ?

Stari će zakoni biti posve odstranjeni.  Na njihovo mjesto doći će novi zakoni, koji će biti 
točno opisani u narednom poglavlju.

PITANJE: Što će biti sa ljudima, koji se ponašaju protiv društvenih pravila i što ćemo činiti  
sa svim zločincima, koji sjede u našim zatvorima ?
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Zločinaca,  kao  u  prošlosti,  više  ne  će  biti,  jer  svatko  će  biti  svjestan  svog  jedinstva  sa 
drugima. Same masovne ubojice proširit će svoju svijest i iskusit će posve novo shvaćanje 
svog života. Oni, koji sjede u zatvoru, zbog delikata vlasništva ili gospodarski zločinci, bit će 
oslobođeni i integrirani u društvo. Svim zločincima prošlosti  bit će oprošteno i njihovi će 
zločini biti okarakterizirani kao neophodno iskustvo, koje je proizvelo područje 3. dimenzije i 
kao takvi ne će biti dalje promatrani.
Duševno  bolesni  zločinci,  koji  predstavljaju  opasnost  za  tijelo  i  život,  zbog  pogrešnog 
funkcioniranja razuma, bit će i dalje isključeni iz društva. Ljubaznim ophođenjem ovi će se 
ljudi također bitno izmijeniti unatoč njihove bolesti.

SLOBODNO VRIJEME – ZABAVA

I  dalje  će postojati  sve aktivnosti  prošlosti  u raznim pojavnim formama.  To znači,  da će 
svatko nastaviti svoje naviknute radosne aktivnosti slobodnog vremena. I dalje će postojati 
mjesta  za  susrete,  razgovore  i  zabavu.  Jedina  se  promjena  sastoji  u  tome,  da  je  pažnja 
usmjerena na to, da postoji jedinstvo sviju sa svima i da se uvažavaju svi prirodni zakoni.

PITANJE: To znači, da ćemo se i dalje svi susretati u kavanama , zajedno ići u kino, na  
večeru u talijanski restoran, bez plaćanja ?

Da, točno će tako biti, jer nema više sredstava plaćanja, i postojat će mnogi ljudi, koji će se 
radovati počastiti druge i za njih kuhati. Bit će to dobrovoljno zaposlenje, koje će mnogi rado 
preuzimati. Također forme zabave ostaju nepromijenjene, iako će sadržaji filmova i igara biti 
promijenjeni. Scene nasilja i slično potpuno će nestati, jer ne će više biti nikakvog nasilja.

R A D

Tok dnevnog života bitno će se promijeniti. Rad, kojeg ste dosada obavljali, u sličnoj će formi 
i  dalje  postojati  –  ipak  će  nestati  nepotrebna  upravljačka  namještenja,  jer  više  nema 
financijskog upravljanja.  Također se za dnevni  posao više ne daje  plaća – svatko će svoj 
posao činiti iz slobodne volje, i uloga poduzetnika dobit će posve novo značenje.
Poduzetnik nema više zadaću proizvoditi ili raditi, da bi za to zaradio novac. Njegova se uloga 
malo mijenja u odnosu njegova rada, ali razlika leži u tome, da će on u buduće fungirati kao 
motivator, koji će ljude uvjeriti, da oni s njime probude novu viziju prema životu. On više ne 
može motivirati  ljude  s  dobrom plaćom – on će morati  nuditi  nešto više  i  brinuti  se,  da 
pridobije ljude kao pomoćnike za svoj projekt. Novac i druge materijalne vrednote više se ne 
primjenjuju – radi se samo još o služenju zajedništvu i okolišu. To je jedina motivacija, koja 
će pokretati ljude. Što je veća korist projekta za zajednicu, tim će prije poduzetnik moći za to 
pridobiti ljude.
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PITANJE: Da li će ljudi uopće osjećati sklonost nešto raditi bez dobitka  protu nagrade ?

Da,  posve  razumljivo,  ljudi  će  raditi,  jer  čovjek  treba  posao,  da  bi  samog  sebe  doživio 
vrijednim. Mijenjati će se broj sati, koje će pojedinac provesti na poslu. Radit će se mnogo 
manje sati, jer je dovoljno ljudi, koji će pomagati. Ako pomislimo, da je dosad veliki broj 
ljudi bio zaposlen upraviteljskim i činovničkim poslovima, tad će novo stanje predstavljati 
revoluciju  poduzeća.  Revolucija  u  kojoj  svatko  radi  ono,  što  želi  i  svatko  odmah dobiva 
pomoć koju treba. I ako netko momentalno nije raspoložen raditi, tad će ovo biti akceptirano i 
bit  će  potican,  da  se  duhovno  dalje  razvija.  Kad opet  osjeti  želju  s  radom sudjelovati  u 
zajednici bit će svuda dobro došao.

PITANJE:  Kad  promatram našu  današnju  mladež  opaža  se,  da  mnogi  nemaju  nikakvog 
interesa potruditi se, da im bude uredno i čisto kod kuće ili na ulici. Naše je društvo pozvalo  
stranu radnu snagu ,koja će obavljati niske poslove. Tko će se u buduće brinuti za čišćenje  
javnih površina i institucija, ili teških fizičkih poslova ? Danas to čine jeftine radne snage iz  
inozemstva, odnosno oni, koji su malo školovani ?

„Niski“ poslovi  su vaš pronalazak, jer nema posla, koji ne služi zajednici. Vrednovanje u  n i- 
ž e   i   v i š e   vi ste uveli. Jedno ne ide bez drugog i u buduće ne će biti takvog vrednovanja. 
Vi ćete prestati vrednovati i prosuđivati. Bit će dovoljno ljudi, koji će voditi brigu, da ulice 
budu čiste. Dosad ste se oslanjali na gradsku upravu za čistoću ulica, a u buduće će se ljudi 
sami organizirati i sa posebnim smislom za čistoću brinut će se da njihove ulice budu čiste.

PITANJE: Ako mnogi ljudi, koji su radili u upravi i kancelarijama, ostanu bez posla, što će  
mnogi besposleni raditi cio dan ?

Na početku će to predstavljati veliku promjenu, i spoznaja da su dosad radili ono, što sad više 
nitko ne treba, možda će se doimati tragično. No, potencijal je ovih ljudi velik i ljudi će brzo 
naći priliku, da svoje sposobnosti svrhovito ulože za dobrobit društva. Svatko će naći svoju 
zadaću, gdje može biti koristan. No, svatko će imati mnogo više slobodnog vremena.
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O B I T E L J

Strukture obitelji će se izmijeniti. Klasična struktura obitelji, u kojoj otac i majka dobivaju 
djecu i sami njih odgajaju i brinu se za ishranu i zaštitu, također ne će više postojati u toj 
formi. Na njihovo mjesto nastupa zajednica. Dolazak djece na svijet bit će slavljen u zajednici 
i svi se brinu za novorođene. Roditelji imaju stalno mogućnost biti kod svoje djece, ali ne će 
više  biti  naglašeno  pravo  na  posjedovanje,  jer  nitko  nikome  ne  pripada  –  sve  pripada 
zajednici, također i djeca.

PITANJE: Znači li to, da djeca ne će više stanovati kod roditelja ?

Tema  stanovati  postupno  će  se  posve  izmijeniti.  Generacije  će  opet  živjeti  pod  jednim 
krovom. Ne samo razne generacije jedne obitelji, nego će se oblikovati veće zajednice, koje 
će živjeti jedni za druge. Posve razumljivo svatko ima svoju individualnu mogućnost povući 
se  i  biti  sam,  no  stanovanje  u  sadašnjoj  formi  odslužilo  je  svoju  zadaću.  Ljudi  će  se 
individualno  udruživati  i  svoje  će  stanove  i  kuće  tako  preurediti,  kako  zajednica  to  želi. 
Fantaziji se ne će postavljati granice i bit će moguće ostvariti mnogo toga. Djeca će naravno 
moći biti kod svojih roditelja, ali ne će više biti tako, da je dijete vlasništvo roditelja. Dijete će 
odgajati zajednica i od prvog dana ono je ravnopravan član ove zajednice i roditelji nemaju 
pravo  na  posjedovanje  u  klasičnom  smislu  kao  dosada.  Roditelji  će  rado  djecu  predati 
zajednici i brzo će se naći ljudi, koji će imati zadaću odgoj djece i brigu za njih.

PITANJE: Kome će pripadati kuće i stanovi u kojima danas stanujemo ? Kako će se plaćati  
stanovanje ? Što će biti s ostatkom naših dugova,  kod banke,  za naše imobilije ?

Stanove,  u kojima za sada stanujete,  moći  ćete  i  dalje  zadržati  i  koristiti.  Ne ćete  plaćati 
nikakvu stanarinu – niti će se od vas tražiti ikakav protu doprinos. Tokom vremena pojedine 
će grupe, za sebe i svoje nove društvene stanove, izgraditi odgovarajuće nekretnine i njih će 
preoblikovati za nove, velike obitelji. Vlasništva, u klasičnom smislu, ne će više biti. Također 
nikakve  preostale  dugove ne  će  trebati  nadoknaditi,  jer  sve  pripada  svima.  Dodjeljivanje 
imobilija pojedinim stanarima uređivat će lokalno Vijeće, ali nitko ne će biti prisiljavan iseliti 
iz  svog dosadašnjeg stana ili  kuće,  niti  će  morati  nekoga uzeti  kod sebe.  Sve  će  teći  na 
dobrovoljnoj  bazi  i  sa  velikim  poštivanjem  svog  bližnjeg.  Brojni,  dosad  službeno 
upotrebljavani  prostori, bit će slobodni  i preoblikovani za novu primjenu. Većinom će se sve 
ovo odvijati uspješno i bez velikih diskusija. Nove stambene zajednice oblikovat će se tek 
tokom vremena.  Najprije  većina  ljudi  ostaje  tamo gdje  je  –  tek  tokom nekoliko  mjeseci 
uslijedit će pokret za promjenom.

PITANJE: Kako će funkcionirati novogradnja – hoće li postojati propisi o gradnji ili svatko  
može graditi ili pregrađivati kako želi ?

Prostori, koji su u svijetu sada na raspolaganju, dostatni su za čovječanstvo. Mnogi će uredi 
biti slobodni, koje više nitko ne treba. Stoga ne će biti razloga za novogradnju. Pogotovo 
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stoga, što se prirodi ne želi oduzimati novi prostori – nego naprotiv – prirodi će se vraćati 
površine. U odnosu na dograđivanja trebat će poštivati određene propise. Oni će odgovarati 
tekućim tehničkim mogućnostima. Ljudi, koji o tome  raspolažu potrebnim znanjem bit će od 
koristi. Ne će više biti potrebna građevinska poduzeća, jer je prisutan Know How i svatko će 
doprinijeti  svojom  aktivnošću.  Školovanje  na  ovom  području  nastavit  će  se  i  dalje  i 
primjenjivat će se nova tehnička saznanja i novi će materijali doći u obzir.

ODGOJ DJECE – ŠKOLA

Klasičan školski sistem doživjet će velike reforme. Sva će se djeca sakupiti i provest će cijeli 
dan zajedno. Dječaci i djevojčice svih dobi uče zajedno i imati će mnoge mogućnosti, da se 
igrajući  izžive  i  smire.  Tokom vremena djeca  sama odlučuju,  što  žele  učiti  i  u  kojem se 
području žele specijalizirati. Roditelji su posve slobodni i sami odlučuju u kojoj mjeri žele 
sudjelovati. Odgoj i izobrazba bit će povjerena mudrim i starijim članovima zajednice, jer oni 
raspolažu velikim potencijalom životnog iskustva i mogu djeci najviše prenijeti. Pošto više 
nema potrebe misliti o  prehrani, odgoj i izobrazba imat će vrlo veliko značenje i tamo će se 
prelijevati  mnogi  resursi.  Cilj  je  stvoriti  novu generaciju,  koja  nije  opterećena  iskustvima 
odijeljenosti iz prošlosti i može provesti slijedeći korak u razvoju za apsolutno sjedinjenje s 
Bogom.

PITANJE: Da li će se odgoj i izobrazba djece odvijati i dalje u školama kao dosada ? Što će 
djeca učiti i tko odlučuje od kada će dijete sudjelovati i izobrazbi ?

Djeca će iskusiti posve drugu izobrazbu nego dosada. Klasičan će plan učenja biti zamijenjen 
individualnim sistemom, koji će uzimati najveću pažnju na pojedino dijete. Moglo bi se reći, 
da će svako dijete  dobiti  „svoj  plan učenja“  i  da njegov najveći  dio određuje ono samo. 
Sklonosti i naročite sposobnosti svakog djeteta bit će zajednički promatrane i poticane, da bi 
se točno podupirale snage s kojima je na svijet došao mladi čovjek, koji raste, kako bi učio 
ove snage primijeniti u najvećem mogućem izražaju.
Prostori sadašnjih škola vrlo malo će odgovarati za novu formu predavanja. Veoma  mnogo će 
se predavati u prirodi i djeca će iskusiti snažan odnos prema majci zemlji.  Svako će dijete 
imati više raznih učitelja, koji će davati s jedne strane svoje stručno znanje, a s druge strane 
svoje životno iskustvo, kako bi dijete upoznalo široki spektar raznog iskustvenog blaga.
Generalno će djeca , različite starosne dobi, biti zajedno poučavana, tako će veća djeca učiti 
biti obzirna prema manjoj, a mala će djeca imati veću djecu za uzore. Učinak učenja mnogo je 
veći nego dosad, i na ovaj način brzo rastu velike ličnosti, koje će kao prva generacija steći 
mnogo više iskustva u 5. dimenziji.
Djeca će iskusiti  svijet  igrajući  i  ocjenjivanje  njihovog uspjeha ne će više  postojati.  Nije 
važno, da li je netko dobar ili  loš u određenom predmetu – važno je da dijete može steći 
iskustva zbog kojih je došao na ovaj svijet. Koja su to iskustva, posve je različito od čovjeka 
do čovjeka i nitko izvana na to ne može utjecati.

PITANJE: Tko će učiti našu djecu ?

Učitelji se ne će sastojati samo od poznatih pedagoških snaga, nego će oni biti pojačani od 
starijih osoba iz društva. Bit će približno tako mnogo učitelja koliko i učenika. Jedni će se 
brinuti za sadržaj učenja, a drugi se brinu za red, opskrbu i za razvoj životnih vrlina. Počinje 
se sa ispravnom ishranom, preko duhovnog razvoja sve do ophođenja s drugim ljudima i sa 
prirodom – cjelodnevni program za sve.
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I sama bolesna djeca bit će po mogućnosti uključena u sav tok, jer ona će biti njegovana ne 
samo od učiteljskog osoblja, nego također i od druge djece i time će biti vrlo brzo opet zdrava. 
Time će djeca izučiti  značajne socijalne sposobnosti i kad jednom odrastu moći će biti veliki 
oslonac novom društvu.

I S H R A N A

Ishrana čovječanstva doživjet će veliku promjenu. Zemlja oranica bit će proglašena najvećim 
dobrom i  bit  će  zaštićena  Vijeća  Mudraca,  koje  odlučuje  što  će  se,  kad će  se  i  na kojoj 
površini obrađivati. Ono vodi brigu, da se proizvodi čisto biološki, bez primjene bilo kojih 
kemikalija. Nakon što bude dokrajčen uzgoj životinja, bit će mnogo više površine za uzgoj 
životnih namirnica,  koje su neophodne za dostatnu ishranu društva. Cilj  je moći opskrbiti 
regiju sa svom poželjnom biljnom hranom neovisno od drugih regija. Tamo, gdje to klimatski 
eventualno nije moguće, bit će primijenjene nove tehničke mjere za izjednačenje.
Životinje se ne će više držati radi čovjekove hrane, jer čovjek je posve svjestan, da je on sa 
životinjskim svijetom isto  tako  povezan kao  i  sa  ostalim svemirom.  Životinje  će  još  biti 
korisne, ali ne služe više ishrani. Životinje su živa bića, koja su u svojoj strukturi vrlo slična 
čovjeku. Svijest ljudi bit će tako proširena, da će oni shvatiti, da su životinje isto kao i čovjek 
oduhovljena bića, koja su od Boga poslana na zemlju, da budu jedan dio u krvotoku života.
Biljke  su  stvorene,  da  mnogovrsno  služe  čovjeku.  Naravno  kao  hrana,  ali  također  da  se 
čovjek može radovati njihovoj mnogostrukosti i ljepoti. Biljke služe i kao sredstva liječenja, 
biljke daju mirise, cvjetove, mijenjaju svoj izgled tokom godišnjih doba i na koncu svojim 
plodovima pružaju vrijedne namirnice s različitim vrstama ukusa. Svijest o velikom značenju 
biljaka, za opstanak čovječanstva, ljude će potaći,  da ih štite kao najveće dobro. Površine, 
koje su prije služile za hranu životinja, bit će vraćene šumama i s vremenom će nastati zdrava 
šuma puna mnogovrsnog života. Tako će ozdraviti zelena pluća zemlje.

PITANJE: Kritičari će navoditi, da čisto biljna ishrana nije dovoljna za tijelo. Čovjeku će biti  
teško  mijenjati  navike  ishrane.  Kako  ćemo  postupati  s  ovim  kritičarima  i  ovisnicima  o 
životinjskom mesu ?

Kako sam već rekao svijest ljudi ne će više dozvoliti klanje životinje zbog hrane. Ljudi će se 
dobrovoljno toga odreći.  Znanstvenici  ishrane nametnuli  su čovječanstvu ova shvaćanja iz 
trgovačkih interesa. Od početka čovječanstva biljke služe ljudima kao sredstva ishrane i kroz 
mnogovrsnost biljaka čovjek je snabdjeven sa svim potrebnim elementima. Biološki uzgojene 
biljke na zdravom tlu sadrže sve važne sastojke u obilju.

PITANJE:  Ti si  u jednoj  objavi,  koju sam još prethodno primio,  govorio da se možemo  
radovati životu bez bolesti. Zar nas više ne će moći dohvatiti nikakvi virusi i bakterije ovog 
svijeta, ili kako to treba razumjeti ?

Svijet je proizveo mnoge razne bolesti – mnoge je od njih stvorio sam čovjek, a druge za život 
trebaju nisku vibraciju vaših negativnih misli. Svijet će uzdići svoju vibracionu frekvenciju i 
time će nestati određene bolesti i od njih čovjek ne će više  obolijevati. Druge opet bolesti, 
koje se odnose na način života čovječanstva, isto će tako nestati kroz promjene svakidašnjeg 
toka i  kroz ishranu,  jer  će  čovjek  biti  općenito  mnogo zdraviji  nego dosada.  Naravno će 
postojati  još određene bolesti,  ali  mnogo manje nego do sada.  Moći ćemo govoriti  o vrlo 
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zdravom društvu, koje je osim toga otkrilo nove metode liječenja i njih uspješno primjenjuje. 
Nakon što više ne postoji medicina, koja je bila orijentirana na zgoditak, primjenjivat  će se 
još davno otkrivene metode liječenja i nikoga se ne će, zbog zarade, umjetno održavati na 
životu.

PITANJE: Da li će i dalje postojati dramatične bolesti kao SIDA (Aids) ili RAK ?

Obadvije  su  bolesti  povezane  sa  negativnom  energijom,  i  obadvije  će  bolesti  nestati 
povišenjem vibracione frekvencije ljudskog tijela, u naredno vrijeme. Sida je bolest, koju je 
stvorio sam čovjek i negativna energija,  koja je za to bila sposobna, i ona ne će više biti 
prisutna. Rak je bolest, koja je povezana s onim mislima čovječanstva, koje su povezane sa 
strahom. U kombinaciji sa krivim životnim navikama nastala je ova bolest – i vi se možete 
radovati, da će rak biti rijetka pojava i da će metode liječenja znatno napredovati.

PITANJE: Kako će funkcionirati sa vlasništvom – da li će svatko, kao i prije, posjedovati svoj  
vlastiti auto ? Hoćemo li smjeti zadržati naša neisplaćena auta ? Kako će teći daljnji razvoj ?  
Da li ćemo se svi voziti samo sa javnim saobraćajem ?

Posjedovanje vlasništva doživjet  će revoluciju.  Privremeno smiju svi svoja vozila zadržati, 
svejedno jesu li isplaćena ili ne. Vrlo brzo će se ipak uspostaviti posve nov saobraćajni sistem, 
jer  ljudi  ne će više egoistično sami sjediti  u svojim autima,  nego će svatko rado uzeti  sa 
sobom nekog drugog i ostaviti ga tamo, gdje želi. Javni prijevoz će postojati kao i do sada, ali 
će  se  brzo  prebaciti  na  tehnički  pogon,  koji  je  zdrav  za  okoliš.  Individualni  saobraćaj  i 
naročito vožnja na posao, smanjit će se drastično, jer put do posla ne će biti tako dalek kao do 
sada, jer će svatko posao tražiti i naći u blizini svog stanovanja. Osim toga svatko će znati, da 
je zaštita prirode vrhovna zapovijed i da treba odustati od motora na sagorijevanje.
Napredak uspijeva i nastat će vozila, koja su zdrava za okoliš i sva će imati samo jednu svrhu: 
Transport od A do B  ne obavljati raskošnim  limuzinama i sportskim autima, koji odskaču 
svojom jačinom i pomoću kojih se pojedinci ističu svojom prednošću. Gradit će se auta, koja 
su vrlo lagana i čiji pogon raspolaže novo pronađenom energijom. Ova su vozila vrlo sigurna 
i  raspolažu  mnoga  elektronska  pomoćna  sredstva,  da  bi  se  spriječile  saobraćajne  nesreće 
ljudskim greškama. Saobraćaj će se odvijati  glatko i funkcionirati  će posve bez stresa, jer 
svatko ima razumijevanje za zakašnjenje. Time će se rijetko događati nesreće i prijevoz će biti 
brz i siguran.
Ne će više svaki pojedinac imati svoj auto, nego će na svakom uglu ulice biti parkirano više 
auta, koja će svima stajati na raspolaganju, u svako vrijeme, u koje se samo sjedne i vozi. Ova 
će vozila, nakon vožnje do cilja,  biti jednostavno opet  parkirana na odredištima i stajat će 
opet drugima na raspolaganju, koji mogu voziti bilo kuda. Postojat će sistem, koji će centralno 
nadgledati auta i da bi se ustanovili mogući tehnički nedostatci i odmah bila pozvana pomoć. 
Postojat će vozila, koja će biti namijenjena za transport dobara i druga, koja će uglavnom 
dolaziti u obzir za osobni transport. Auta će brzo, na drugim uglovima ceste, uzeti ljude i njih 
odvesti tamo, gdje žele. Bit će to sistem saobraćaja, koji odustaje od vlastitog auta i orijentira 
se na zajedništvo. Auta se ne će zaključavati i svatko će ih uredno čuvati i paziti. Drugi su 
opet specijalizirani  za pregled i čišćenje auta – i ovo obavljaju uspješno.
Ako netko želi transportirati  teški teret,  tad si može naručiti odgovarajući transporter, koji 
stoji  na  raspolaganju  zajedno  sa  šoferom.  Ovo  će  biti  centralno  koordinirano  i  uspješno 
obavljano. I ovaj posao slijedi dobrovoljno i besplatno.
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Za svladavanje velikih udaljenosti bit će primijenjena druga saobraćajna sredstva. Najprije će 
nalaziti primjenu vlak i avion u sadašnjoj formi. Vrlo brzo će se posjedovati prijevozi s posve 
novim mehaničkim osobinama.

PITANJE: Što je sa saobraćajnim pravilima, da li će ona doživjeti promjene ili će biti posve  
dokinuta ?

Saobraćajna će pravila, u njihovoj poznatoj formi, i dalje postojati kao nepisani zakoni. Ne će 
postojati omalovažavanje zakona. To ne znači, da će se u svakom dijelu grada pojavljivati 
brzina  lude  vožnje,  jer  novom sviješću  pojačana  je  također  i  svijest  odgovornosti  prema 
drugima  i  svatko  će  se  tako  ponašati,  da  nikome ne  nanese  štetu.  Saobraćaj  će  biti  više 
oprezniji, nego brži. Prekršaji propisa ne će se ustanovljavati, jer će oni nastati samo tamo, 
gdje će biti bezopasni i ljudi će biti u stanju to procijeniti.
Osiguranje opasnih mjesta bit će mnogo bolje nego do sada, jer će osobe, koje to kontroliraju, 
biti posve svjesne svoje odgovornosti i paziti,  više nego do sada, kako ovdje ne bi mogla 
uslijediti nikakva nesreća.

PITANJE: Kad govoriš o nesreći, tad se mogu sjetiti, da po tvojem iskazu ne postoji nikakav  
slučaj, znači li to, da također saobraćajne nesreće nisu nikakav slučaj – ili se varam ?

Ne, ne varaš se, jer kako si ispravno opazio, ne postoje nikakvi slučajevi, i sudari su dosada 
služili sakupljanju iskustava, koje su pogođeni željeli. To se događalo nesvjesno, i to je za 
ljude danas teško razumjeti. U buduće  ovo će se slično događati, no učestalost će se drastično 
smanjiti,  jer je čovjek u svom duhu orijentiran prema naprijed  i  okrenute prema svijetloj 
strani.  Njegove su mutne i  tamne misli  vrlo često proizveli  događaje  ove vrste  – to će u 
buduće biti mnogo manje i stoga će se ovi događaji znatno smanjiti. Zbog svojih strahova 
ljudi  su  producirali  vrlo  mnogo  negativne  energije,  koja  se  je  razrješavala  preko  takvih 
događaja. U buduće će životni stav ljudi biti mnogo pozitivniji  nego dosad, i time će biti 
mnogo manje negativne energije, koja bi se htjela rasteretiti.

PITANJE: Da li će saobraćaja na ulicama i u zraku biti generalno više ili manje ?

Principijelno,  kako sam već rekao, kroz promjene u području zvanja,  bit će mnogo manje 
poslovnog saobraćaja,  kao i  kroz spomenute  promjene  u individualnom saobraćaju  bit  će 
mnogo manje vozila na ulicama. Slično će biti i u zračnom prometu – poslovni saobraćaj 
masivno će se smanjiti,  jer tehnički napredak u tehnologiji komuniciranja učinit će osobne 
susrete  daleko suvišnim.  Time poslovni  zračni  saobraćaj  velikim dijelom otpada.  Privatni 
zračni  saobraćaj  ostat  će  kao  tema  i  po  mogućnosti  će  se  povećati.  Nove će  tehnologije 
također revolucionirati zračni promet i time znatno reducirati opterećenje okoliša – dok još 
veća tehnička dostignuća ne omoguće ljudima mnogo  brže prijeći velike udaljenosti.

PITANJE: Ako je sve besplatno, znači li to da ja mogu poći na aerodrom i jednostavno ući u 
avion i letjeti za Karibik, posve bez prtljaga i ičega, jer na dolazećem mjestu ionako će se za  
mene brinuti i dati mi smještaj ?

Da,  to će biti upravo tako moguće, i ne će ništa koštati. No, nešto treba razmisliti – nitko se 
ne će na to osloniti, da se netko za njega brine u mjestu odmora. Svatko ima svijest, da mu je 
doduše sve dano, što treba za sretan život, no ipak nitko ne će ovo  bezobzirno  iskorištavati  i 
reći. „ Gle, ja sam tu i sad se brinite za mene !“ To ne bi bilo dolično zahtijevanje. Sasvim 
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razumljivo svatko će moći rado otputovati  i postojat će hoteli, kao i dosada, i bit će potrebno 
na vrijeme se najaviti.

PITANJE: Ne će li tada svatko biti stalno na odmoru ?

Da, naravno će svatko u svako vrijeme biti u stanju putovati na odmor, da razgleda svijet. No, 
ipak će proširenje vaše svijesti, koja također znači svijest velike odgovornosti, podsjetiti ljude, 
da ono nose jedan dio društva, kojem oni ne nameću posao, nego ga smatraju samo po sebi 
razumljivim. I tako će svatko rado doprinijeti barem mali udio – već prema potrebi.

PITANJE: Ti govoriš o tehničkom napretku – možeš li nam dati  primjer,  kako ćemo npr.  
napustiti naftu i koju ćemo vrstu pogona primjenjivati u buduće za naše kretanje na kopnu i  
zraku ?

U vezi toga želim reći, da će čovjek za nekoliko godina načiniti kvantni skok u tehnologiji. 
Nafta ne će više igrati nikakvu ulogu i pogonske će tehnike naći primjenu iz novih nosača 
energije.  Tehničari  su potaknuti,  da  svoje  vizije  pretvore  u stvarnost,  jer  sada  više  nema 
nikakvih zapreka, koje istraživanju propisuju pravila. I sada nema više nikakvih zapreka od 
strane siromašnog budžeta – postoji samo još sloboda sve istražiti i sve novo, što je dosad 
stavljeno na stranu, zbog nefinanciranja,  da se pretvori u djelo. Nosač energije budućnosti 
stoji već danas na raspolaganju. Dosada se time nije moglo ispravno saobraćati i financijski 
povoljno  producirati  –  zbog  ograničenja  novca  dok  će  nove  tehničke  spoznaje  ovo  brzo 
omogućiti.

PITANJE: Možeš li nam odati nešto više i reći kako će se zvati ovi nosači energije i koje nam 
tehničko znanje ovo sada omogućava ?

Bilo bi lijepo od ove knjige načiniti putokaz tehničkog razvoja. Istraživači se trebaju truditi – 
mi ćemo im dati potrebne upute – tako da će ovo biti brzo moguće. No više o tome odati ovaj 
put  ne  bi  bilo  vrlo  produktivno,  pošto  najprije  govorimo o školovanju  jedne  nove  forme 
društva, koje će tada sve realizirati. Govoriti o detaljima ovaj put bi bio prerani zahvat, koji 
vam u ovom trenutku ne bi koristio.

PITANJE: Odakle će tako iznenada doći tehnički razvoj – zašto smo mi desetljećima postigli  
samo male zametke razvoja, i sada tako odjednom treba sve ići tako brzo ?

Tehnički  razvoj  na  zemlji  bio  je  djelomično  odozgo  inspiriran  i  potaknut.  Mi  smo  vam 
tehnologiju dali na raspolaganje, koja vam je omogućila napredak. Vaša je slobodna volja 
također odlučila, da ste tehnologiju tako intenzivno primijenili, da ste time u velikoj mjeri 
nanijeli  štetu  okolišu.  Zato vam potom nismo pripustili  daljnje  napredovanje,  da ne  biste 
nastavili opasnost, da ovu tehniku koristite protiv samih sebe i time se uništite. Daljnje korake 
razvoja moći ćete nastaviti,  kad za to budete posve zreli,  a to ćete steći  proširenjem vaše 
svijesti kroz uspon u 5. dimenziju.

PITANJE: Koje ste nam tehnologije dali, do kojih mi sami ne bismo došli ?

Mi smo vas snabdijevali sa tehnologijom, koja prije tisućljećima nije otkrivena. Mi smo vam 
donijeli vatru, i to prije milijune godina. Mi smo vas snabdjeli sa strujom, i to prije stotine 
godina. Mi smo vas upoznali sa centrifugom, koja je omogućila dijeliti  materijal  jedan od 
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drugog  –  i  to  prije  mnogo  godina.  Mi  smo  vam  omogućili  razbijanje  atoma,  što  vam 
omogućuje nevjerojatne rezerve u formi elektriciteta, bez kojeg ne biste mogli postići današnji 
napredak. Da ste vi iz toga gradili atomsku bombu, što je bilo u granicama mogućnosti, ali 
nije bilo od nas predviđeno.

PITANJE: Zašto ste nam omogućili otkriti razbijanje atoma, ako smo time zagadili zemlju  
zračenjem, i ne znamo gdje trebamo spremiti atomski otpad, koji zrači tisuće godina ?

Razbijanje atoma u izvornoj formi nije imalo u vidu materijal tako razbijati, da se razvija tako 
jako  zračenje.  Bilo  je  i  drugog  materijala,  koji  je  bio  djeljiv  i  iz  kojeg  se  mogla  dobiti 
energija,  koja  ne  bi  proizvodila  tako  mnogo  zračenja  i  otpada.  Čovjek  je  opet  svoju 
odgovornost zanemario u korist profita. Nije bilo predviđeno, da iz toga gradite oružje. Ovo je 
za vas opet bila prilika, da iskusite međusobnu odijeljenost u svojem najvećem izrazu.

PITANJE:  Mi  smo danas u  stanju atomskom bombom uništiti  sami sebe,  jednim jedinim  
pritiskom na dugme. Je li to predviđeno ?

Postoji opasnost, da bi ovo oružje moglo voditi koncu čovječanstva na ovoj zemlji. Bilo bi 
interesantno ustanoviti, da  li su ljudi stvarno spremni to učiniti zbog osvete. No, mi ne ćemo 
dopustiti, da ljudi dođu  tako daleko i stoga podižemo svijest ljudi u slijedeću dimenziju, da 
tako nešto unaprijed bude isključeno.

NOVO FORMIRANJE DRUŠTVA – ZEMLJA TREBA
NOVA PRAVILA

Pod novim pravilima treba razumjeti kako će se u buduće organizirati zajednički život ljudi. 
kako je već rečeno, stanovništvo jedne regije birat će VIJEĆE MUDRACA, koje će odlučivati 
o ravnopravnoj podjeli svih potrebnih zaliha. Treba odgovoriti na pitanje, da li će se ljudi 
držati pravila i što će biti,  ako ih ne održavaju ? U jednoj zajednici uvijek će pojavljivati 
različita mišljenja o tome, kakav bi trebao biti život. Upravo ovo individualno mišljenje treba 
cijeniti, jer svi smo mi ovdje, kako bi svaki pojedinac stjecao iskustva, koja je želio još prije 
svoje inkarnacije. Stoga prvo pravilo glasi:

SVATKO MOŽE ČINITI I DOPUSTITI ŠTO ŽELI !

To znači, da svatko odlučuje, da li će raditi, što će raditi, ili da li će cijeli život studirati, ili da 
li  će  jedno vrijeme ne činiti  ništa,  da bi  se posvetio  duhovnom ili  tjelesnom razvoju.  To 
također znači, da ga ništa i nitko ne može na nešto obvezivati.
Tko danas ništa ne radi, tad ne dobiva novac i ne može si omogućiti niti stan niti hranu. On je 
dakle teret zajednice i mora raditi ili  gladovati.  Pošto u novom društvu život ima najveću 
prednost, da bi duši omogućio željena iskustva u ovoj inkarnaciji, stoga treba voditi brigu, da i 
on – ako svatko radi što želi  – također bude opskrbljen sa krovom nad glavom i sa svim 
važnim potrebama, kako bi preživio. (On na to ima pravo na temelju same činjenice da se je 
pojavio u ovoj formi egzistiranja !)  U 5. dimenziji postoji drugo temeljno pravilo:

IMA DOVOLJNO ZA SVE I SVATKO NA TO IMA JEDNAKO PRAVO !
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Svi će ljudi na dobrovoljnoj bazi pomagati i proizvoditi sve one produkte, koji su poželjni i 
potrebni, bez  prava na nadoknadu i bilo koje privilegije. svi oni, koji tome ne žele doprinijeti, 
unatoč toga imati će ista prava i ne trebaju se za ništa brinuti. Čovječanstvo je dosada imalo 
statute  za  zajednički  život,  koji  je  počivao  na  radnom doprinosu  i  uspjehu.  Tko  mnogo 
doprinosi,  taj  za to mnogo i dobiva – to je bilo pravilo,  iako se u stvari ono rijetko tako 
živjelo. Ovo će pravilo biti bez ikakve zamjene isključeno. Mjesto toga važi treće pravilo:

SVE PRIPADA SVIMA !

Više ne postoje nikakve težnje za posjedovanjem – sve pripada društvu, i pod društvom se ne 
misli na lokalno društvo, također ne na društvo jedne nacije ili jednog kontinenta. Sve pripada 
velikom društvu – cijelom svijetu !
Sva bogatstva ove zemlje dana su nam od Boga, i pošto svi potječemo od Boga – i dio smo od 
Njega – stoga također sve pripada svima. Nitko nema pravo bilo što prisvojiti sebi – nijedna 
zemlja nema pravo bilo što oduzeti jednoj drugoj naciji. Sve pripada svima, također ako su 
regije različito obdarene sa prirodnim bogatstvom, čovjek se mora brinuti,  da se manjak u 
jednoj regiji nadoknadi sa viškom druge regije.
Kad se postigne ova izjednačenost tad će biti objašnjeno četvrto pravilo:

VRHUNSKA JE ZAPOVIJED ZAŠTITA PRIRODE !

Privremeno čovjek će se još morati služiti bogatstvom zemlje, sve dok ne razvije tehnologije, 
koje  će  omogućiti  zdrave  alternative  za  okoliš.  Vijeće  Mudraca,  u  vezi  ovoga,  igrati  će 
odlučujuću ulogu, koje rude, gdje i koliko se može uzeti i kako ih treba koristiti, transportirati 
i prerađivati radi čuvanja okoliša. Šparanje će biti najveća zapovijed i svaka zaliha, koja bude 
iscrpljena,  trebat  će  hitnu  nadoknadu  kroz  razvoj  zdravih  alternativa.  Cilj  je  što  je  prije 
moguće nadoknaditi potrošene zalije.
Isto tako kao bogatstvo zemlje  važne su oranice.  Ovdje raste i  dozrijeva hrana svih ljudi. 
Njive treba  štititi  radi  njihove  plodnosti  i  poboljšavati.  Radi  njihove  zaštite  određivati  će 
Mudraci,  koje će se biljke,  na kojoj površini,  uzgajati.  Oni će podupirati  svoje odluke na 
znanju specijalista. Ovo nas vodi slijedećem, petom pravilu:

NAJVIŠE VIJEĆE IMA MOĆ ODLUČIVANJA !

Ova  vlast  odlučivanja  nije  moć  iznad  nekoga  ili  nečega,  nego  je  moć  odnosno  snaga 
utemeljena  na  znanju  eksperata,  u  smislu  čuvanja  zaliha  i  okoliša.  Ovo  Vijeće  naravno 
podliježe također drugim pravilima, koja u svojim odlukama trebaju ostvariti.
Da bi se Savjetu Mudraca  stavili na raspolaganje razlozi odlučivanja potrebne su dodatne 
informacije, koje ponekad ne stoje na raspolaganju ili ih nije moguće brzo stvoriti. Da bi se 
ovo znanje, koje nedostaje, izgladilo bit će uspostavljena veza sa Svijetom Svjetla. U tu svrhu 
Vijeće će imati jednog moderatora, koji će  obavljati funkciju čuvara vrhunskih principa i koji 
će podupirati pojedine članove Vijeća s obzirom na najviše smjernice u procesu odlučivanja. 
Ovaj će moderator biti   medij, koji će posjedovati sposobnost stupiti u kontakt sa Svijetom 
Svjetla,  i  u slučaju potrebe upitati  će za savjet Bijele  anđele i dobiti  dodatne informacije. 
Između moderatora i pojedinih Vijeća Mudraca postojat  će telepatska povezanost, kako bi 
mogli međusobno izmijeniti informacije i odluke ostalih Vijeća Mudraca moći dalje upravljati 
sličnim  temama.  Na  ovaj  će  način  nastati  veliko  Svjetsko  Vijeće,  koje  će  određivati 
zajedničke potrebe i udese globusa. I ovo vodi šestom pravilu:
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PRIJE SVAKE ODLUKE SASLUŠAT ĆE SE VIJEĆE IZ SVJETLA

Ne rado se o tome, da bića iz svijeta Svjetla suodređuju. Ljudi će željeti ovaj Savjet, jer – 
naročito u početnoj fazi ovog novog društva – Savjet iz područja Svjetla može biti od koristi. 
Posve razumljivo ljudi će slobodno odlučivati,  jer oni su od Boga obdareni sa slobodnom 
voljom.
Da bi odluke Vijeća Mudraca bile općenito uvažene potrebna je posebna vrsta komunikacije 
sa svim članovima društva. Da bi tok informiranja bio omogućen Vijeće će instalirati jednog 
govornika, koji će sve odluke prenositi dalje svakom domaćinstvu. Koja će tehnička pomoćna 
sredstva biti korištena bit će odlučeno prema raspolaganju.
Svijet  Svjetla  raspolaže  cjelokupnim znanjem svemira.  Ovo će znanje  postupno biti  dano 
čovječanstvu, da bi se planetu zemlje moglo opet povratiti u njezino praizvorno stanje.  Bit će 
izliječene sve rane prošlosti i zemlji će biti vraćeno ono, što joj je kroz dugo vrijeme bilo 
oduzimano. Za to postignuće čovječanstvo će dobiti novu tehnologiju. I to će nas voditi do 
sedmog pravila:

ZEMLJI ĆE BITI VRAĆENO ONO, ŠTO JOJ JE BILO UZETO !

Nove  tehnološke  mogućnosti  čovjeku  će  omogućiti,  da  svoje  prehranbene  zalihe  sam 
proizvede za svakidašnji život, a ne će morati posezati za zalihama zemlje.
Ova jednostavna pravila jesu jedina, koje društvo treba. Svi drugi zakoni, koje su u tisuću 
strukoj formi stvorili ljudi, bit će neodrživi i nitko ne će više morati imati potrebu misliti o 
zakonima upravljanja zajedničkog života.
Čovječanstvo će time iskusiti posve novo shvaćanje o svom životu. Svi će ljudi moći živjeti u 
potpunoj slobodi i neovisnosti – slobodni od straha bilo koje vrste i slobodni od briga za goli 
život. Ova će sloboda čovjeka osokoliti za neshvatljive sposobnosti, također, također – tokom 
vremena – i za razumijevanje svoje slobode i kako s njom treba i može raspolagati. Od radosti 
on će rado slaviti i željeti, da njegovi prijatelji žive u direktnom  susjedstvu i da svi zajedno 
oblikuju jedinstvo.
Ova pravila također znače, da se svi mogu osloniti na to, da svi imaju isto pravo na sve i nitko 
za to ne treba ništa nadoknaditi, da bi dobio jednako kao i drugi. Samo rođenje daruje mu ove 
pravne temelje. Ove će osnove biti također usidrene u glave ljudi, jer njihova nova svijest ovo 
im jasno nalaže. Nitko više nema interesa prednjačiti pred drugim. To je proces promjene u 
čovječjem razumu,  koji  je sada u pripremi izjaviti,  da svi ljudi znaju,  da društvo u svom 
dosadašnjem stanju u nikojem slučaju ne može ostati. To zna svatko, iako jedva itko o tome 
ima predodžbu, kako će budućnost moći funkcionirati. To će tek tada imati smisla, kad ljudi 
doznaju, kamo vodi putovanje. U ovoj knjizi i daljnjim djelima, koja uskoro slijede, bit će 
opisano novo društvo, kako bi znanje pravovremeno bilo na raspolaganju.
Za ljude će biti velika radost, kad upoznaju, da sve odmah zaista teče posve drugačije, također 
iako smjer mnogima još nije poznat. Tim više je od značenja,  kako je čovječanstvo na to 
pripremljeno i kako se odlučuje, koje kanale komunikacije treba koristiti, da bi se sveukupno 
društvo informiralo o aktualnom razvoju. Kanali informiranja bit će od velikog značenja, jer 
je jako važno, da važni projekti budu brzo javno oglašeni kako bi se za njih našli odgovarajući 
sudionici.
Izvori  informacija  višestruki  su – s  jedne  strane Savjet  će  kao prvi  glavar  (gremij)  svoje 
informacije  podijeliti,  i  s  druge  strane  bit  će  po  cijelom  svijetu  dane  informacije  od 
nadregionalnih Vijeća. Osim toga poduzetnici će izvježbati određene funkcije, koje su važne 
za društvo, svoje će namjere saopćiti i svoje predodžbe proširiti preko kanala informiranja, 
kako  bi  našli  kvalificirane  suradnike.  Novo  razvijene  tehnologije  isto  će  tako  biti 
transportirane preko ovih uređaja komuniciranja, kako bi svaki pojedini građanin, na cijelom 
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svijetu, imao pristup ovim informacijama. Ne će više postojati nikakvi tajni arhivi,  do kojih 
su dosada imali pristup samo mali broj izabranih ljudi. Otvaranjem ovih arhiva bit će stvorene 
mogućnosti inovacija o kojima je čovjek dosad samo sanjao. Novac, kojeg  se željelo zaraditi 
s  ovim  razvojnim  novinama  i  patentima,  sprječavao  je  mnoge  inovacije  tako  da  je 
stanovništvo  zemlje,  u  svom tehničkom  razvoju,  već  danas  moglo  biti  200  godina  dalje 
razvijeno.
Novo će društvo biti  puno kreativnije  i  svoj  će  svagdanji  život  oblikovati  jednostavnije  i 
ljepše.  Tako  će  svatko  moći  voditi  život,  koji  će  biti  obilježen  ugodnošću,  radošću  i 
međusobnom ljubavlju. Sve ideje, koje si pojedinac zamisli i koje služe na dobro zajednice, 
naći će odobrenje i podršku. Iz ogromnog „Thing – Tank“, koji će biti na dohvatu svima na 
svijetu,  nastat  će  grandiozne  stvari,  koje  će  ljudima  donijeti  novo  tehnološko  razdoblje 
vrhunskog nivoa.
Svi imaju mogućnost dalje se osobno razvijati i stjecati mudrost. Svatko može raditi ili ne 
raditi, što želi, i on će u tome biti još ojačan i podupiran od svih drugih. To će biti genijalna 
polazna baza za sve mogućnosti,  koje si možemo i ne možemo predstaviti.  Nitko više ne 
kritizira, nitko više ne sudi, nitko više ne koči namjere drugog, svi će iskusiti razumijevanje i 
podršku – to  mora  današnje  čovječanstvo  najprije  učiti  predočiti  si.  Nema ništa,  što  nije 
moguće !
Kad  čovječanstvo  usvoji  ova  nova  pravila  i  kad  ih  počnu  izražavati  u  svakom  novom 
postupku,  tad  će  uskoro  cijeli  svijet  zasjati  novim  sjajem.  Priroda  će  opet  dobiti  više 
slobodnog prostora i brzo će se popuniti prostori posječenih šuma. Oranice će za nekoliko 
godina opet biti vraćene prirodnosti i organskim će gnojivom plodnost znatno porasti – isto 
tako  kao  i  obogaćenje  mineralnih  tvari  kod  biljaka,  koje  čovječanstvu  služe  kao  hrana. 
Odstranjenjem  kemikalija  doprinos  će  se  po  hektaru  nešto  smanjiti,  ali  će  se  kvalitet 
mnogostruko povećati. Bit će uzgajane nove vrste biljki, koje su dane svijetu još prije tisuće 
godina, ali su posve zaboravljene, jer nisu bile povoljne za industriju i jer je  njihov uzgoj bio 
težak i malo unosan. Time će se također zdravlje stanovništva znatno poboljšati. Osim toga, 
kad  bude  odstranjen  pritisak  uspjeha  tad  će  posve  izčeznuti  sve  bolesti,  koje  su  bile 
prouzrokovane od stresa. Nove metode za preostale bolesti bit će pronađene i brzo će također 
i  one nestati.  Šećer ne će više biti  industrijski  proizvođen, jer  je on razlog većine drugih 
bolesti i glavni zločinac za gojaznost velikog dijela današnjeg stanovništva. Mnoge vitke i 
zdrave individue radovat će se sretnom životu, koje će donijeti mnogostruke inovacije.
Ako promatramo novu zemlju, u njenom novom svjetlu, tad će ona opet biti zračeća plava 
planeta,  kakva  je  nekad  prije  bila  –  i  ona  će  pronaći  povratak  svom  praporijeklu  kao 
domovina ljudi i kao vrata za slijedeće više dimenzije, koje čekaju čovjeka, nakon kratkog 
razdoblja daljnjeg razvoja. Stupanj čovjekovog razvoja, nakon uspona u 5. dimenziju, brzo će 
se ogromno izmijeniti i čovjek će sa velikim koracima stupiti u slijedeći stupanj razvoja, koji 
će ga još brže približiti jedinstvu s Bogom.

PITANJE: Iz  tvojih  saopćenja možemo shvatiti,  da će ljudi  prihvatiti  i  održavati  nekoliko  
novih pravila. Kako će to uslijediti, kad ljudi to još nikada nisu činili, i što ćemo činiti s onim  
ljudima, koji se ne budu toga pridržavali ?

Ljudi će dobiti sasvim novu šansu i ovog će u sebi biti svjesni. Sama povezanost sa novom 
spoznajom,  da  oni  potječu  od  Boga  i  da  svaki  pojedinac  predstavlja  samo  jednu  drugu 
pojavnu formu Boga,  samo to je  dovoljno,  da će ljudi  prihvatiti  ova jednostavna pravila. 
Nitko s time ne će imati problem, jer to pogađa sve, i pravila su više nego logična i iznad 
svega nikoga ne ograničavaju u njegovoj slobodi i njegovim mogućnostima razvoja. I to je 
upravo ono, što razlikuje ova pravila od bivših zakona, koje su činili ljudi. Ako pak netko za 
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kratak, nesmotren moment zaboravi ova pravila, zajednica će ga vrlo brzo povratiti njegovoj 
svijesti i za nekoliko sekundi on će opet biti na liniji.

PITANJE: Kako će se to dogoditi, da ljudi iznenada u sebi prihvate ovu svijest i spremno je  
izraze ? Da li će se u svijesti ljudi iznenada pojaviti jedan „kliker“ i sve će se samo po sebi  
dogoditi ?

Ovaj  proces već teče određeno vrijeme i  malo po malo probija se nova svijest  – najprije 
lagano zatim se sve brže širi čovjekovim duhom i otvaraju se dosad zatvoreni pristupi mozgu. 
Ovaj  će  proces  do  konca  godine  2012.  biti  zaključen.  U  prosincu  2012. 
dolazi  posljednji  zamah  kozmičke  energije,  koji  će  uzdići  vibracionu 
frekvenciju  zemlje  i  čovjeka  i  time  će  dohvatiti  i  posljednju  površinu 
svijesti.
To nije jedan pritisak dugmeta ili  kratki događaj nakon čega sve biva drugačije.  Ne, to je 
razvoj, koji relativno brzo teče, ali koji se je pojavio već pred više godina. Tako je postignuto, 
da čovjek ne stoji pred iznenadnim šokom, nego se njegova svijest polako otvara za ove više 
sfere, i postupno se probija u njegove postupke i uvjerenja. Stoga će uslijediti, da će  mnogi 
ljudi već mnogo ranije moći shvatiti i prihvatiti ono, o čemu se govori u ovoj knjizi.

PITANJE: Da li će svi ljudi živjeti u istoj raskoši ili će postojati razlike ? Ako je sve besplatno  
ne će li tada svatko željeti uzeti ono, što je najbolje ? Hoće li to biti moguće ?

Ja ne želim govoriti o raskoši – govorimo radije o komforu, jer raskoš sa budućeg stanovišta, 
nije u skladu sa temeljnim zakonima, jer raskoš i lukcus  ponajčešće znači otimati zalihe, koje 
su dragocjene i kojih je knap. Ako govorimo o jednakim pravilima za sve, tad to znači, da 
svatko ima ista prava i na visoko vrijedne produkte. Najčešće se postavlja pitanje, da li ljudi 
uopće  žele koristiti svoje pravo i da li s onim, što za sada imaju nisu posve zadovoljni i više 
ne žele.

PITANJE: Kako će biti sa dijeljenjem novih otkrića, npr. novi će se televizori razvijati i samo  
polako će moći  biti  osigurani  za pojedina područja ? Hoće li  postojati  neka pravila,  po  
kojima će neki ljudi imati prednost ?

Kako sam rekao bit će mnogo ljudi, koji ne će odmah željeti  ono, što je najnovije,  jer su 
svjesni, da ako npr. izmijene svoj televizor, tad stari postaje problematičan predmet, koji je 
opterećenje za okoliš. Uslijedit će predomišljanje, da li ovaj još zadovoljava i bit će odlučeno 
u suglasju  sa  prirodnim zakonom To ne znači,  da  treba  neophodno svatko  svoj  televizor 
zadržati tako dugo, dok ne ispusti dušu, i tek tada nabaviti novi, nego će biti primijenjena 
suzdržljivost  i  bit  će  odlučeno  prema  osobnim  potrebama.  Čovjek  će  pokazati  svoju 
skromnost odnosno ova će osobina biti opet jače izražena.

PITANJE: Ako svi prihvate služiti zajednici, a pojedinac ili mala grupa tzv. „lijenčine“ i „bez  
korisnici“ odluče ostati  kod kuće i  lijepo uživati  bez rada, kako će se zajednica odnositi  
prema ovim ljudima ?

Ljudi, koji odluče živjeti ugodan i besposlen život u istoj će mjeri biti cijenjeni i od zajednice 
poticani, da preuzmu jednu smislenu zadaću. Ovo ne mora neophodno značiti rad, to može 
biti dobar duhovni ili duševni razvoj ili jednostavno samo fizičko jačanje. Ovi „beskorisnici 
„ , kako ih ti nazivaš, ne će biti suđeni ili bilo kako mjereni i osuđivani, oni će biti poticani na 
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svoj rast i u tome podupirani, kako bi mogli stjecati svoja željena iskustva – i ako jedno od 
željenih iskustava leži u tome, da određeno vrijeme ništa ne rade, tad je to također u redu.

PITANJE: Ako govoriš, da sve pripada svima, tad će to značiti, da meni isto tako pripada 
Kapitol u Rimu, Eiffelov toranj u Parizu ili Državna kuća New York. Po našem shvaćanju 
„pripadnosti“  to  bi  značilo,  da  tamo idem svakog  dana  i  tražim  svoje  vlasništvo,  tj.  ja  
odlazim tamo i tražim, da ove noći tamo spavam i sutra nakon bogatog doručka ponesem 
jedno od neisplativih umjetničkih djela. Razumijem li to ispravno ?

Ti imaš pravo, to je tvoje vlasništvo, isto tako kao što pripada i svima drugima. To ipak još ne 
znači, da ti tamo u svako vrijeme možeš doći i poslužiti se, jer tad bi to želio prenijeti u svoje 
osobno vlasništvo, i to bi bilo šteta za sve druge suvlasnike. Na koncu to treba shvatiti, da 
nitko ne može najaviti pravo na osobno posjedovanje i da će opća dobra za korištenje biti 
pripuštena jednom od poslanika Velikog Vijeća. Korištenje ne će biti opet oduzeto, npr. ako 
bi nekretnine,  u kojima ti stanuješ,  bile bolje za druge svrhe ili  veću zajednicu i da te se 
zamoli,  da se  preseliš  u druge predložene  nekretnine  i  tamo nastaniš  svoj  radostan život. 
Odluke, da li to prihvaćaš, donosiš samo ti, i ti ćeš donijeti svoju odluku u smislu zajednice, 
jer ako je ova želja, da se nastani tvoj korišteni stan, od Boga, tad ćeš mu ovo rado pripustiti, 
jer pripada svima i dovoljno je svega za sve – to su dva temeljna zakona, koji ovdje dolaze do 
primjene.

PITANJE: Ti smatraš, da ovdje dolazi do izražaja princip slobodne volje isto tako, kao kad se  
radi o slučaju, da li netko želi nešto raditi ili ne ?

Da, točno tako treba razumjeti. Nema više nikakve obveze i ograničenja – svatko čini što želi, 
i to uvijek za dobro velike cjeline – društva !

PITANJE:  Sve pripada svima – tu  su prepoznatljive  mnoge paralele  sa komunizmom. Ja 
uzimam kao užasan primjer Njemačku demokratsku Republiku (DDR) – tamo je postojalo tzv.  
planirano gospodarstvo, koje je imalo za posljedicu, da je nrp. zaostao tehnički razvoj vozila,  
da su se proizvodila auto vozila, koja su zapadnim zemljama već 20 godina nitko više ne bi  
kupio, i osim toga ljudi su morali godinama čekati na jedno tako staromodno vozilo, da bi  
uopće mogli biti pokretni. Zašto ne bi moglo društvo opet biti pogođeno sličnim razvojem ?

Ti imaš pravo, postoje zaista određene paralele sa planskim gospodarstvom u bivšem DDR-u 
U budućem modelu našeg društva očito će postojati drugačije ponašanje, jer razlika je u tome,
da se je prije u komunizmu posao naplaćivao, iako je za sve bila osigurana temeljna skrb –

svejedno da li nešto radite ili ne. U buduće će čovječanstvo biti posve slobodno i svatko 
može  stvarno činiti, što želi. Kroz ovu slobodu svatko će razviti prave osjećaje za vrijednost 
svog rada, jer on shvaća, da svi doprinose, i stoga i  on će vrlo rado pružiti svoj doprinos. 
Razlika leži najvećim dijelom u izrazu čovjekove svijesti. Danas su još 

           svi ljudi usmjereni na svoju osobnu prednost, ali u buduće čovjek će u prednost staviti  samo 
           još korist za zajednicu. On će sebe i svoj rad temeljiti samo još na jednoj motivaciji: Na 

služenje zajednici, jer on zna, da on kao i drugi ljudi, njoj doprinosi i tako će slijediti svoje 
sklonosti bez da mora misliti o tome, da li ima ili nema danas nešto za jesti. Svi napori svih 
ljudi  bit  će  tako koordinirani,  da će biti  nevjerojatno,  da bilo tko dođe na ideju ne htjeti 
doprinijeti za društvo.
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PITANJE: Da li  ćemo opet morati čekati  godinama, da dobijemo neki aparat kojeg rado  
želimo ?

Pitanje je opravdano ! Ne će biti čekanja, da bi se dobile najvažnije stvari dnevnog života – za 
posebne  tehničke  stvari  trebate  i  danas  neko  vrijeme,  da  budu  dogotovljene.  Sve  druge 
aparate,  koje  trebate  opet  nabaviti  bit  će  redovno  držani  u  skladištu.  Vi  ćete  odustati 
proizvoditi raznovrsne aparate i složiti h u lager, jer zbog nepostojećeg novca proizvodit će se 
najbolji kvalitet, i to u suglasju sa podnošljivošću okoliša. Vi dakle ne ćete vaša skladišta više 
puniti sa raznim modelima, nego ćete proizvoditi samo najbolje aparate u dovoljnoj mjeri, 
tako da ne će postojati nepotrebna i dodatna čekanja.

PITANJE: Ti kažeš,  da ćemo zemlji  vratiti,  što smo joj  uzeli  kroz dugo vrijeme.  Kako to 
shvatiti, da li ćemo svu naftu opet izliti nazad u nju ? Naftu smo sagorjeli i time zagrijali  
klimu. Kako to treba funkcionirati ?

Vrlo  dobro  pitanje  !  Naravno  da  nafta,  koju  smo  uzeli  nije  više  na  raspolaganju.  Pod 
vraćanjem treba shvatiti, da zemlji treba vratiti regije, gdje je uzimano blago zemlje, da bi se 
s vremenom mogle iscijeliti određeni ožiljci. Područja vađenja ruda bit će odstranjena i rane 
će biti zatvorene, kako bi se rane mesa zatvorile i zemljina kora  zacijelila. Pod tim treba 
razumjeti, da napustite vaše rudokope i otvorene rane tako prekrijete, da se ovdje opet može 
proširiti priroda i tada dadnete zemlji mir i vrijeme, da zarastu rane i da  tu opet nastane nov 
život. Tamo, gdje vratite moći ćete zemlju liječiti.  Ovo ne slijedi samo u formi materijala, 
kojeg ste  uzeli,  nego ćete  prirodu odnosno cijelu  zemlju energetski  liječiti.  Ovim će vam 
veliki kristali, koji leže razbacani po svijetu, biti na pomoć. Vi ste prekinuli energetske linije i 
koru ste zemlje, u velikim dijelovima, rastrgali. Time je zemlji nanijeto  mnogo boli i ove rane 
možete liječiti energetskim načinom. Ovo ćete činiti pomoću vaših misli i pomoću jačanja 
energije,  koja  je  svuda  pozicionirana.  Za  to  imate  školovane  ljude,  a  za  potrebno znanje 
možete  pitati  nas,  odnosno mi  smo vam upravo  u  opširnoj  formi  ovo  znanje  prenijeli  u 
knjigama.

PITANJE: Govoriš li o gigantskim čuvarima zemlje – kristalima ?

Da, točno govorim o njima, i vi ćete učiti kako ćete liječiti zemlju, i ona će vam zahvaljivati.

PITANJE: Je li zločinstvo protiv prirode, ako netko kao ja, jednog takvog čuvara zemlje drži  
kod kuće ?

Ne, uopće nije zločin takvog čuvara zemlje imati kod kuće. Mnogi su svjesno razdijeljeni po 
cijelom svijetu, da bi mogli obavljati svoju službu. Ti ćeš s vremenom znati, što ćeš raditi sa 
svojim čuvarom zemlje, da bi mogao ispuniti svoju zadaću. Čuvaj ga, za ovo vrijeme, i on će 
u pravo vrijeme biti posve razvijen i pri liječenju zemlje bit će vam korisni.

PITANJE:  Kako  će  biti  sa  sirovinama,  koje  privremeno  još  trebamo,  dok  ne  nađemo  
alternative ? Hoćemo li ih iz zemalja, odakle dolaze, zaista dobiti ? Često su to vrlo teške 
regije, koje obilježavaju ratovi, fanatizam, teror i mržnja prema narodima ?

Sa sadašnjeg stanovišta čini se neshvatljivim, da će ove zemlje svoje zemaljsko blago dati na 
raspolaganje. Promjene, koje će zahvatiti vas, i tamo će donijeti promjene i doći će nove vođe. 
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Oni će dobiti našu pomoć i bit će svjesni svoje zadaće. Oni će također dobiti zadaću, da budu 
štedljivi i brzo će razvijati alternative.

PITANJE: Moramo li računati sa privremenom oskudicom ili možda gubitkom, npr. nafte ?

Da,  to  se  može  dogoditi,  jer  su  putovi  zbrinjavanja  daleki,  i  nakon  zastoja  svjetskog 
gospodarstva  može  potrajati  dok  ne  počne  sve  opet  normalno  funkcionirati.  Stanje  vaših 
skladišta može vas snabdijevati neko vrijeme – što su veća tim će biti kraće vrijeme oskudice.

PITANJE: Je li to poticaj na povećanje skladišta ?

Ne, naprotiv ! Već u početku vi ćete točno znati,  što vam je potrebno, i vi ne ćete  imati 
problema privremeno si nešto uskratiti, jer u prijelaznoj fazi prirodno je, da će potrebe biti u 
zaostatku.

PITANJE: Kad bude uspostavljeno Svjetsko Vijeće Mudraca, koje će odlučivati o bogatstvu  
zemlje – koliko će dugo trajati dok ovo Vijeće bude funkcionalno i dok njegove odluke stvarno  
budu prihvaćene ?

Postoje već danas dobro organizirane državne organizacije, koje su posebno uspješne. Svaka 
će zemlja tamo poslati jednog zastupnika, koji će zastupati zemaljsko blago svoje države, i 
odluke će biti brzo donošene.

PITANJE: Koliko će dugo trajati, kad ne ćemo više trebati ovo savjetodavno Vijeće ?

U toku 5 godina uspjet ćete zaustaviti iskapanje zemljinog blaga, kao npr. nafte ili ćete ga 
reducirati na tako malenu mjeru, da će to za zemlju biti neznatno.

PITANJE: Kad prestanemo prirodi nanositi rane, tad će to također značiti, da ćemo prestati  
npr.  koristiti  mramor  za  naš  pod.  Je  li  to  treba tako  razumjeti,  i  koji  ćemo alternativni  
materijal  primjenjivati  za gradnju kuća ? Ili, trebamo li se generalno usmjeriti na drvene  
podove – ili ne ćemo uopće sjeći nikakvo drvo ?

Točno je, da će rudokopi biti isključeni i plemenito kamenje ne će više stajati na raspolaganju 
za vaše skupe podove. Vi imate mnogo materijala na raspolaganju, koji će pružiti izvanredne 
podove.  Što se tiče  drveta  moći ćete  i  dalje  koristiti  ove zalihe prirode,  ali  ćete  brižljivo 
raspolagati sa količinom drveta, kojeg oduzimate prirodi i drveće će se brzo odmoriti širom 
svijeta.  Sirovina  drvo  stajat  će  vam  nepromijenjeno  na  raspolaganju,  ali  ćete  ipak  imati 
promijenjen stav i s time ćete brižljivije postupati.

PITANJE: Da li  će se Vijeće Mudraca zaista pri  svakoj odluci obraćati  našim duhovnim 
vođama iz Svjetla i pitati za savjet ?

To je važno pitanje, no naše saopćenje ne treba značiti, da se mi neophodno želimo miješati, 
jer vi imate slobodnu volju i nju trebate koristiti. Promjena u vašem današnjem životu sastoji 
se u tome, da vi znate, da vam mi – sa mudrim savjetom – stojimo na vašoj strani i kadgod 
želite  možete  se na to  osloniti.  Vijeće  Mudraca naravno će biti  u početnoj  fazi  često još 
nesigurno u tome, da li su njegove odluke stvarno najbolji izbor. Iz ovog razloga mi nudimo 
pomoć i ljudi će to koristiti. Ta iskustva potaknut će vas, da ovu komponentu koristite u svim 
odlukama, da biste dobili dodatnu perspektivu sa vrhunskog vidikovca.
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PITANJE: Koliko nas obvezuju informacije, koje od vas dobivamo i što biva, ako postupamo 
protiv vašeg mišljenja ?

Obveza ne postoji  i  vi  ste  uvijek slobodni  odlučiti  se za stanovište,  koje  želite.  Vi živite 
također u svijesti, da svaka akcija doziva reakciju, i vi ste svjesni ove reakcije i stoga brižno 
važete i uspoređujete moguće reakcije pojedinih opcija, koje vam stoje pri izboru. Sa naše 
strane ne će uslijediti u nikojem slučaju  sankcije, ili slično, to nije naša zadaća.

U nastavku slijede odgovarajuće objave, u vezi ovog poglavlja, koje sam prije i za vrijeme 
nastanka ove knjige, primio na mojoj Web – stranici:

Svijet  je  u  usponu-  kakav  dugo  vremena  nije  postojao!  To  je  događaj  apsolutne 
rijetkosti i događaj, koji ne može biti radosniji ! U svemiru postoje mnogi svjetovi, no 
samo će se vaš svijet uzdići i vaš će se život posve izmijeniti. To je kao rađanje jedne 
planete, koja se uzdiže iz ništa i prezentira javnosti svoje jedinstveno lice. Jedan svijet, 
koji puca od radosti i pouzdanja – jedan svijet, koji sadrži mnogostrukost životnih formi 
kao nigdje u svemiru. To je poseban slučaj, kako se brzo mijenja svijest ljudi i time 
nastaje novi odnos prema samom sebi, svom bližnjem i prema prirodi – što je s riječima 
teško opisati.  Čovjek će se u budućnosti  brinuti  samo za dobro društva i ne će sebe 
stavljati iznad društva. Kao najveće dobro čovječanstvo će častiti prirodu, jer ono živi u 
punoj svijesti, da zdrava priroda znači također zdravo čovječanstvo. Radujte se tome, 
da ćete na novi način zajedno živjeti na ovom svijetu i da ćete svoj život definirati na 
posve nov način. To će biti izvanredno iskustvo i vi ćete se osjećati kao još nikada do 
sada !
Čovječanstvo dobiva novi  smjer  –  ono će  dokrajčiti  epohu o  iskustvu odijeljenosti  i 
stupit će u razdoblje, koje će vam potvrditi međusobno povjerenje. To će biti povjerenje 
kako je uobičajeno unutar jedne obitelji. Ovo povjerenje ide tako daleko, da se nitko 
više ne mora brinuti, da će mu drugi nanijeti bol ili mu moći naškoditi. Ovo povjerenje 
temelji  se  na  vašem  međusobnom  jedinstvu  i  na  vašem  jedinstvu  s  Bogom,  vašim 
Stvoriteljem.  Ovog  ćete  jedinstva  biti  vrlo  brzo  svjesni,  i  vi  ćete  na  temelju  toga 
odstraniti sve vaše borbe i zaključiti mir. Ova svijest jedinstva brinut će se za to, da ćete 
svi zajedno raditi na razvoju vašeg društva i da vam svima zajedno na srcu leži samo 
zajedničko blagostanje.
Jedinstvo u kojem jedni za druge stupaju u svim potrebama; jedinstvo,  koje u svim 
područjima života donosi nove forme zajedničkog rada. Lijep razvoj,  koji  će vas sve 
zajedno odvesti veliki korak naprijed. Evolucija čini kvantni skok i vi stojite u centru 
svih interesa !
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DALJNJI RAZVOJ – PRVI KORAK U NOVO 
DRUŠTVO

Nakon što budu utvrđena nova pravila i izabrano Vijeće, kao i također lokalna Vijeća, tad će 
početi njihov rad u uskom kontaktu sa stanovništvom. Skoro svakodnevno Vijeće se sastaje, 
da bi donijelo temeljne odluke. Ako bi u narodu vladale napetosti i nejedinstvo, tad će Vijeća 
biti povezana radi pronalaženja rješenja. Zbog nove svijesti ljudi, o njihovom porijeklu, sve će 
diskusije teći bez nasilja.
Za nove mogućnosti  za rješavanje razlika u mišljenju bit  će pronađeni posrednici,  koji  su 
najbolje školovani i postavljeni u sva područja. Ovi posrednici služe lokalnim Vijećima kao 
informatori o mogućim nesporazumima, koje treba odstraniti. Društvo je još mlado i bit će 
mnogo posla u razvoju ove nove forme zajedničkog života.
Društvo se formira preko dnevnih razgovora. Svaka odluka Vijeća bit će javno donošena i 
obrazložena. Svaki član društva ima mogućnost, u svako vrijeme, reagirati na ove informacije 
– tehnička sredstva stoje svima na raspolaganju. Sva ograničenja, stvorena od ljudi, koja su 
stanovništvo prisiljavala podčiniti se jednom sistemu, koji ih je držao na najnižoj stepenici 
društva i snabdijevao samo s onim, što je najnužnije – taj je sistem dokrajčen. Moćnici ne će 
više pokušati bogatiti se pomoću sistema, jer više nema bogatstva za  kojeg bi netko imao 
želju boriti se. Sve pripada svima i nitko nema pravo bilo što prisvojiti samo za sebe.
Tehnički  razvoj  rapidno  napreduje,  jer  više  nema  nikakvog  ograničavanja  radi  praznih 
poticaja  za istraživanja  i  razvoj.  Savjetodavno Vijeće  opunomoćuje  istraživače,  no svatko 
može sam istraživati  koliko želi,  da bi  svoje rezultate  stavio svima na raspolaganje.  Kroz 
istraživanje,  koje  sada  ima  neograničene  mogućnosti,  za  kratko  vrijeme  bit  će  moguće 
inovacije, koje će posve izmijeniti život na zemlji. Istraživanja, koja su već davno trebala biti 
postignuta, sad će moći naknadno biti ostvarena, jer su neograničeni  resursi za ljude, koji 
rado pomažu kao i sredstva pomaganja.
Društvo se dijeli – svatko odlučuje za sebe u kojem području želi  biti aktivan. Jedni će se 
posvetiti  proizvodnji  životnih  namirnica  za  sve,  a  drugi  proizvode  potrebne  stvari 
svakidašnjeg  života.  Drugi  opet  rade  na  osobnom  daljnjem  razvoju  i  tek  će  kasnije 
dobrovoljno preuzeti  određene zadaće za društvo.  Svatko može činiti  ono,  što mu najviše 
donosi radost, i svi imaju više nego dovoljno vremena uživati život.
Upravne službe skoro više ne postoje,  jer  nitko nije drugima  nešto dužan, ništa ne mora 
plaćati i nikakvi računi ne će biti dostavljani. Dovoljno je svega za sve – sve pripada svima !
Svijet   će  dobiti  Vijeće  Svijeta,  koje  će  imati  odlučujuću  moć  nad  blagodatima  zemlje  i 
odlučuje o tome, koje su zalihe iscrpljene i kako ih nadoknaditi. Njihova će primjena i prerada 
bit  odlučena,   kao i  mjesto i  put  do tamo.  Sve to  obavlja  Vrhunsko Vijeće  i  sve zemlje 
prihvaćaju odluke Svjetskog Vijeća,  koje  također  odlučuje  o podjeli  životnih namirnica u 
zaostalim regijama.
Svijet dobiva    s a v j e s t,  koja je usidrena u glavama svakog pojedinca. i vodi brigu, da 
svatko  bude svjestan  tko je  on i  zašto  živi  ovdje,  na ovom svijetu.  Tako će  svatko  rado 
sudjelovati na zbivanjima u svijetu i založiti se za društvo. Uvijek više ljudi će se obraćati 
svijetu  SVJETLA,  da  bi  iskusilo  znanje  i  mudrost.  Mentalni  i  duševni  čovjekov  razvoj 
napreduje, i sav  se svijet razvija uvijek dalje u 5. dimenziju – stalni proces, koji nikad ne 
prestaje.
Službe sigurnosti ne će više imati nikakvu zadaću, kao što je dosad bilo uobičajeno, jer u 
novom društvu  ne  će  biti  nasilja.  Čete,  koje  će  brzo  pružati  pomoć i  stajati  na  usluzi  u 
određenim  regijama,  uvijek  će  biti  od  koristi  –  njihova  aktivnost  imat  će  isključivo 
humanitarnu  uslugu , jer oružje više ne će biti potrebno.
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Brojčanost stanovništva će biti regulirana, tako da čovjek ima jasnu predodžbu, koliko ljudi u 
regiji, gdje on živi, može biti prehranjeno i  podnošljivo za prirodu. To znači, da će ljudi sami 
regulirati brojnost. Mnogi će, iz njihove regije, otputovati i nastaniti se negdje drugdje. Ovo 
će jedno vrijeme biti  podvrgnuto procesu raspodjele  i  vodit  će se briga o miješanju rasa. 
Svatko ima pravo živjeti  tamo,  gdje mu se sviđa.  On će svagdje biti  srdačno prihvaćen i 
integriran u društvo. Gradovi će podlijegati iseljavanju, jer slobodno izabrano zaposlenje ne 
će svi ljudi naći u gradovima. Pošto se nitko ne mora brinuti o domaćinstvu i ne mora voditi 
brigu o nabavku hrane, svatko se može, u svako vrijeme, odseliti negdje drugo. U toku života 
bit  će  moguće  obići  cijeli  svijet.  Uslijedit  će  izmjena  kultura  i  svuda  će  biti  vidljiva 
raznovrsnost običaja i kulturnih posebnosti. 
Ovaj  svijet  prožima  raznovrsnost  religija.  U 5.  dimenziji  ne  postoje  više  posebna  učenja 
pojedinih religija. Svijest će biti tako otvorena, da će svatko prepoznati Božanstvo u samom 
sebi. Svećenici i zapovijedi bit će suvišni. Na njihovo mjesto stupit će odnos prema svijetu 
Svjetla, iz kojeg svi dolaze i u kojeg se svi vraćaju. Ljudima će postupno biti dodijeljena sva 
mudrost i Božanstvu ćemo se diviti u svakom čovjeku, u svakoj biljci, u svakom brijegu i u 
svakoj zvijezdi na nebu.
Čovječanstvo će primiti posve naročitu zadaću. Njegova zadaća glasi: Uzdići se iznad svijeta i 
o  događajima  zauzeti  stav,  koji  će  im dati  mogućnost,  da  prepoznaju  sami  sebe  u  svom 
Božanstvu. Time se misli, da se od čovjeka zahtijeva promatrati samog sebe iz jedne više 
perspektive – jedne vrste metapozicije – i time, da postigne jedan drugi kut gledanja prema 
cjelini  ljudi  u povezanosti  sa njihovom planetom zemlje.  To je  duhovna pozicija,  koja se 
može zauzeti pojedinačno ili u grupi, da bi se iz toga izvukle spoznaje, kako izgleda naša 
planeta i koje su njezine potrebe, da bi mogla opet biti zdrava. Zemlja je premnogo davala – 
čovjek ju je teško ozlijedio i sada je potrebno opet ovu štetu nadoknaditi.  Ovo ne će biti 
moguće samo materijalno, i stoga se mora dodati i duhovni doprinos. Svijet mora poduzeti 
proces liječenja, i za ovo potrebna je cjelokupna duhovna snaga čovječanstva.
Pojavit će se i nastupit će duhovno visoke ličnosti, koje će vidjeti svoju zadaću u tome, da se 
primijeni  iscjeljenje  zemlje  i  u  tome  povezati  sveukupno  čovječanstvo.  Mnogi  od  ovih 
iscjelitelja zemlje nastupit će na raznim područjima svih kontinenata i zajednički će izgraditi 
mrežu, koja će obuhvatiti zemlju i područje po područje obraditi sa energetskog vidikovca. 
Kraj  za  krajem bit  će  iscijeljen  ritualima  i  dovođenjem energije  ljubavi,  i  zemlji  će  biti 
vraćeno, što su joj ljudi oduzeli tokom zadnjih stoljeća.
Sve se zbiva u formi energije, koja će se privoditi zemlji i koja joj pomaže opet obnoviti svoje 
energetsko stanje.  To će biti  proces,  koji  će  jedno vrijeme biti  provođen,  kako bi se  sva 
površina zemlje izliječila.
Rituali  će  čovječanstvu  dozvati  novu svijest  o njihovoj  planeti  i  domovini,  i  time će biti 
razrađeni  procesi  proteklog  vremena.  I  tako  će  se  na zemlji  učvrstiti  novi  način  daljnjeg 
života. Ljudi će sve više razumjeti, kako je bilo važno odstraniti novac i na njegovo mjesto 
ustoličiti međusobnu ljubav. U početnoj fazi ova ljubav još nije jako izražena – no, preko ovih 
rituala i iscjeljivanja zemlje, kao cjeline, probudit će se odnosi između ljudi i između planete i 
njenih stanovnika.
Čovjek će postići  novu svijest  i  ona se  učvršćuje  i  dopunjava  kroz  nova iskustva  iz  ove 
duhovne aktivnosti.  Za  sve će biti  interesantno  iskustvo osjetiti,  kako se  energija  planete 
uzdiže i  jača – time će svi ljudi biti  ojačani i  senzibilizirani  u svom shvaćanju.  Bit će to 
proces,  koji  će ići  tako daleko,  da će svi iskusiti  energetsko polje  zemlje,  bregova i  svih 
drugih komponenata iz kojih se sastoji  ovaj svijet.  Tako će smetnje,  u svako vrijeme, biti 
prepoznate i neutralizirane u zajedničkom ritualu.
Čovjek će time mnogo profitirati i on će cvjetati kao ruža i otvoriti se prema svom bližnjemu i 
njemu dati mogućnost, da duboko prodre u  nutrinu zemlje, i tamo – u centru zemlje učit će 
koristiti materinski kristal i njegove neiscrpne energije. Čovjek će dobiti jedinstvenu priliku 
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otkriti tajnu planete i istražiti njezinu povijest nastanka i sebi približiti mnoge nove spoznaje o 
samom sebi.  Jedno  izvanredno  iskustvo  o  kojem čovječanstvo  još  danas  nema  nikakvog 
pojma. Vrijednost ovog iskustva neprocjenjiva je za cijelu ljudsku rasu. Ljudi će moći, iz ovih 
spoznaja,  izvesti  razvoj koji će im omogućiti  putovanje kroz Galaksije i tamo prodrijeti  u 
posve druge svjetove i upoznati bića, koja tamo žive i njihov način života.
Ovi će drugi svjetovi ljudima dati dodatne komponente za njihov vlastiti  život i promicati 
dalje  njihov  razvoj.  Ovi  će  vam  novi  svjetovi  omogućiti,  da  možete  bliže  upoznati 
veličanstvenost stvaranja. Više ne će biti prisutni nikakvi strahovi, jer vi ćete postati svjesni 
vaše besmrtnosti i sigurni, da se uvijek ponovo opet možete vratiti, da biste sve to još jednom 
iskusili.  Počinje  putovanje,  koje  možemo označiti  kao   kozmičko iskustveno putovanje. 
Čovjekov će duh biti u stanju napustiti zemlju i prodrijeti u druge sfere.
U takozvani   SVEMIR ne ćemo više putovati  fizički,  jer  su u duhu moguća mnogo veća 
putovanja u druge Galaksije, i ne će više biti neophodno znanje o formi istraživanja u bez 
težinskom stanju, jer će znanost pronaći posve druge metode, da bismo istražili nove spoznaje 
molekularnog sastava. 
Svijet će otvoriti sve svoje tajne i čovjek će sve više izlaziti iz svog starog načina mišljenja 
kao pojedinačne  individue,  i  – iz  ovog krivog uvjerenja  – ustanoviti  će,  da on nije  samo 
povezan sa svim članovima stanovnika zemlje,  nego da je isto tako jednako povezan i  sa 
drugim bićima, koja žive u sasvim drugim Galaksijama i da njegova povezanost uključuje 
također sve planete i zvijezde u cijelom svemiru. Nastat će jedinstvo, koje današnja čovjekova 
svijest nije u stanju shvatiti
Započinje  radosno putovanje kroz svemir i  tome će se svi ljudi moći radovati,  jer  će ove 
spoznaje i nove mogućnosti iskustva vašem  životu otvoriti posve nove aspekte. Uspon u 5. 
dimenziju samo je početak posve novog višestrukog iskustva, koje  vas čeka. Dobro došli, vi 
slike Boga, u jednoj novoj dimenziji duhovno razvojnih mogućnosti.

PITANJE: Ja sam začuđen  svim ovim predskazanjima o zaista nepojmljivim mogućnostima,  
koje  stoje  pred  nama.  Prije  nego  se  vratim  na  fantastično  putovanje  kroz  svemir,  želim  
najprije  ostati  kod  našeg  novo  oblikovanog  društva  i  postaviti  pitanje  o  povezanosti  sa  
medijatorima. Da li će ovi medijatori imati mnogo posla – i da li će biti mnogo sporova i  
nesporazuma ?

Ne, pod ovim se medijatorima misli  na informatore,  koji će prenositi savjete o aktualnom 
razvoju  u  pojedinim  područjima  i  koji  će  služiti  narodu  kao  subesjednici,  da  bi   po 
mogućnosti optimirali sve komponente svakidašnjeg života.

PITANJE:  Kad  više  ne  budu  prisutni  temeljni  stupovi  religija,  što  ćemo  reći  mnogim 
teolozima, svećenicima, redovnicima, časnim sestrama i vjeroučiteljima, koji su sav svoj život  
posvetili Bogu i sada moraju ustanoviti, da su bili u zabludi ?

Ljudi,  koji  su svoj  život  posvetili  religiji  i  širenju ovog učenja,  svoj  će  dosadašnji  posao 
smatrati  ne samo beskorisnim – oni će shvatiti,  da su svoju zadaću,  dodijeljenu od Boga, 
posve ispunili. Oni će također i u buduće raditi kao Božji glasnici, samo će se njihova zadaća 
izmijeniti i prilagoditi aktualnim zbivanjima na zemlji. Njihov rad ostaje u biti nepromijenjen. 
No, način izvođenja bit će  novo predomišljen. Također su i ovi ljudi promijenili svoju svijest 
i oni će ove nove spoznaje unijeti u svoj rad i tako će i dalje pridonijeti zajednici vrlo bitan 
doprinos – važne ličnosti koje će,  u fazi promjene svijesti, imati veliko značenje za mnoge 
ljude.

58



PITANJE:  Ova tehnička  pomoćna sredstva,  koja stoje  na raspolaganju  za širenje  odluka 
Vijeća i koja su svakom na dohvatu –mogu li se i zamisliti u formi televizije i interneta ili će  
postojati i drugi razvoji ?

Poznati tehnički uređaji naravno će, u početnoj fazi, naći primjenu, sve dok čovjek ne razvije 
slijedeću generaciju komunikacionih uređaja, koji će spektar informacija moći transformirati 
munjevito brzo u sve kutove svijeta. Novi tehnički razvoj na vas čeka, i on će revolucionirati 
dosadašnji televizor, telefon i internet.

PITANJE: To zvuči vrlo napeto, možeš li nam o tome nešto više reći ?

Kako je već navedeno, ne želim vam o tome previše saopćiti, jer vašu radost treba zadržati, 
kad ove stvari sami otkrijete !

PITANJE: Ja sada imam 40 godina – da li ću to još doživjeti i da li ću osobno moći koristiti  
ove nove tehnologije ?

Kako sam već rekao,  ovaj će razvoj uslijediti  jako brzo i ti  ćeš za nekoliko godina moći 
profitirati od ovog napretka.

PITANJE: Danas zaostale regije, kao npr. gladna područja u Africi i Aziji, bit će, po tvojim  
iskazima, snabdijevana sa životnim namirnicama iz cijelog svijeta. Da li će se i tamo moći  
razviti normalan život ili će se ljudi odande iseljavati ? Ako uslijedi iseljavanje, da li ćemo se  
mi, u zapadnim zemljama, morati brinuti, da ćemo biti preplavljeni doseljenicima ?

Ove regije,  koje su morale trpjeti  od katastrofa suše,  trebat će naravno u buduće naročitu 
pažnju. Ovu će pažnju dobivati tamošnji ljudi i slati će se, ne samo životne namirnice, da 
bismo privremeno osigurali, da ljudi prežive, nego ćemo slati također tehnologiju i aparate, 
kako bismo stanovništvu  omogućili  samostalnost  u  proizvodnji  hrane.  Ovi  će  ljudi  biti  u 
stanju snabdijevati sami sebe i stoga ne će biti razloga za iseljavanje.

PITANJE:  Za  sada  žive  milijuni  ljudi  pod  nezamišljivo  teškim  uvjetima  u  izbjegličkim  
logorima, jer u njihovim zemljama vlada građanski rat – što će biti s ovim ljudima ?

Građanski  će  ratovi  biti  dokrajčeni  i  ovi  će  se  ljudi  vratiti  u  svoju  domovinu  i  tamo će 
započeti novi život. Uz pomoć, iz cijelog svijeta, ovo će se vrlo brzo normalizirati.

PITANJE: Ti kažeš, da će se uvijek više ljudi moći obratiti na vas – bića Svjetla, da bi postigli  
znanje i mudrost. Da li će svatko biti u stanju komunicirati s vama, i ovo činiti redovno ? Ako  
da, ne će li to staviti u pitanje cijeli ljudski život, ako mi sve informacije možemo primiti od  
vas ?

Ne brinite se !  Vaš život, kroz kontakt s nama, ne će nikako biti stavljen u pitanje, jer vi ljudi 
imate privilegij, da na vlastitom tijelu doživite mnogovrsnost emocija, koje mi u ovoj formi 
ovdje  ne  poznajemo.  Vaš  život  ima  tako  mnoge  nijanse,  koje  mi  ovdje  nemamo  na 
raspolaganju. Vaš se život sastoji iz saznanja, koje stječete preko svih vaših osjetila, što je 
dodatno značajno, da vaš duhovni razvoj, koji će ulaskom u 5. dimenziju, tek doživjeti veliko 
ubrzanje, stekne izvanredno iskustvo i nove spoznaje, koje su pred vama i koje će vas tako 
fascinirati, da ćete o tome pričati kipeći od sreće. Sva ova iskustva trebate doživjeti na zemlji, 
jer  vi  ste  stoga  ovdje  !  Mi  smo  ova  iskustva  doživjeli  –  većina  od  nas  su  apsolvirali 
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reinkarnacioni ciklus i raspolažemo sa istim iskustvima, kao što ćete to činiti i vi, nakon vašeg 
povratka u svijet Svjetla. Ispunjava se jedan san – zbog novih iskustava vi ćete puni radosti 
prelaziti  u slijedeću životnu avanturu – mi ćemo vas samo uvoditi u situacije,  ako budete 
zbunjeni i zdvojni.

PITANJE: Ti govoriš o dobrovoljnom brojnom ograničenju nas ljudi u pojedinim  regijama.  
Kako će to funkcionirati ? Da li će postojati prijedlog od Vijeća ili će se obitelji međusobno 
dogovoriti ? Kako će biti sa kretanjem ljudi ? Moglo bi uslijediti, da jedna regija bude posve  
prenapučena, jer je u njoj lijepo i ugodno živjeti ?

Ljudi će  sami razviti osjećaj, koliko ljudi može podnijeti jedna regija. I ova brojnost ne će 
nikako biti sasvim ispunjena i time ne će nikada nastupiti stanje, da  novodošle ne će biti 
moguće integrirati u regiji, zbog toga što nema dovoljno hrane na raspolaganju. Ne će biti 
neophodno  regulirati  kretanje  ljudi,  jer  će  i  dalje  svi  ostati  vezani  sa  domovinom  svog 
porijekla i sami će po sebi znati, gdje pripadaju. Ne će također biti potrebno reguliranje od 
Vijeća. Bit će to proces reguliran iz podsvijesti. Osim toga vi ćete u slijedeće vrijeme toliko 
biti zaposleni s vašim daljnjim razvojem, da  množenje u klasičnom smislu ne će imati veliko 
značenje, jer postoji tako mnogo za otkriti i zbog toga će biti privremeno malo novorođene 
djece.

PITANJE:  Ti  si  skicirao  čovjekov  duševni  razvoj.  Čudi  me,  da  će  se  ovaj  kvantni  skok  
dogoditi za tako kratko vrijeme ? Dosada smo 2000 godina vjerovali u Boga, koji kažnjava, i  
prema  tome smo morali imati strahopoštovanje  prema Njemu, da ne budemo odbačeni u  
vječni pakao i sada iznenada, skoro za jedan dan, dolazi veliko prosvjetljenje ?! Zašto to nije  
postepeni prijelaz ?

Ljudi su morali određeno dugo razdoblje živjeti u međusobnoj odijeljenosti, da bi mogli steći 
mnoga iskustva, koja su bila predviđena. Ovo je razdoblje sada dokrajčeno, i vrijeme je učiniti 
slijedeći  iskustveni korak.  Polagani prijelaz ne bi  bio moguć,  jer  čovjek ne može s jedne 
strane živjeti u odijeljenosti i s druge strane u jedinstvu, a ne postoji nešto što je IZMEĐU 
toga. Postoji samo ILI – ILI . Stoga se proces uspona događa u kratko vrijeme, i naravno 
sveukupna  čovjekova  struktura  mišljenja  biva  razorena  i  to  može  privremeno  pojedince 
izbaciti iz ravnoteže. No, vi ćete vrlo brzo shvatiti novu situaciju i rado ćete se suočiti s novim 
spoznajama i otkriti nove mogućnosti, o kojima dosada niste ni sanjali. 

PITANJE: Još mi nije posve jasno liječenje zemlje – kako će to točno funkcionirati ?

Na zemlji postoje ogromni kristali, koji su rasuti po dalekim dijelovima svijeta. Takozvani 
kristali – čuvari zemlje  imaju zadaću kontrolirati energetsko polje zemlje i održavati ga u 
ravnoteži.  Kroz  čovjekove  zahvate  svuda  su  na  zemlji  ove  energetske  linije  prekinute  i 
oslabljene, i ne mogu više potpuno služiti zemlji kao zaštitni mehanizam. To je zaštita, koja 
služi  ne  samo planeti  nego  cijelom čovječanstvu  i  prirodi.  Ova  zaštita  treba  ponovo biti 
uspostavljena, da bi štitila zemlju od utjecaja izvana, koji mogu škoditi osjetljivoj prirodi. Ova 
zaštita isto tako služi čovjeku i stoga čovjek mora ovu zaštitu, nakon što ju je oslabio, također 
opet izgraditi, da bi osigurao svoj vlastiti život.

PITANJE: Od čega nas treba štititi ovo energetsko polje ?

60



Utjecaji iz svemira – to su s jedne strane zračenja, koja filtrira vaša atmosfera. S jedne strane 
atmosfera se formira od energetskog polja zemlje, a s druge strane nju ugrožavaju nebeska 
tijela,  koja  lete  kroz  svemir  i  na  svom  putu  mogu  doći  u  koliziju  s  vašom  planetom. 
Energetsko polje zemlje može utjecati na ova nebeska tijela i udaljiti ih s njihovog puta. Što je 
energetsko  polje  slabije,  time  brže  postoji  opasnost  iz  svemira.  To  je  jedan  razlog  zašto 
trebate ovu zaštitu. Ovi su kristali vrlo moćni i međusobno povezani mogu svijetu darovati 
vrlo mnogo životne energije,  koju treba priroda i također ljudi,  da bi uopće mogli živjeti. 
Čovjek privlači svoju energiju, isto tako kao i biljke, za svoj rast i svoj svakidašnji život ne 
samo iz svoje hrane i vode, nego pretežni dio iz energije zemlje i iz energije kozmosa. Ove 
energije održavaju život na zemlji u ravnoteži, i momentalno ova ravnoteža tetura i treba biti 
ponovno uspostavljena. To će biti vaša zadaća.

PITANJE: Koliko je odnošenje, ovih mnogih izvanrednih kristala – čuvara zemlje, u ljudska 
domaćinstva doprinijelo destabiliziranju zemljine energije ?

Čuvari zemlje – kristali od mnogih sakupljača otkriveni su kao izvor zarade, i pošto su vrlo 
lijepi i rijetki, prodaju se za mnogo novca. Podjela ovih vrednota, po cijelom svijetu, vrlo je 
ugodna i pozitivna pojava. Pozicioniranjem ovih mnogih čuvara zemlje – kristala – u regije, 
koje  su masivno oštećene  od ljudi,  zbog prenapučenosti  i  iscrpljivanjem zemljinog blaga, 
mogla bi se energija zemlje opet nadoknaditi. Kristali moraju biti još aktivirani i tad će opet 
moći obavljati svoju službu i bit će postavljeni za lijek zemlji. To znači, da svatko, tko takvog 
čuvara zemlje ima kod kuće, ne treba imati lošu savjest, jer on može ovaj kamen vrlo dobro 
uložiti  –  on mora  samo naučiti  kako.  O tome sada  postoji  vrlo  dobra literatura  i  postoje 
također mnogi ljudi, koji o tome raspolažu potrebnim znanjem. Dakle, svim vlasnicima takvih 
kristala kažem, da se trebaju predomisliti o snazi i svrsi ovih dragulja, da bi s ovim kristalima 
poslužiti zemlji.

PITANJE: Ti govoriš o tajni zemlje, koja će nam se otkriti i odati, i da ćemo dobiti znanje za  
razvoj, koji će nam omogućiti putovanje u druge Galaksije. Što ćemo iskusiti i kako će ova  
putovanja biti moguća ?

Svijet  zaista za vas čuva jednu tajnu,  koja vodi nazad do kristala,  jer  vi  ćete ove kristale 
upotrijebiti i učiti koristiti za sebe energije, koje su u njima sadržane. S ovom energijom mogu 
se  izvesti  fantastične  stvari,  ali  koje  vi  sami  trebate  najprije  otkriti.  Ojačani  energijom 
materinskog kristala otvorit će se neizrecive mogućnosti, koje će čovjeku omogućiti vizualna 
putovanja u druge Galaksije.

PITANJE: Vizualno znači za mene, da ćemo vidjeti slike, ali fizički ne ćemo putovati. Znači li  
to, da ćemo moći uspostaviti nešto kao što su gigantski hologrami i u ovim slikama iz svjetla  
predstaviti si sve moguće, što je nepredočivo  udaljeno ?

Da, tako slično mogli bi to opisati, ipak više o tome ne želim vam danas odati – dopustite da 
se iznenadite i uspostavite kontakt s majkom zemljom, da biste doznali još više. Prethodno 
morate  apsolvirati  uspon  u  5.  dimenziju,  jer  duhovno  vi  danas  niste  dovoljno  zreli  ovo 
ispravno  razumjeti  i  također  pravilno  primijeniti.  Mogli  bi  biti  vrlo  štetno,  ako  biste 
raspolagali s ovim mogućnostima.

U nastavku slijede odgovarajuće objave, koje sam dobio na mojoj Web – stranici prije i za 
vrijeme nastanka ove knjige:
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Ljubljeni građani zemlje, ljubljena djeco Božja,

očekuju vas veliki događaji ! Svijet se mijenja sa ogromnim koracima i vi ćete doći u 
razdoblje  čovjekove  evolucije,  koje  traži  sebi  jednake.  Vi  ćete  imati  neslućene 
mogućnosti i vi ćete poduzeti putovanja, koja si dosada niste mogli zamisliti. Vaš će duh 
biti sposoban za stvari, koje si danas ne možete predočiti.  Vaša će se stvaralačka snaga 
razviti i vaš će duh biti najvažnije oruđe budućnosti. Sva iskustva, koja ste dosad stekli, 
služila su vam tome, da se sada odvratite od strane mraka i neznanja. Vi ćete se okrenuti 
na stranu svjetla i tako doživjeti prosvjetljenje. Mnogi su od vas već danas u stanju, u 
kontaktu s nama, iskusiti mnogo više, ipak svi mogu biti sigurni, da vam stoji na usluzi 
sveukupni spektar od mogućnosti.
Radujte  se  tome,  što  ćete  se,  velikim  korakom,  približiti  Bogu  –  bit  će  to  za  vas 
neizrecivo lijepo iskustvo! Svijet će dobiti novu savjest – savjest, koju mnogi od vas već 
posjeduju, a ostali će iskusiti njen puni otisak. Ova će vas savjest potaći, da svog bližnjeg 
isto tako častite i cijenite kao sami sebe. Ovo novo jedinstvo sa drugim ljudima vodit će 
vas u razdoblje u kojem ćete svi zajedno moći učiniti razvojni korak, koji sliči jednom 
kvantnom skoku. Budućnost vaše planete bit će ružičasta, jer vi ćete liječiti sve rane, 
koje ste nanijeli zemlji, i time će energetski sistem zemlje biti opet uravnotežen i ništa 
više  ne  će  sprječavati  put  u  miroljubivu  budućnost.  Zemlja  će  vam biti  zahvalna  – 
zahvalna, da ste je sačuvali od uništenja, jer je bila trajna prijetnja iz svemira, u formi 
zračenja, i nebeskih tijela, i samo netaknuto energetsko polje može vas od toga zaštititi. 
Pođite dalje s vašim putovanjem  u pravcu 5. dimenzije i radujte se tome, jer vaš razvoj 
upravo zauzima svoj zamah.

Budite pozdravljeni od anđela Svjetla !
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DOVRŠENJE JEDNOG NOVOG DRUŠTVA

Da bi se ovo novo društvo moglo manifestirati  potreban je redoslijed  temeljnih  vrednota. 
Najveće dobro u ovoj hijerarhiji vrednota predstavlja sam život. Čovječanstvo treba ispuniti 
jednu svrhu: Ovdje na zemlji voditi život, koji će Božje osnovne principe iznijeti do izražaja u 
liku živog čovjeka.  A temeljni  je Božji  princip LJUBAV ! To dakle znači,  da je najveća 
vrednota:

ŽIVJETI  U  LJUBAVI !

Živjeti u ljubavi znači ljubiti samog sebe, susretati čovjeka u ljubavi, postupati ljubazno sa 
prirodom i planetom.
Priroda ima pravo na opstanak, jer ona je „livada“ svih života. Život, na ovom svijetu, treba 
biti  izražen  u mnogobrojnim varijacijama,  gdjegod je  to  moguće.  Priroda  hrani  čovjeka  i 
omogućuje  mu  ispuniti  svoju  zadaću.  Zaštita  prirode  u  svim njenim izrazima  predstavlja 
najveće dobro. Druga vrednota u hijerarhiji dakle glasi:

PRIRODA  STOJI  IZNAD  SVEGA !

Živjeti u skladu s prirodom znači biti obziran. Biti obazriv na sebe sve, što je Bog stvorio, da 
bi tako služio čovjeku. I točno na ovom temelju čovjek treba voditi brigu za to, da bi priroda 
mogla ispuniti svoju svrhu.
Život je nešto dragocjeno ! On je dan od Boga za određenu svrhu. Za ispunjenje ove svrhe 
potreban je određen napor, da bi se, u procesu života,  omogućio razvoj svakog pojedinca. 
Postignuće mudrosti – mudrosti koja se daje prepoznati kao ljubav – cilj je ovog procesa na 
zemlji.  Pored dara života za sve je ljude najveća zapovijed stjecanje mudrosti. Stoga treća 
zapovijed glasi:

OBDARI MUDROŠĆU SVOG BLIŽNJEG !

Potaći drugog na mudrost događa se davanjem vlastite stečene mudrosti kao i podupiranjem 
njegovih iskustava, koja je on želio doživjeti u potrazi za mudrošću.
Čovječanstvo stoji ispod prirodnih zakona. Vrednovanje ovih zakona od najvećeg je značenja 
za opstanak zemlje! Time što se čovjek podčini prirodi, on  priznaje prevlast ovih zakona – 
ako ih omalovažava, tad će priroda omalovažiti njega. Slijedeća vrijednost u ovoj hijerarhiji 
glasi:

SVE SE TEBI VRAĆA !

Ovaj zakon nije ograničen samo na prirodu – on važi za sva životna područja, jer svaka akcija 
rađa reakciju, i svaki čovjek sebi određuje reakcije, koje sam sebi želi.
Pravila za zajednički život ljudi, razmatrali smo u prethodnom poglavlju – ovdje se sada radi 
o skali  vrednota po kojima se prosuđuju svi postupci i sve odluke. Vrijednost ne treba shvatiti 
u materijalnom smislu,  kao što to čini  čovječanstvo danas,  nego se odnosi  na održavanje 
temeljnih vrednota društva. Temeljne vrednote predstavljaju ono najveće po čemu se ravna 
društvo. Ne više Deset Zapovjedi,  nikakve svete knjige, s čijom se  pomoću čovječanstvo 
tlači. Nikakvi propisi za pojedince, svatko može činiti i propustiti, što želi – ove malobrojne 
temeljne vrednote treba poštivati i to će biti vrlo lako za sve ljude, jer ove temeljne vrednote u 
ljudima su ugravirane.
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Ako gledamo na budućnost i ako se pitamo, što znače ove temeljne vrednote za oblikovanje 
života, tad vidimo, da ovo novo društvo ima vrlo dubok odnos prema svojoj planeti, koja je 
njegova domovina i  da ono štiti  i  časti  prirodu.  Osim toga,  ovo društvo njeguje  ljubazan 
međusobni  odnos,  jer  kroz  svijest,  da  svatko  predstavlja  odraz  Boga,  uopće  nema  više 
konflikta.
Novi  život  na  ovoj  planeti,  sa  svojom  formom,  ne  može  se  s  ničim  usporediti,  što  je 
čovječanstvo dosada  poznavalo. Više nema ratova, više nema gladi, ljudi svuda idu raditi 
ono, što im čini zadovoljstvo i što rado i dobrovoljno obavljaju, bez očekivanja protuusluge. 
Ljudska veličina odnosi se njihovo porijeklo i izvorište, jer  ljudi znaju, da su ovdje došli, da 
bi u ovom životu skupili mnoga iskustva, što im u liku svjetla i energije nije moguće, jer kroz 
dramu ovog života čovjek je mogao učiti, kako je jako ovisan o ljubavi s kojom je obdaren, da 
bi zaista bio sretan. Ova je ljubav dio čovjekovog bića, kojeg treba otkriti. Ova je ljubav bit 
života uopće, jer nijedna majka ne bi mogla tako brižno odgajati svoje dijete i njemu sve dati, 
da bi imalo dobar život, ako pri tome ne bi postojalo ono najveće – ljubav prema njenom 
djetetu i ljubav prema životu.
Sve nedaće ljudi dosad su rezultirale ili iz težnje za posjedovanjem ili iz težnje za vlašću. U 5. 
dimenziji ove obadvije komponente ne će više postojati u vašem razumu, i tako nitko ne će 
više izvoditi  vlast  nad nekim ili  htjeti  mu  bilo što nametnuti,  i  nitko ne će više osjećati 
sklonost  zametnuti  svađu radi  nečeg materijalnog.  Nakon što su eliminirane ove obadvije 
komponente više nema svađe – ostaje još samo ljubav kao jedini i zadnji poticaj ljudskog 
života. U 5. dimenziji i u slijedećim dimenzijama, koje će čovječanstvo prolaziti, postoji još 
jedina zadaća za ispuniti:

IZRAZITI LJUBAV U NJENOJ MNOGOSTRUKOJ FORMI,
NJU VIDJETI U SVAKOM TRENUTKU I ZA NJOM TEŽITI !

To je bit vašeg novog života !

Ljubazni  saobraćaj  ljudi  međusobno  dokrajčit  će  velika  razilaženja  širom  svijeta.  Bit  će 
zaključeno novi sporazumi i čovjek će započeti epohu mira. Mnogi su ljudi morali umrijeti i 
kroz mnoga tisućljeća vođeni su ratovi u svim područjima ovog svijeta – i to zašto ?! To je 
odlučujuće pitanje na koje vam ovdje želim odgovoriti:
Ratovi su služili samo jednom, jedinom cilju – da bi se postigla moć nad nečim i moć nad 
nekim. No, čemu ova Moć ? Što je čovjek imao od toga ? Odgovor leži  u jednostavnom 
objašnjenju: Čovjek je strahovao – strah da izgubi svoj život – strah od toga, da u društvu 
izgubi svoj ugled – strah od toga, da će morati izgubiti svoj  socijalni status – strah od toga, da 
će u svijetu biti omalovažavan – strah od toga, da bi čovječanstvo moglo propasti – strah od 
toga, da bi si susjed mogao nabaviti veći auto – strah od toga, da ne bi mogao dokazati svojoj 
obitelji, kako se može dobro za nju brinuti – strah od toga, da ne bi dorastao zahtjevima – 
strah od toga, da bi cijeli svijet mogao nestati.
Ovaj strah uvijek ima nešto zajedničko s čovjekovim životom i njegovim statusom u društvu. 
No, čemu čovjek treba ovaj strah ? Dobro pitanje, koje treba dalje slijediti i čiji temelj treba 
otkriti:  Strahovi  su  duboko  usidreni  u  čovjekovom  mozgu  –  oni  potječu  iz  čovjekovog 
pravremena, kad se je morao čuvati od divljih životinja, da ne bi postao njihov plijen. Tako je 
bio  opremljen  s  jednim  programom,  koji  ga  je  u  danom  slučaju  snabdio  sa  ogromnim 
snagama  i  oslobođenjem  od  boli,  i  koje  su  mu,  u  slučaju  potrebe,  brzo  dotjecale.  Ovo 
praprogramiranje
njegovog mozga nije se izmijenilo tokom vremena i aktivno je kao i prije. Ovaj centar straha i 
borbe želi dokazati njegovo pravo na život i stalno potiče ljude na borbu.
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Danas izgledaju borbe posve drugačije – borbe se ne vode više u slobodnoj prirodi,  gdje 
svatko čuva svoje područje i druge odatle nasilno  tjera. Danas se borba vodi na poslu ili u 
politici,  no  još  uvijek  radi  teritorija.  Ovo  temeljno  programiranje  danas  služi  tome, 
neprijatelja, koji nije više nikakav neprijatelj u izvornom smislu, držati u šahu i njemu dati d 
znanja, da ne prekorači granicu. S druge strane čovjek želi proširiti svoje granice i tako su 
borbe unaprijed programirane na razne načine – to znači,  ljudi ne mogu ništa drugo nego 
sudjelovati u ovim igrama. Sad se postavlja pitanje: Kako je moguće u buduće ovo isključiti ?

Novi čovjek, ako ga tako smijemo nazvati nakon uspona u 5. dimenziju, doživjet će u svom 
razumu  preprogramiranje  svog  centra  straha.  Ovo  će  biti  programirano  na  ljubav  !  Ovo 
programiranje  služit  će  budućem  svijetu  kao  baza  za  jedinstvo  s  Bogom,  i  ova  je  baza 
usidrena u apsolutnoj nutrini čovjekovog razuma, i odavde čovjek će u buduće vući svoju 
energiju, koja će ga osposobiti ljubiti druge ljude, kao što voli samog sebe. Tako će se time 
izmijeniti cijela struktura čovječanstva, u kratkom razdoblju. Proces  preprogramiranja upravo 
je počeo i uskoro će ratnici raznih žarišta nemira u svijetu shvatiti, da je njihovo ratovanje 
besmisleno  i  također  sama  pomisao  drugome  nanijeti  štetu  posve  se  povlači.  Počinju  se 
etablirati novi načini ponašanja i čovjek će se čuditi, kako je bilo moguće, da smo po cijelom 
svijetu tako dugo ratovali.
Kad čovjek doživi promjenu svoje svijesti, tad će on biti posve novo biće i svaki pojedini od 
vas promatrat će sebe i svog bližnjeg s posve drugim očima i ustanoviti, da imate vrlo mnogo 
zajedničkog,  također  iako  vas  vaša vanjština  ponekad međusobno udaljuje.  Svi  ste  vi  od 
Boga, i svatko, u trenutku kad se susreće prvi put, osjeća odmah izvor i time prestaju sve 
borbe i ratovi. To si danas još jedva možete predstaviti, ali mislite o tome kako bi bilo, kad bi 
vas  svi  ljudi  tako  susretali  kao  što  vas  susreće  onaj,  kome  ste  najdraži,  i  osim  toga  ne 
očekujete nikakav uzvrat – to bi bila ljubav bez ikakvih uvjeta !
U ovoj će budućnosti ljudi međusobno živjeti u punom miru i brižno će se brinuti za svoj 
razvoj  i  za  razvoj  njihovih  bližnjih  –  jedni  druge  potiču  i  izmjenjuju  stečene  mudrosti  i 
iskustva. Za vrijeme rada ljudi pomažu jedni drugima, i svatko nastoji svoj posao obavljati što 
je moguće uspješno i opet ostaje dovoljno vremena za osobni susret i dovoljno vremena za 
zabavljanje jedni s drugima. Svijet rada posve se izmijenio – ako netko ima ideju, koju želi 
ostvariti i za to treba potporu, činit će to javno i svoju će viziju predstaviti svima. Njegovo će 
mišljenje  biti  provjereno na bazi  koristi  za  cjelinu i  također će igrati  ulogu pogodnost za 
okoliš. Ako se rezultat sviđa, tad će mnogi ljudi željeti pomoći i surađivati na projektu – sve 
do njegova dovršenja.  Stečene spoznaje bit će kolektivno izmijenjene, kako bi po mogućnosti 
mnogi mogli od toga profitirati.
Program zabave u budućnosti će se sastojati,  kao i dosada, od filmova, igara i slično. No, 
međusobno druženje dobit će veće značenje, isto tako i izmjena iskustava. Danas svatko živi u 
odijeljenosti i sam odlazi u krevet sa svojom mudrošću i iskustvom, mjesto da to  radosno 
saopći svim ljudima u svom okolišu. Ova komponenta dijeljenja znanja sadrži vrlo visoku 
vrijednost, jer ljudi su shvatili, da izolirano znanje ne koristi nikome, osim možda samom sebi 
i  stoga  će  svatko  biti  spreman  iznijeti  svoje  znanje  i  staviti  ga  javnosti  i  svijetu  na 
raspolaganje. To je posve novo ponašanje ljudi, koji su navikli, da se znanje mora tajiti, da ga 
se ne bi odalo i proigralo u korist drugog, koji  bi s ovim znanjem mogao zaraditi  mnogo 
novca. Ova zabluda bit će otklonjena i razvit će se jedna nova komunikacija među ljudima.
Time  će  ljudi  postati  inteligentniji,  jer  množina  iskustava,  koja  će  međusobno izmijeniti, 
omogućit će ogromnu eksploziju čovjekovog znanja. Oblikovat će se interesne grupe, koje će 
na svom specijalnom području uvijek jače zajedno rasti i sakupljati veliki potencijal znanja, 
koje će služiti kao temelj budućem razvoju.
Ovi  „Think  –  Tanks“  su  od  neizrecive  vrijednosti,  jer  oni  će  dodatno  biti  obogaćeni  sa 
znanjem drugih Think – Tanks, daleko udaljenih područja, koja se bave istom temom. Tako 
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nastaje bazen znanja (Knoww How), koje će daleko razviti cijelo čovječanstvo. Tehnologija 
će učiniti kvantni skok prema naprijed i čovjek će biti okružen tehnologijama, koje si danas 
još ne može ni predočiti – visoko tehniziran život, kojem ništa ne manjka od ugodnosti. Osim 
toga posve će revolucionirati dobitak energije. Mi smo već prethodno rekli, da će razvoj vrlo 
brzo napredovati  i  da će vrlo  brzo nastati  alternativna  energetska  rješenja,  koja  ne škode 
okolini. Pri tome veliku ulogu igraju saznanja iz mineralogije, jer tamo počiva sav potencijal 
budućeg nosača energije – vi ćete ubrzo otkriti i učiti koristiti „Know  How“  (= „znati kako“ 
– engleska oznaka za znanje praktičnog ostvarenja neke zamisli).
Osim toga čovjek će prepoznati svoje duhovne sposobnosti i ustanoviti, da su njegove misli 
nešto  neopisivo  moćno:  Oruđe  za  stvaranje  stvarnosti,  koje  besplatno  i  trajno  stoji  na 
raspolaganju i sposobno je za sve. Pod tim treba razumjeti, da čovjek uči s jedne strane svoje 
misli obuzdati,  da bi eliminirao svoje negativne misli,  koje su ga tako često odvraćale od 
velikih mogućnosti i s druge strane, da bi ojačao vizije u koje je uvjeren, tako da one vrlo brzo 
mogu preuzeti  materijalan oblik.  Misli  se vrlo brzo razvijaju  u formi od materije   prema 
stvarnosti.  Ova  elektrana  u  glavi  svakog  pojedinca  bit  će  mašinerija  budućnosti.  Bit  će 
dovoljno predstaviti si određenu životnu situaciju, da bi ona u toku kratkog vremena postala 
stvarnost. Stvaralački će instrument „misli“ uvijek ljude usmjeravati prema cilju i oni će moći 
željena iskustva u pravo vrijeme odmah doživjeti. Odijeljenost, koja je još aktualna, sprječava 
ove sposobnosti,  jer  čovjek  je  dosad  mogao samo minimalnim uspjehom ovaj  stvaralački 
instrument primijeniti  za postignuće stvarnosti.  Ovo će se gravirano izmijeniti  i  čovjek će 
time iskusiti neslućene mogućnosti u svrhu oblikovanja svoje budućnosti.
Slijedeće  područje,  na  kojem  će  biti  učinjeni  veliki  uspjesi,  jest  prehrana.  Ona  će  biti 
revolucionirana  kao također  i  mnoga druga područja  života.  Biljke,  koje  čovjeku stoje na 
raspolaganju kao hrana, u svojoj će mnogostrukosti biti znatno brojnije i njihova plodnost 
enormno će promijeniti čovjekove navike ishrane. Kontaktom sa korisnim biljkama, što će 
uslijediti misaono, biljka će biti upućena kako se treba razvijati, i ona će vrlo rado ispuniti ovu 
naredbu, jer njoj je od Boga dodijeljena zadaća, da služi čovjeku. Liječenjem zemlje bit će 
urod  biljaka  znatno  povećan.  Ljubazno  u  međusobnoj  izmjeni  proizvodit  će  se  ono,,  što 
čovjek dnevno treba za život.  Za sve to ne će biti  potrebne tako velike površine zemlje i 
čovjek će moći prirodi vratiti mnoge površine oranice, koje će se regenerirati. Čovjek ne će 
stupati na mnoge regije zemlje, da bi tamo dozvolio slobodno kretanje divljači.
Ovaj  razvoj  prirode  u  korist  divljači  omogućit  će,  da  će  se  znatno  umnažati  razne  vrste 
životinja. Mnogostrukost, koja je, u stvaranju, bila predviđena, opet će se obnoviti i nanovo 
cvjetati.  Zaštita prirode bit  će ispisano velikim slovima i znatno će biti  povećan slobodan 
prostor, koji će biti ostavljen prirodi. To danas mnogi ljudi ne akceptiraju i misle, da smiju 
prodrijeti u sve regije divljači i ne shvaćaju, da tamo ne pripadaju, nego da je ovo mjesto za 
divlje  životinje.  Kako  samo  ime  kaže  ove  su  životinje  divlje,  i  to  znači,  da  žive  bez 
čovjekovog  utjecaja.  Ove  životinje  nisu  određene  živjeti  sa  čovjekom,  one  su  određene 
ispuniti drugu liniju božanske evolucije. ovog će čovjek postati svjestan i vodit će brigu o 
božanskom planu.
Za ljude je velika radost pobliže se zabaviti s ovim stvarima, jer je znatiželja čovječanstva 
velika snaga. Samo kroz nju čovječanstvo se je moglo razviti. Ova znatiželja sve  istražiti i 
sve isprobati bit će za čovječanstvo daljnji pogon i otvorit će mu neslućene mogućnosti. Tako 
će se razvijati sva područja života, i čovjek će po sebi trajno težiti dalje poticati evoluciju. To 
je dar, kojeg je čovjek primio od Boga, jer Bog je život i stalna promjena. Daljnji razvoj neće 
nikada  prestati,  tako  dugo dok ne  bude  postignuto  potpuno jedinstvo  s  Bogom i  dok ne 
uslijedi stapanje sa Prasnagom Stvoritelja. Do tamo put je još dalek i potrebno je apsolvirati 
mnoge stupnjeve razvoja. No, radost o sadašnjem kvantnom skoku društva na zemlji bit će 
ogromna i zahvalnost za ovaj korak prožimat će svakidašnji život. – Zahvalnost za darove 
Boga i zahvalnost što sve ovo smije doživjeti.
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PITANJE: Ti opažaš kako žari moje lice dok čitam ove retke – tako je velika moja radost zbog 
svega onoga, što nam dolazi ! Je li  stvarno tako jednostavno razumjeti  svijet – radi li  se  
stvarno samo o tome, da se sve dovede do najvišeg Božjeg izražaja – do izražaja ljubavi ?

Da, to je vrhunska i jedina bit  života.  Ti si posve ispravno shvatio,  i  da bi  to moglo biti 
izraženo u jednom društvu,  nisu potrebni nikakvi zakoni,  koje su stvorili  ljudi,  za to nije 
potrebno oružje, koje će nekome nanositi štetu ili  ga ubiti.  To proturječi  najvećim Božjim 
namjerama.

PITANJE: Zašto nam to dosada nije bilo moguće ?

Bilo vam je svakako moguće, i vi to činite svaki dan, no vi odlučujete, kome ćete dopustiti 
ovu ljubav, a kome ne. To je jedina razlika, koju ćete iskusiti, jer sad se ne radi više o tome 
ustanoviti, da li čovjek, koji vas upravo susreće, pripada vašem timu ili ne, i da li ga susrećete 
s poštovanjem i ljubavlju ili ne. Neprisutnost ovog ustanovljavanja jedina je razlika, koju ćete 
ustanoviti između vašeg sadašnjeg života i života u 5. dimenziji. Uživajte ovu razliku, jer ona 
čini pravi život.

PITANJE: Ja želim rado vjerovati u promjenu svijesti kod ljudi, i ja sam jako sklon također  
tome doprinijeti. U našem zapadnom svijetu to si mogu dobro predstaviti, također ako će za 
mnoge biti  neobično nešto raditi  bez novca i  uzvrata.  Moje najveće slutnje odnose se na 
sadašnje ratne i konfliktne regije kao npr. Irak, Izrael, Afganistan, Pakistan itd., gdje život  
ljudi prožima mržnja, fanatizam i bezizglednost i tjera ih, da žrtvuju sami sebe, da bi ubili  
mnoge. Kako će biti moguće, za kratko vrijeme, ovo izmijeniti ?

Ti imaš pravo, da vam je danas teško zamisliti, da je moguće za kratko vrijeme dokrajčiti 
ratove u cijelom svijetu. No, kako sam naveo, da promjena svijesti ne će uslijediti samo u 
zapadnom svijetu. Ona će zahvatiti glave svih ljudi na zemlji, i time dolazimo do jedne bitne 
točke,  na kojoj  se  ovdje  želim zadržati.  Ljudi  će  postići  ovu promjenu – to  je  sigurno ! 
Vrijeme  odijeljenosti  je  prošlo  i  time  i  vrijeme  ratova  –  velikih  i  malih.  Ljudi  će  se 
promijeniti,  jer tako je predviđeno od samog Stvoritelja,  i  promjena će biti  izvedena ! Vi 
možete već danas prepoznati znakove – oni su još maleni i slabi, no ako točno zapažate, tad 
ćete prepoznati, da su vlastodršci, koji su sve to prouzročili i dopustili, nestali sa pozornice i 
da ljudi sve češće odustaju od zlodjela i nisu više spremni tome se izlagati.  Još će proteći 
vremena, dok učinci ne postanu očitiji.  No, jedno je sigurno, da će promjene doći i da će 
koncem godine 2012. ovaj proces biti posve zaključen i čovječanstvo će, od ovog termina, 
započeti drukčije misliti i u mnogim situacijama drugačije će se ponašati, kako bi bio moguć 
izražaj Božje ljubavi.

PITANJE: Pretpostavljam si, kako će od jednog do drugog dana ljudi odbaciti svoje oružje i  
grliti jedni druge ?

Ne, ne će baš tako biti. Upravo na početku dobit će riječ miroljubivi i umjereni ljudi i utjecati 
će na konfliktne grupe. Time će se početi sav konflikt opuštati i ratovi popuštaju. Vodit će se 
razgovori o miru i bit će postignuti uspješni zaključci. Time će početi nova era, i već prije 
dovršenja o promjeni vaše svijesti bit će dokrajčeni ratovi.
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PITANJE: Ti govoriš o mirotvornim ličnostima, koje već na početku dolaze na vlast i utječu  
na konfliktne strane. Je li  američki predsjednik Barack Obama jedan od ovih mirotvornih 
vođa ?

Da, točno !  Predsjednik Obama jedan je od ovih miroljubivih vođa. Ipak on nije jedini – 
mnoge druge mirotvorne snage angažirane su u cijelom svijetu, i mnoge će se još pojaviti. Ovi 
će ljudi uspjeti već na početku smiriti svijet.

PITANJE: Je li mu stoga već unaprijed dodijeljena Nobelova nagrada ?

Da, upravo mu je za to – kvazi unaprijed – dodijeljena ova nagrada, kao znak mudrosti onih 
ljudi, koji dodjeljuju ovu nagradu. To je znak nade, koju svijet stavlja u predsjednika Obamu. 
On će opravdati ovu nadu ! Mi ga u tome podupiremo -  kao i svi drugi !

PITANJE: Napustimo slučajeve rata i vratimo se svakidašnjem životu. Ako netko želi ostvariti  
jednu viziju, tad on mora svoju ideju  podvrgnuti  ispitu o njenoj koristi i njenom odnosu 
prema okolišu te nastojati pridobiti kvalificirane pomoćnike. Ja si zamišljam, da će on morati  
načiniti tv. reklamu ili će reklamne listiće podijeliti u poštanske sandučiće – ili kako će to 
funkcionirati ?

Očito je, da ti dolaziš iz područja marketinga, koji je još danas u tebi misaono prisutan. No, ti 
si  moraš  cjelokupno posve drugačije  zamisliti,  nego do sada.  Vi  ćete  se  često  sastajati  u 
velikim grupama, gdje će svatko iznijeti svoja iskustva i govoriti o svojim idejama i vizijama. 
O ovom će se diskutirati u grupi i konstruktivno ispitati prema kriterijima vaše novo stečene 
skale vrednovanja. Nakon što su mnogi o tome govorili, ne će biti potrebne nikakve velike 
reklame  niti  letci.  Projekt  će  vrlo  brzo  doći  do  Vijeća  Mudraca,  i  ono  će  pomoći  u 
komunikaciji prema vani – u cijeloj regiji i još dalje, koliko bude potrebno.

PITANJE: Razumijem da nam ne želiš previše odati buduću tehnologiju, jer možda za to još  
nije  dozrelo  vrijeme,  da  bi  se  ove  tehnologije  odgovorno postavile.  Ti  si  probudio  moje  
interese u području minerala, i ja te molim, da nam o tome kažeš nešto više, da si možemo  
predstaviti kako će to funkcionirati i što bismo mi tome mogli pridonijeti ?

Minerali su nosioci svega znanja ove zemlje. Oni raspolažu s vrlo mnogo energije, koja – 
ispravno primijenjena – zauvijek može riješiti  vaše energetske probleme. Vi ćete učiti ovu 
energiju spremati i iz nje razvijati električne centrale, koje se mogu smjestiti svuda po svijetu. 
Sunce će isto tako igrati veliku ulogu i snabdijevati vas sa energijom. Kombinacija iz svjetla 
sunca i energije kristala u buduće će vas snabdijevati s dovoljno energije. Više o tome ovaj 
put  ne želim odati – samo zbog vaše zaštite !

PITANJE: Mi dakle učimo naše misli primijeniti kao oruđe za stvaranje stvarnosti. Možeš li  
mi to točnije objasniti ?

Vi koristite vaše misli, već od početka vašeg postojanja, za stvaranje stvarnosti. Sve skupa 
funkcionira ovako: Vaše su misli električni signali, koji se odašilju u svemir u formi svjetla, i 
odande dobivate svoju povratnu informaciju ( feed-back ), da li su ove misli za vas značajne 
ili ne. Vaše su misli prisutne diljem svijeta u sveukupnoj mreži čovječanstva, kao i bezbrojne 
misli, koje proizvode svi ljudi u svakoj sekundi. Ova mreža satkana od misli funkcionira tako, 
da onda, ako više ljudi njeguju iste misli, tad ova struktura prevladava i teži pretvoriti se u 
stvarnost. Što više ljudi proizvode iste misli, tim one prije stupaju u formu materije i postaju 
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njihova stvarnost i stvarnost drugih. Ova mreža od misli funkcionira apsolutno dosljedno, i 
sve što je ikada bilo mišljeno registrirano je u ovoj mreži. Iz toga se može uočiti kolektivna 
misaona mustra, i sav svijet stoji pod utjecajem ove kolektivne svijesti. Upravo je to područje 
na  kojem mi  sada  radimo i  utječemo  na  vašu  svijest  implementiranjem ljubavi  i  svjesne 
božanstvenosti  svakog pojedinca.  U ovu se mustru pohranjuju novi sadržaji  i  to utječe na 
kolektivnu  svijest  i  misli  se  počinju  više  i  više  transformirati  u  vašu  stvarnost  u  formi 
materije. Što je ova svijest prisutnija u vašoj misaonoj mreži, tim ćete vi sami više njegovati 
ove misli i time će kolektivna svijest bivati jača – sve dok se ne manifestira više i više i ostane 
trajno prisutna. Određivanje vaših misli u svemiru slijedi sa vašim pratiocima, koji su trajno 
kod vas i brinu se, da vam život omogućuje stjecati željena iskustva. Ovi anđeli zaštitnici iz 
vaših misli kreiraju vašu stvarnost.

PITANJE: Razumijem li  ispravno, ako kažem, da ono, što mislim osobno, od mog anđela  
čuvara biva pretvoreno u moju osobnu stvarnost i da ono, što mislimo mi svi, utječe na cijeli  
svijet?

Da, to je ispravno ! Ako misliš, da više nisi prodavač nekretnina, nego si sada glasnik svjetla, 
tad će se tvoji anđeli čuvari brinuti, da to također budeš. Ako čovječanstvo misli, da su ljudi 
međusobno odijeljeni,  tad  će  to  tako  i  iskusiti.  Ako međutim čovječanstvo  misli,  da ono 
potječe od Boga i da svaki pojedinac predstavlja odijeljeni izraz Boga, tad će to tako i biti, i 
ako mislite, da vi svi potječete od Boga i stoga u sebi nosite svu Njegovu ljubav, tad će tako i 
biti. Ljudski problem današnjice sastoji se u tome, da oni svoje mišljenje o tome, što su oni, 
često mijenjaju i time, što imaju tako mnoge varijacije o sebi, oni doživljavaju također ovaj 
kaos i zbrku. Odlučite, što želite biti, i to će postati vaša stvarnost. Ako se odlučite drugoga 
promatrati odijeljenim od vas i smatrate da ga, kao takvog, morate progoniti, tad ćete to i 
činiti. I ako odlučite drugoga promatrati kao povezana s vama, tad ćete oblikovati jedinstvo, i 
to je upravo temeljna promjena, koja će se dogoditi na ovom svijetu.

PITANJE:Što sve to ima zajedničko sa višom vibracijom zemlje i energijom ljudi ?

Ljudi danas njeguju mnoge mračne misli, i zato proizvode tako mnogo boli na ovom svijetu. 
Da  biste  zaustavili  nisko  vibrirajuće  energije  ovih  tamnih  misli,  mi  vam  u  ovo  vrijeme 
upućujemo mnogo visoko vibrirajuće  energije  i  time  se  uzdiže  na  viši  nivo  cijela  mreža 
vibracija. Kad se dovrši ovaj proces, tad će sveukupni nivo biti viši i vaše će se misli mnogo 
više zapošljavati sa ljubaznim, stvarima.

PITANJE: Znači li to, da ću si ja moju buduću kuću i auto mojih snova, kojeg već dugo želim,  
jednostavno stvoriti snagom misli ?

Da, ti ćeš se u buduće moći sa svojim mislima znatno približiti stvaranju željene stvarnosti. 
Važno je njegovati određenu psiho – higijenu i da budeš vjeran svom cilju, a ne da se, u 
slijedećem momentu, drugačije odlučiš. Tad će, u određeno vrijeme, tvoja kuća i tvoj auto 
također postati stvarnost. Važno je, da  samo ne koncentriraš na svoju kuću ili auto, nego se 
pored koncentriranja moraš tako ponašati, da si sve to stvarno predstaviš.
U buduće vi ćete zaista moći, preko vaših misli, stvoriti materiju, i to za posve kratko vrijeme. 
Danas  ovaj  fenomen  traje  nešto  duže.  To ovisi  o  nivou vaše  vibracije,  koja  je  za  to  još 
preniska.  S  vašim  višim  stupnjem  sve  će  ići  mnogo  jednostavnije.  I  što  se  više  uspinje 
čovjekova energija – i to će automatski uslijediti, kad se budete našli u 5. dimenziji svijesti – 
tim će čovjek moći svoju materiju brže realizirati svojim mislima.
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PITANJE: Ja danas redovno njegujem kontakt sa svijetom Svjetla i sa mojim kristalima, i  
doživljavam od duha ovih kristala  očitu  pomoć u mom radu.  Ja nisam znao,  da smo mi  
također u stanju komunicirati sa biljkama u polju i utjecati na njihov rast. Koji su preduvjeti  
potrebni, da bismo pomagali biljkama u njihovom razvoju ?

Svijet biljaka sastoji se isto tako, kao i svijet ljudi, iz pojedinih individua, koje su međusobno 
povezane.  To znači,  da biljke,  isto  kao  i  čovjek,  raspolažu  s  duhom i  jasno  definiranom 
zadaćom. U ovom slučaju zadaća je biljaka služiti čovjeku. Ove informacije možete doznati u 
kontaktu sa biljkama, i vi ćete ustanoviti, da svaka biljka ima za vas jednu drugu zadaću, i 
stoga  je  svaka  biljka  vrijedna  i  slijedi  posve  naročitu  svrhu.  Specijalnoj  vrsti  biljaka 
namijenjena je zadaća hraniti vas ljude, koje su za to izabrane. Druge služe za liječenje, a 
ostale za razne konstrukcije. Duh biljke odaje vam mnogo o svojoj zadaći, i vi možete s njim 
potražiti optimalno mjesto za razvoj biljke i njenom duhu predložiti na koju se stranu treba 
razvijati.

PITANJE: Ja se čudim, da će ljudi cijele površine zemlje opet posve pripustiti divljači. Kako 
glasi božanski plan za životinje ?

Divlje životinje, a time se misli na životinje koje mogu biti opasne za čovjeka, imaju – po 
božanskom planu – posve drugu zadaću nego čovjek.
Životinjski svijet je tu, da se – s jedne strane u zajedništvu s mnogim biljkama – brine za 
krvotok života, njega podupiru i stalno proizvode nove životne forme. S druge strane životinje 
služe  božanskom  planu  kao  istraživačko  radilište,  da  se  testiraju  načini  ponašanja  i 
čovječanstvu  služe  kao  pripravni  stupnjevi.  Tako se  novo nastale  duše  vježbaju  živjeti  u 
materijaliziranoj formi. Vi morate znati, da je za jednu dušu posve težak proces kretati se u 
materijaliziranoj formi na zemlji – to treba vježbati i za to je divljač vrlo dobro igralište za 
najmlađe početničke duše. U čovjekovom liku dolaze na svijet tek iskusnije duše.

PITANJE: Kolike će površine, na pojedinim kontinentima, za tu svrhu biti potrebne i kako će  
one biti ograđene od „civiliziranog svijeta ?“ 

Površine će odrediti Vijeće Mudraca. Koje će to površine biti, to ovisi o raznim faktorima, 
koji danas nisu jasno definirani. Stoji čvrsto, da će u buduće vrlo velike površine biti prazne 
od ljudi, da se ne utječe na krvotok prirode. Ograđivanje, u klasičnom smislu pomoću ograde, 
ne će postojati. Granice će činiti lanci bregova i velike rijeke odnosno klimatske zone.

PITANJE: Danas, u velikim dijelovima Afrike,  žive mnogi ljudi u velikom siromaštvu kao  
seljaci i uzgajivači stoke u blizini velikih stepskih područja, koje možemo smatrati divljinom. 
Da li  će  i  dalje  postojati  tako drastično velike razlike  u načinu života ovih ljudi  i  našeg 
civiliziranog zapadnog svijeta ? I da li će i dalje tamo živjeti  ljudi ili  će svoju domovinu  
pripustiti divljači ?

U mnogim područjima novog svijeta uslijedit će razni stupnjevi razvoja. Mnoge regije imaju 
doduše iste mogućnosti, no ljudi će različito odlučiti u kojem specijalno tehniziranom stupnju 
žele živjeti. Mnogi će ostati vrlo povezani sa prirodom i željeti će živjeti tijesno povezani s 
njom – svejedno koliko tehnologije na ovom svijetu stoji na raspolaganju. Oni će, neutjecajno 
od tehničkog razvoja, voditi prirodan život i  teško će se oprostiti od svog naviknutog načina 
života. Oni ne će više biti prisiljavani npr. uzgajati stoku, da bi dobili novac. Njihov prirodan 
život nije  također nikakva zapreka i  dalje živjeti  u blizini  divljači  i  tamo biti  sretni.  Ako 
pojedinci žele odande seliti u više razvijeno područje, oni će to neograničeno moći. No, samo 
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će manjina na to pristati, budući je čovjek u svojoj povezanosti sa prirodom jači i pošto će 
život u prirodi biti vrlo drag. Velike seobe ne će uslijediti.

U nastavku slijede, za ovo poglavlje, odgovarajuće objave, koje sam primio na mojoj Web – stranici prije i 
za vrijeme nastanka ove knjige:

Dragi ljudi,

Mi Vas blagoslivljamo sa svim darovima svemira. Radujte se novom svijetu, koji će biti 
slobodan od briga. U kojem će svatko činiti ono, za što smatra da je određen. Nitko ne će 
opet moći utjecati na razvoj pojedinca, jer slobodna volja i neograničene mogućnosti 
razvoja sviju – vrhovni je zakon u ovom novom svijetu! Sva prisutna ograničenja, koja 
vas  još danas terete, nestat će i ova će se sloboda vrlo brzo manifestirati. Radujte se 
novom društvu, u kojem više  ne prednjači jedan protiv drugog, nego jedan s drugim. 
To je budućnost koja će biti slobodna od nasilja i u kojoj svatko želi svom bližnjem samo 
ono, što je najbolje. Radujte se zajedničkom životu u kojem svatko podupire drugog u 
njegovom osobnom razvoju, mjesto da ga sprječava, kao što se danas još prakticira. Bit 
će to društvo, koje priznaje kao vrhunsku zapovijed blagostanje prirode i kolektiva – i 
prema tome usmjerava sve postupke.
Preko  naših  objava  svijet  doznaje  o  promjenama,  koje  slijede  i  koje  se  već  sada 
prepoznavaju  u  mnogim  područjima.  Promjena  strukture  čovjekovog  mišljenja, 
promjena čovjekovog horizonta, promjena iskustvenih mogućnosti, promjena strukture 
vašeg društva.  Upravo godine 2015. vaše će društvo prihvatiti  posve novu formu i u 
vremenu  između  2012.  i  2015.  iskusit  će  ogromnu  rekonstrukciju.  Nove  snage  ove 
planete vidljivo će stupiti na površinu i vama će omogućiti novi  život, kojeg dosada niste 
poznavali. Budite spremni na revoluciju ljubavi i revoluciju životne snage ove planete. 
Pođite u svijet i osjetite promjene energetskog polja zemlje. Radujte se iskustvima, koja 
ćete uskoro doživjeti, jer vrijeme je zrelo za veliku revoluciju – ona će biti prva, koja će 
proteći potpuno mirno i ljubazno. Stoga nema razloga živjeti dalje u strahu, jer sloboda 
koja vam se daje, nezamisliva je.
Ljubav, koju ste doživljavali samo u krugu najuže obitelji, iskusit ćete i prema čovjeku 
kojeg još nikada niste vidjeli. Ta je ljubav usidrena duboko u vama i sada je nitko više 
ne zaustavlja da bude ispoljena. Sloboda ljubavi proširit će se prema svakom i izražavat 
će  se  u  svakom trenutku života.  Vi  ćete  doživljavati  ljubav koja  je  puna neopisivih 
mogućnosti!  Vrlo brzo ćete iskusiti daljnje detalje o životu u 5. dimenziji – i svijesti o 
vašem porijeklu i vašoj božanskoj zadaći. Vi ste na najboljem putu prema budućnosti, 
koju ste dosada poznavali samo u vašim najljepšim snovima. Bit će to iskustvo posebne 
vrste, jer toliko suosjećaja, razumijevanja, suuživljavanja i spremnosti pomoći, na ovom 
svijetu, još niste doživjeli. Razvija se veličanstveni odnos između ljudi, kultura i rasa. To 
će  biti  najveće  iskustvo  vašeg  života,  jer  vi  ste  odabrani  sudjelovati  u  bajoslovnom 
usponu čovječanstva i doživjeti sav raskoš.

Budite pozdravljeni iz svijeta Svjetla – mi smo s vama i potičemo vaš razvoj !

Ja  želim,  da  shvatite,  kako  se  svi  mi  radujemo,  što  svijet  doživljava  tako  veliku 
promjenu !  Također s radošću primjećujemo, da je  čovječanstvo već sada, još prije 
nego je proces zaključen, spremno definirati  se kao bitno novo i staviti  u pitanje sve 
stare  navike.  Raduje nas,  da ste  započeli  preispitati   cjelokupni život  i  formu vašeg 
društva i odlučiti se prihvatiti temeljnu promjenu. Ova je promjena u punom toku i vi 
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ćete možda u sebi osjetiti nemir, ako biste vaš današnji život usporedili s onim, što ovdje 
čujete – veliki nemir, koji sliči raspoloženju jednog polaska, jer polazak u 5. dimenziju 
stoji pred vama. Vi stupate u novu epohu, koja će vam otvoriti tako mnoge mogućnosti, 
o kojima ste dosad mogli samo sanjati. Zemlja se otvara čovjeku i odaje mu svoje tajne, 
koje već milijarde godina u njoj  čekaju, da od vas budu otkrivene. Ove tajne će vam 
omogućiti, da mnogo više razumijete vaš život i vi ćete svoj život promatrati sa jednog 
posve drugog vidikovca i kroz to postići mnoge nove spoznaje.
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KAKO SE ČOVJEČANSTVO MOŽE PRIPREMITI ?

Kad čovječanstvo dobije na čitanje ove objave, tad je vrijeme stupiti na put u 5. dimenziju i 
ovaj put svladavati. Utirati i svladavati ova put znači odstraniti s puta spoticajno kamenje za 
pojedince, kako bi proces uspona mogao uspješno teći.
U tu svrhu mi moramo najprije uvidjeti  kamenje spoticanja, da bismo ga mogli otkloniti s 
puta.
Počnimo sa temeljnim stavom ljudi ovog tisućljeća: Čovjek danas ima problem, da vjeruje 
samo ono, što osobno može vidjeti i dohvatiti. Dakle, jedna od najvažnijih točaka pripreme 
jest VJERA ! Ne vjera u ono, što religije nastoje tisućljećima prenositi  – nikakva vjera u 
jednog Boga, koji šalje ljude u pakao i dopušta da gore u vječnoj vatri.  Ne, ovu vjeru ne 
želimo više ! Radi se o tome, da mi vrlo rado vjerujemo u Boga – u Njegovo postojanje i 
Njegovu dobrotu, milosrđe i Njegovu neograničenu i bezuvjetnu ljubav prema svim živim 
bićima u cijelom svemiru. To je temeljni preduvjet, da bismo  mogli uspon ne samo izvoditi, 
nego ga i razumjeti.
Ako netko čita ovu knjigu, tad će on biti sklon posumnjati u postojanje arhanđela. I on će 
vjerojatno biti sklon sumnjati u mogućnost komuniciranja s nama. I on će autoru ove knjige 
odbiti  sposobnost,  da je za takav kontakt  sposoban. No, što mu koristi,  ako uvijek u sve 
sumnja – tad on u zadnjoj konsekvenci sumnja i u svoje vlastito postojanje, i u svoju vlastitu 
sposobnost, da u sebi nosi ljubav Boga i da nju može izraziti u svakom pojedinom trenutku. 
Ova sumnja čovjeku ništa ne koristi – ona ga samo sprječava , isto tako kao što ga njegovi 
strahovi sprječavaju, da se dalje razvija. To znači, da čovjek mora odstraniti svoje sumnje i 
akceptirati, da Bog zaista postoji – još bolje, on mora na koncu akceptirati, da je Bog sakriven 
isto tako u njemu kao i u svim drugim ljudima i živim bićima. Bog je svuda – čovjek mora 
samo uočiti, gledati i prepoznati, gdje je posvuda moguće vidjeti Boga, tad će on početi, u 
najmanju ruku, naslućivati  veličanstvo stvaranja.  Svi, koji se tome zatvore,  oni će doduše 
apsolvirati  uspon i  tad će se tek otvoriti  i  prepoznati  sve veličanstvo,  ali  će put do tamo 
ispuniti strahom i privremeno će si život učiniti vrlo teškim. Odbacite strah, samo tada možete 
postići  zgoditak ! Svatko,  tko nečemu pristupa sa strahom, propustit  će priliku prepoznati 
koracima ono, što će kasnije morati prepoznati odjednom, i što će mu biti teže, nego sada 
dopustiti,  da  postoji  Bog  i  isto  tako  od  Boga  opunomoćeni  arhanđeli  i  da  je  moguće 
komunicirati sa bićima Svjetla i od njih dobiti savjet i mudrost. Mnogi ljudi, širom svijeta, za 
to  su  sposobni  i  mnogi  će  svoju  sposobnost  rado  staviti  na  raspolaganje  i  čovječanstvu 
pokazati, da zaista postoji svijet Svjetla. Tko u to ne želi vjerovati, taj treba potražiti jednog 
takvog čovjeka i doživjet će prosvjetljenje. Takvih ljudi ima svuda – pitajte svoje bližnje i 
doznat ćete za nekoga, koji je ovo doživio i on će vam pokazati put.
Slijedeći je preduvjet LJUBAV !
Ljubav prema samom sebi  –  ljubav prema ljudima – ljubav prema prirodi  i  prema majci 
zemlji.  Tko u sebi nosi ovu ljubav, on je već dobio zgoditak i skoro postigao  uspon u 5. 
dimenziju. Tko u sebi nosi ovu ljubav, taj će je svaki dan izražavati, i svakog slijedećeg dana 
u više situacija nego prethodnog dana. Svatko, tko u sebi nosi ovu ljubav, taj će se užasavati 
svom bližnjemu nanijeti bilo kakvu bol. On će se strašiti sebi osigurati neku prednost na štetu 
svog bližnjeg. Svatko, tko u sebi nosi ovu ljubav, taj će nastojati odvraćati druge, da prednjače 
nad drugima. Svatko, tko ovu ljubav u sebi nosi taj ne će, u nikojem slučaju, škoditi prirodi, i 
svatko tko ovu ljubav u sebi nosi, taj ne će dugo trpjeti, da se drugima i prirodi nanosi šteta. 
On će ustati i reći svijetu, da to ne smije biti ! 
Čovječanstvo će biti sve više i više zahvaćeno valovima ljubavi i ono ne će točno znati, kako 
se to zbiva. Svatko, tko ovu ljubav u sebi nosi, taj će ovo prepoznati s velikom radošću i 
poticati  će proces. Svi, koji  za to još nisu spremni, oni će ovim valovima biti  izbačeni iz 
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ravnoteže i morat će najprije učiti  razumjeti, što se ovdje zapravo zbiva. Ovaj će proces biti 
težak, jer će ljudi poticati i stavljati zahtjeve – i oni će biti zbunjeni u svom ponašanju. Stare 
će se navike, u prijelaznoj fazi, pokušati buniti, dok ih ne potisnu nove mustre ponašanja i 
konačno ne  ugase.
Svatko, tko ovu ljubav u sebi nosi,  taj  će u ovoj fazi igrati  važnu ulogu, jer on će svima 
onima, koji još nisu shvatili o čemu se ovdje i sada radi, biti na usluzi i njima će pružiti ruku i 
biti im oslonac, sve dok zajednički ne zakorače prema ljubavi. Ovi su ljudi već izvodili put 
koji vodi prema gore, i njihova je svijest široko otvorena za božju ljubav, i oni sami zrače ovu 
ljubav u svim situacijama. Oni služe kao pomoćnici za uspon drugim ljudima i prate ih u novu 
svijest, time što im pokazuju životom  što znači biti dio Boga.
Za izučavanje ove sposobnosti nije potrebno nikakvo školovanje niti posjećivanje seminara – 
za to je sposoban svatko – radi se samo o tome priznati, da je sada vrijeme napustiti stare 
mustre ponašanja i dopustiti prvenstvo ljubavi. Ovo napuštanje istovremeno znači napuštanje 
svih nasilnih konflikata, jer pod znakom ljubavi nisu više borbe, vlast i utjecaj, jer, u vremenu 
ljubavi, ne će više postojati težnja vladati nad nekim.
Daljnji važan kamen spoticanja jest čovjekova sklonost sve poricati. Ljudi niječu Boga, oni 
niječu postojanje i sposobnost stvaranja – oni poriču ljude i njihovu sposobnost jednu druge 
susretati  s  ljubavlju  i  poštovanjem.  Sve se  niječe,  što se  ne može dokazati  s  brojevima i 
činjenicama. Čovjek vodi statistike, koje mu pružaju jednu vrstu sigurnosti, jer brojevi mu 
odaju razvoj i težnju, koju vjeruje da može pročitati iz brojeva prošlosti. To nije točno, jer 
težnja za budućnošću uvijek je samo spekulacija.  Kako su se često varale analize burze u 
svojim prognozama. Kako su često bile u zabludi gospodarske analize, i kako se često mora 
čovjek još varati, da konačno ne bi više nijekao svoje porijeklo od Boga ! Odustanite u to 
sumnjati ! Bavite se konsekvencama ovog stanja  i razmislite koje posljedice it toga možete 
logički  izvući.  Vi  rado radite  za  budućnost,  ali  radite  s  brojkama  koje  su  vas  već  često 
razočarale. Ovaj put radite sa nepokolebljivom istinom ljubavi i iz toga izvedite namjere, kako 
će se razvijati zemlja, ako svaki čovjek prestane nijekati,  da je on dio Boga i da svi ljudi, 
zajedno sa svim živim bićima i svim planetima u svemiru, predstavljaju Boga kao cjelinu. Što 
još trebate, da konačno shvatite, da je ovo jedino što je trajno u ovom svemiru, jer sve se 
drugo mijenja – nema nikakve stalnosti izvan stalnosti ljubavi. Ova je ljubav tako postojana, 
da je u stanju vama oprostiti, sa svim vašim djelima prošlosti, kolikogod su bila užasna, i sva 
vaša zlodjela shvatiti onim, što ona jesu: Način ponašanja u odijeljenosti od Boga i od svih 
drugih.
Ljudi su upravo svladali  pola puta u 5. dimenziju.  Ostatak puta bit  će praćen od mnogih 
promjena, jer se čovječanstvo ne će promijeniti samo u svojoj svijesti – ono će prije svega 
počet izvoditi svoje postupke iz nove svijesti. To znači, da će čovjek pokazati jedno drugo 
ponašanje, nego dosada i time će se promijeniti cijelo čovječanstvo. Bit će isprobani mnogi 
novi putovi, i svi će imati za temelj misao jedinstva – jedinstva svih ljudi i jedinstva s Bogom. 
Ova će spoznaja voditi postupcima, koji će se ljudima na početku činiti stranim, i oni  jedno 
vrijeme ne će vjerovati u izmijenjenu mustru ponašanja svojih bližnjih, i ne će vjerovati ni 
sami sebi, jer oni ne znaju, što se zapravo zbiva. Ali ovo se povjerenje pokazuje polako i 
nakon određenog vremena promatranja oni će prepoznati, da je vrijeme prihvatiti ponašanje, 
koje je izgrađeno isključivo na ljubavi i da na tome grade sve daljnje postupke. To je proces, 
koji će polako, ali sigurno zahvatiti cijelo čovječanstvo i sve više voditi tome, da se oblikuje 
jedno novo društvo, sa posve novim obilježjem, koje ne treba više nikakve zakone, koje su 
stvorili ljudi. Došlo je već vrijeme da se bavimo s pravilima novog društva i da već sada 
razmišljamo o domašaju pojedinih osnovnih principa. Oni će imati dalekosežne učinke za sve 
i bit će izraženi u svim postupcima. Čovjek je danas pozvan razmišljati o ovim principima i na 
njima graditi svoja razmišljanja. Iz toga se razvija novi kodeks ponašanja. I što čovjek prije s 
time počne, tim će se prije naviknuti na novu situaciju.
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Jedan  drugi  preduvjet  pripreme  za  uspon  čovječanstva  u  5.  dimenziju  jest  otpuštanje. 
Otpuštanje svih događaja, koje su  si ljudi međusobno nanijeli. U toku mnogih inkarnacija, 
koje  je  svaki  čovjek  apsolvirao,  svatko  je  bio  višeput   ubojica  i  isto  tako  često  žrtva 
čovjekovog ponašanja, da bi u punoj mjeri iscrpio iskustvo u odijeljenosti. Ova su iskustva 
bila, po čovjekovoj mjeri, često dramatična i neoprostiva. No, ako događaje promatramo kao 
ono, što oni uistinu jesu, tad ćemo ih gledati sa jednog drugog ugla promatranja, moći ćemo 
predati  želju  za  osvetom  i  mjesto  toga  događaje  prosuđivati  sa  stanovišta  ljubavi.  Ova 
promijenjena perspektiva  promatranja otvara mnoge mogućnosti upoznati zašto se sve ovo 
moralo dogoditi i čovjek će shvatiti, da je sada vrijeme napustiti odijeljenost i promijeniti  u 
jedinstvo.  Ovo  jedinstvo  također  znači,  da  svatko  oprašta  djela  prošlosti  svakom  svom 
bližnjem i svim ljudima. Ne radi se o moljenju za milost i izvinjenje, nego o opraštanju iz 
dubine srca.  Istinito  razumijevanje stvara oproštenje mogućim,  i u povezanosti  sa Božjom 
ljubavlju  svatko će razumjeti,  da sva iskustva,  koja nisu utemeljena na ljubavi,  mogu biti 
oproštena – i tako će oproštenje biti baza svim daljnjim postupcima – i tako će tek biti moguć 
novi put u jedinstvo.
Slijedeći preduvjet za uspon jest  dokrajčiti sve ratove između religija. Čovjek je proizveo 
mnoge  različite  religije,  koje  su  bazirane  na  događajima  prošlosti,  koje  imaju  doduše 
religioznu jezgru, no sve nije dano od Boga, nego je načinjeno od ljudi. Ove religije nikad 
nisu bile  Božji  cilj,  i  u nikojem slučaju On nije  želio  da se u Njegovo ime drugi  narodi 
prisiljavaju na određenu vjeru – mnogi su bili prisilno obraćani. U ime Boga mnogi su ubijani 
i bili žrtve nasilja. U ime Boga vođeni su ratovi, i sve do danas postoje božji ratnici,  koji 
vjeruju, da su sadržaji jedne stare tisućljetne knjige zakon Božji. Ovim ratnicima kažem, da 
nema nikakvog smisla ubijati sebi jednake, jer to ne sprječava, da ovi ubijeni ljudi odmah 
ponovo mogu doći na zemlju i nastaviti svoja iskustva i prijašnja djelovanja. Oni ubijaju sami 
sebe radi mogućnosti, da bi svu Božju ljubav osjetili na vlastitom tijelu. Beskoristan je svaki 
trud  nanijeti  drugom  štetu,  jer  Bog  ne  će  činiti  nikakvu  razliku,  da  li  je  netko  umro 
mučeničkom  smrću  ili  da  li  je  nekog  raznijela  bomba  jednog  fanatika.  Bog  ne  poznaje 
nikakvu razliku između pojedinih religioznih i vjerskih grupa. Za Boga su svi jednaki i svi su 
božja djeca, koja su poslana  u  ovaj svijet radi sakupljanja iskustava. Najprije iskustva u 
odijeljenosti od Boga i sada iskustva u jedinstvu s Bogom – to je sve ! Ovom se ne može ništa 
dodati, jer svi skupa su Bog i Bog je ljubav !
Religije imaju različita mišljenja i učenja, no sve imaju isti cilj – slaviti Boga ! Ako religije 
žele častiti Boga, tad to trebaju činiti stvarno i Božja stvorenja smatrati onim, što ona jesu ! 
Svi ljudi, sav svijet životinja i biljaka, majka zemlja, sunce i sve planete u svemiru jesu Božja 
stvorenja i kao takva trebaju ih častiti sve religije. Nekog častiti ne znači poslati ga u smrt ili 
ga ugnjetavati, već to znači susretati ga sa poštovanjem u ljubavlju, a ljubav ne znači ništa 
drugo, nego htjeti bližnjemu sve najbolje – najbolje kao za samog sebe ! To bi bilo slavljenje 
Boga, i to bi trebalo na ovom mjestu reći svim ratnicima, koji vjeruju, da postupaju u ime 
Boga ili Alaha ili kako ga pojedine religije nazivaju. Postupite odmah u ime Božje i častite 
Božja stvorenja kao i sami sebe. Nije nikakvo čašćenje, ako naoružani eksplozivom stupite 
među masu ljudi, da ih usmrtite – to je omalovažavanje vas samih, jer vi ste dio Boga. Primite 
ove riječi kao pripremu za uspon čovječanstva u 5. dimenziju.
Slijedeća priprema za uspon jest lagana vježba opuštanja. Vježbajte opuštenost! Opuštenost 
znači naći vrijeme, da bismo događaje promatrali iz različitih uglova, kako bismo u njima 
prepoznali dublji smisao. Nađite vrijeme, da ustanovite, zašto se upravo ovo događa i točno 
promatrajte, jer vi možete u svakom događaju prepoznati duboki smisao. U svakom događaju, 
kojeg ste doživjeli, sakrivena je jedna poruka – poruka od Boga. Ove su poruke često teško 
prepoznatljive  na prvi pogled  i često,  tek nekoliko godina kasnije, stječete iz toga spoznaju. 
Vježbajte opuštenost, jer što prije prepoznate poruku, tim ćete prije moći iz toga izvući vaše 
buduće ponašanje i brže postići mudrost.
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Slijedeća vježba jest  vježba ljubavi ! Vježbajte prepoznati ljubav, koja je sakrivena u svim 
situacijama. Gledaj točno tamo, gdje je Bog stavio svoj dio ljubavi, i vi ćete je prepoznati. To 
je zaista teška vježba,  jer vi ste dosada svaku situaciju, koju ste doživjeli,  procjenjivali sa 
stanovišta vašeg osobnog mišljenja – izričito preko vašeg ega – i time se osjećate često brzo 
osobno napadnuti i povrijeđeni, jer u ovoj situaciji niste se osvrtali na ljubav. Ona je bila i jest 
svuda prisutna, no vi morate učiti nju otkriti i tako ćete vrlo brzo gledati  svaku situaciju i 
moći  ćete  prihvatiti  duboku  poruku  ljubavi.  Osim  toga  i  vaša  će  reakcija  isto  tako  biti 
utemeljena na ljubavi i vi ne ćete više biti skloni vježbati osvetu za povredu vašeg ega. Kako 
sam rekao, ovo je zaista teška vježba, koja uključuje vježbu opuštanja.
Zemlja ima posve specijalnu zadaću – ona je domovina ljudi, životinja, biljaka i još mnogo 
toga  više,  no  ona  je  također  kolijevka  mnogih  spoznaja  kroz  milijune  godina,  koje  su 
sakupljene u velikim spremištima podataka, koji stoje na raspolaganju vama ljudima. Kristali 
pohranjuju sve znanje zemlje, i sveukupno ovo znanje stoji vam na raspolaganju – vi samo 
morate imati čisto srce i moći ga dohvatiti. Ovo je znanje skriveno u ogromnim kristalima 
zemlje  i  u   majci  –  kristalu   u  centru  zemlje.  Vi  možete  ovo  znanje  koristiti  i  dobiti 
neizrecivo mnoge informacije. Zemlja će vam postupno ovo znanje predati i uvest će vas u 
svoju povijest. Tamo je pohranjeno cjelokupno znanje svemira o povijesti nastanka zemlje. 
Kristali će vam odati ovu povijest. No, vi se za to morate pripremiti, i vi morate učiti stupiti u 
kontakt s ovim kristalima. U toku ovih razlaganja ova je tema bila dotaknuta, no sada vam 
želim  odati,  kako  ćete  se  za  to  pripremiti,  da  pristupite  ovom  neshvatljivom  spremištu 
podataka. Za ovo je potrebno uzeti vremena, no ako već danas s time započnete, tad ćete vrlo 
brzo, nakon uspona u 5. dimenziju, postići pristup cjelokupnoj povijesti. Moći ćete poduzeti 
putovanje od preko milijarde godina i bit će vam otvoren fantastični svijet i – i dobit ćete 
priliku sve iskusiti štogod se je ikada dogodilo na ovoj zemlji.
Svaki kristal na zemlji ima jedan duh, i svi su kristali međusobno povezani. Ovaj je duh čuvar 
znanja, koje je u njemu pohranjeno. Ovaj duh odlučuje, da li je netko čista srca, da bi mogao 
pristupiti znanju, koje je u njemu pohranjeno. Ovaj se ispit izvodi vrlo pažljivo, i kristal će 
vam pri prvom kontaktu pristupiti ljubazno. Ipak informacije ćete dobiti tek nakon određenog 
vremena, kad on bude uvjeren, da ste zaista čisti u srcu. Znanje, koje kristal u sebi skriva 
samo je dio cjelokupnog znanja zemlje, no on vam može pokazati put za daljnje informacije, 
koje želite doznati. Ovi izvori informacija sastoje se od daljnjih većih kristala, koji su opet sa 
drugim kristalima podijelili svoje znanje. Tako je svaki kristal samo dio sveukupnosti i sve 
znanje  dijeli  se  na  bezbrojne  kristale.  Ako je  jedan  kristal,  iz  bilo  kojeg  razloga  oštećen 
vanjskim utjecajima,  tad  on munjevito  svoje  pohranjeno znanje  daje  dalje,  kako se  ne bi 
izgubilo. Na koncu je  „kristal – majka“ izvor svega znanja, no da bismo mogli prodrijeti do 
njega potrebni su neki preduvjeti, koje morate znati.
Prvi sam vam preduvjet upravo naveo, to je čistoća srca, jer ako postoji samo mala sumnja, da 
bi se ovo znanje zloupotrijebilo, tad vam ono ostaje zatvoreno. Osim toga neophodno je, da 
doznate  kako  se  povezujemo  sa  duhom  jednog  kristala.  To  se  u  principu  zbiva  vrlo 
jednostavno. Isto tako vi možete stupiti u vezu sa svakom biljkom i svakim drvetom i doznati 
njegovu  tajnu  i  dopustiti,  da  vam  pomogne.  Ovaj  kontakt  uspostavljate  ukoliko  se 
koncentrirate i isključite sve vaše misli, tad zamolite kontakt sa kristalom i vi ćete  osjetiti 
energetsku povezanost, koja vam ovu vezu potvrđuje.
To je tjelesno iskustveni energetski tok, koji vas ugodno prožima – i time je veza upravo 
uspostavljena. Sad se radi o tome, da oslovite duh i njega zamolite, da stupi s vama u vezu, 
što će on spremno također učiniti. Isto tako postoji kontakt, koji se može verbalno uspostaviti. 
Vi ćete biti dotaknuti preko svih osjetila, ali preko vašeg glavnog kanala vi ćete dobiti pristup, 
da možete razgovarati sa duhom, isto kao što razgovarate s jednim čovjekom. Duh će odmah 
reagirati na vašu molbu za konverzacijom i na vaša će pitanja odgovoriti. Kad se ovo dogodi, 
tad možete učiniti još toga mnogo više. Na početku budite strpljivi, jer kontakt treba vrijeme i 
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vi možete najbolje preko neke knjige mnogo više doznati o vašem kristalu i u koju ga svrhu 
najbolje možete koristiti, jer svaki kristal ima jednu drugu zadaću, koju on rado ispunjava, ako 
ga se za to zamoli. Bit će moguć ljubazan dijalog, i vi možete vašem kristalu postaviti zadatke 
i on će vam odgovoriti, da li je ovu molbu moguće ispuniti, i tad ga ostavite, da radi i radujte 
se kako je pouzdan u svom poslu.
Ako ste jednom uvježbani za kontakt s vašim kristalom, tad ga možete pitati štogod želite, i 
on će vam staviti na raspolaganje pohranjeno znanje i vas će uputiti za ispravno raspolaganje s 
njim. Sve druge informacije, koje on nema u sebi pohranjene, nalaze se u drugim kristalima i 
on će vas povesti na put, koji vas može voditi oko cijele zemlje, ako to želite. Na ovom putu 
uspostavit  ćete kontakt sa bezbrojnim drugim kristalima, koji  također raspolažu sa jednim 
duhom, i na ovaj način možete koristiti za sebe sveukupno znanje zemlje. Ovo će vas znanje 
uvesti u mnoge tajne, koje je čovječanstvo tisućljećima pokušavalo otkriti. To je eksperiment, 
kojeg svatko od vas može poduzeti – vi morate dakako ispuniti navedene preduvjete.
Na ovom putu vi ćete prodrijeti u razdoblja o kojima za sada nemate ni približnu predodžbu, i 
vi ćete ustanoviti, da je civilizacija na zemlji bila visoko razvijena i visoko tehnizirana mnogo 
prije nego što vi mislite. Ova stara civilizacija nije ovu tehnologiju tako primjenjivala, kako je 
bilo zamišljeno i time je uništila samu sebe. Da se ovo  ne bi još jednom dogodilo vi ćete 
najprije učiniti uspon u 5. dimenziju, da ne biste ušli u opasnost ponoviti ovaj besmisao.

PITANJE: Ne osjećam se trenutno u stanju postavljati pitanja. Tako osjećam, da mi više ne  
pada nikakvo pitanje. Kao da su mi izčeznula banalna pitanja o svakidašnjem životu, jer sve 
to,  što smo ovdje  zapisali,  bacilo  me je  u  poziciju  iz  koje  mogu sva zbivanja promatrati  
diferenciranije i bez emocija. Kako je to moguće?

Dosegnuta je  točka kad,  ovdje zapisano, počinje  ulijevati  se u tvoju svijest  i  postupno se 
stvara novo naučena mustra. Ti pomalo razvijaš novi način ponašanja i prepoznaješ sebe u 
ljubavi  prema tvom bližnjem. Svima,  koji  još imaju pitanja,  neka bude rečeno, da možda 
postoje još samo neka područja, koja su ostala prekrivena, ali u bitnome sve je rečeno. Tko 
ipak ima pitanja, neka ih zapiše i ovu cedulju stavi točno na ovo mjesto u knjigu i neka za 
nekoliko dana opet uzme ovu cedulju, da pročita pitanja, koja je postavio. On će ustanoviti, da 
je na pitanja odgovoreno. Preporuča se ovu knjigu još jednom pročitati, jer je sadržaj toliko 
neobičan, da  bi se mogao razumjeti nakon jednog čitanja. Stoga je knjiga i namjerno smo 
odustajali od predugih formulacija i koncentrirali smo se na ono, što je bitno. No, nipošto nije 
gubitak vremena još jednom pročitati ovu knjigu.

U nastavku nalazite odgovarajuće objave, uz ovo poglavlje, koje sam dobio na mojoj Web – stranici prije i za 
vrijeme nastanka ove knjige:

„Bit će naša velika radost moći vas jednom pozdraviti u našem svijetu ! Mi-  
bića Svjetla uvijek smo spremni prihvatiti vas. Za sada vama nedostaje ispravna 
vibracija,  da  biste  mogli  dohvatiti  sve  znanje  prošlosti.  Uspon  u  slijedeću  
dimenziju  bit  će  veliki  korak  za  čovječanstvo.Ovaj  će  put  od nas  biti  dobro 
pripremljen. Još nam za sada nedostaje mali udio s vaše strane. Mislite na to,  
da svi vi pripadate jedni drugima – mislite na to, da ste svi vi jedno – svi vi  
potječete iz istog izvora. Radujte se tome, da ćete kao izvor i sami  jednom moći  
nastupiti kao stvoritelji. Vi to činite upravo danas, ali ipak ne znate u kojoj je 
mjeri to za vas moguće. Vaše su misli stvaralačkog porijekla – zamislite si ovaj  
svijet tako, kako ga želite imati. Dobro došli u 5. dimenziju !
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Dragi ljudi na zemlji,

vi ste dobili tek prvi utisak o tome kako funkcionira život u 5. dimenziji. Od vas  
će se tražiti određeni napor, da se u duhu oslonite na kozmičke istine, koje su 
ključ za 5. dimenziju! Dozovite si veliku istinu, da ste svi jedno i da ste svi skupa 
Bog  –  sa  svim  njegovim  milosrđem  i  da  na  ovom  svijetu  raspolažete  sa 
dovoljnom zalihom za život svih građana zemlje. Uspon u 5. dimenziju dogodit  
će se najprije u vašoj  svijesti,  koja će iskusiti  određeno proširenje.  Za vašu  
pripremu bilo bi  korisno studirati  određenu literaturu,  da biste  mogli  dobro 
naoružani stupiti u novu epohu. Zaposlite se time i razgovarajte međusobno, jer  
tako već danas mijenjate svijet. Možete biti uvjereni, da vam mi – anđeli Svjetla  
– u svako vrijeme stojimo na strani, kao i sada – svakog dana i svake sekunde.  
Pazite na to i prepoznat ćete, kako vas dnevno pratimo kroz vaš život. Čujte 
naše upute, koje vam upućujemo u različitoj formi!
Svijet se nalazi u promjeni – prvi su ljudi svoju svijest već proširili i počinju,  u  
svom duhu,  stvarati novi svijet. Što više ljudi slijede ovaj primjer, tim će se brže  
izvesti  promjena u glavama drugih ljudi. Jedna tzv. „kritična masa“ (= broj 
ljudi, koji je potreban za izvođenje promjene) uskoro će biti postignuta, koja će  
garantirati  uspon cijelog čovječanstva.  Ja vas potičem,  da se  zapošljavate  s  
kozmičkim istinama i  čitajte knjige,  koje vam preporučujemo na ovoj  Web – 
stranici – sve drugo doći će samo od sebe. Mi vas očekujemo u svijetu Svjetla i  
zato  možemo  pomagati  svakom  pojedincu  u  njegovom  osobnom  razvoju.  
Promjene će biti izvedene – i to će pogoditi sve – što prije s time počnete, tim će 
se jednostavnije promjene oblikovati. Ne brinite se – mi smo uvijek za vas tu !

Ljubljeni narodi ove zemlje,

vaša mnogovrsnost je stvar prirode, koja vas ljubi i cijeni ! Točno ova priroda  
očekuje vaš odaziv, kako bi mogao uslijediti prvi korak prema novom jedinstvu  
između čovjeka  i  prirode.  Priroda od vas  želi  više  poštovanja prema njenoj  
ljepoti  i  mnogovrsnosti  –  mislite  na  to  svakog  trenutka,  kad  se  nalazite  u  
prirodi.  U  svim  vašim  postupcima  mislite  na  potrebe  prirode  –  svjesno  je  
promatrajte i sa otvorenim očima gledajte sav njen raskoš ! Čovjek i priroda su  
neodijeljeno  međusobno  povezani  i  svako  omalovažavanje  prirode  jest  
omalovažavanje čovječanstva ! Cijenite sami sebe i težite prirodi vratiti ono, što  
ste  uzeli.  Vi  trebate  prirodu,  da  biste  mogli  i  dalje  živjeti,  da  biste  i  dalje  
dobivali hranu i svježu pitku vodu. Bez prirode nema ni ljudi – vi ste jedno !  
Poštujte  prirodu i time poštujete i sami sebe.

78



Ljubljeni građani zemlje, ljubljeni izaslanici božanske moći,

ja vas pozdravljam iz Svjetla i prenosim radosne objave. Vi ćete u vašoj svijesti  
vibrirati sve više i više se razvijati. To će imati učinke na vaš cijeli život, vašu  
okolinu i  vašu planetu.  Svijet  zemlje  znatno mijenja svoju vibraciju,  tako da 
cijeli svemir doživljava promjene i raduje se svom razvoju. Vi ćete steći jedan 
novi  stav prema životu  i  time ćete  doživljavati  nevjerojatan uspon radosti  u  
svom biću. Uđite u sebe i ispitujte vibraciju svoje nutrine, i vi ćete u svojoj duši  
osjetiti ugodan i topao osjećaj, uđite u sebe i vi ćete u sebi osjetiti ljubav Boga,  
uđite u sebe i vi ćete ustanoviti, da ste vi, kao i svi drugi ljudi, dio Boga! Ova će  
se svijest  sve više  i  više u vama širiti  i  vrlo brzo zavladati  će cijelim vašim  
bićem. Uđite u sebe i podupirite ovaj proces tako, da promatrate promjene i da 
im poželite dobrodošlicu. Vaše se novo biće sređuje i postiže nadmoć. Ono što  
je prošlo još je zadržano, ali se transformira i pretvara u mudrost koja vam,  
cijelog vašeg života,  stoji  na raspolaganju.  Dobro došli  u jedinstvo – dobro 
došli u 5. dimenziju !
Vaš vođa puta je upozoren povezati se s vama i s vama obaviti ritual, da bi 
unijeli promjene u vaše biće. Ovaj ritual vi obavljate u noći, dok spavate. Vi  
dobivate snagu i pomoć, da možete doživjeti promjene, koje se u vama odvijaju 
već neko vrijeme. Polako se približavamo točki na kojoj su aktivni dijelovi nove  
svijesti i vaše se biće počinje mijenjati. Nastaje novo jedinstvo na božanskom 
nivou i vi možete ostaviti iza vas sva negativna i ponijeti kao iskustveno blago,  
da biste mogli razumjeti dualnost  u kojoj  sada živite.
Dualnost, kako je rečeno, poznaje dvije strane, i sad je došlo vrijeme odlučiti se  
za stranu Boga. Odlučite se za ljubav i tamna će strana vašeg bića biti potisnuta 
u pozadinu. Strana Svjetla postići će prednost i obnovit će vaše biće. Iznenadite  
se  pri  doživljaju ove promjene – proces  je  upravo započeo i  napredovat  će  
korak po korak – i uskoro će biti postignuto vrijeme, kad ćete zračiti svjetlost,  
koja  označava  sva  bića  Svjetla.  Vi  ćete  biti  ispunjen  ljubavlju  i  osjetit  ćete  
potrebu ovu ljubav izražavati.

Dragi građani zemlje,

dragi božji glasnici na ovoj zemlji, ljubljeni stanovnici ove divne planete, koji  
potječete od Boga !
Ja  vas  pozdravljam  iz  Svjetla  i  radujem  se,  da  tako  spremno  idete  ususret  
velikom događaju, koji će vas za nekoliko dana dovesti do daljnjih spoznaja.  
Zemlja će primiti daljnju količinu energije u svoje energetsko polje i globalna 
struktura vaše misaone mreže znatno će se promijeniti. Učinci će biti sve više 
zapaženi,  jer  će  nesporazumi  u  vašem  društvu  vidljivo  izaći  na  svjetlo  i  
odgovorne  će  lišiti  njihove  vlasti.  Promjena,  koja  će  zahvatiti  sve  slojeve  
društva,  formirat  će novi  zajednički  život  ljudi.  Pripremite se za to,  i  vodite 
brigu o higijeni vaših misli – odstranite tamne misli i ispunite svaki trenutak  
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vašeg života sa svjetlom ljubavi. To je najbolja priprema, kojom možete koristiti  
sebi i vašoj planeti.

Ljubljeni građani zemlje, budite blagoslovljeni ljubavlju Boga !

Ja  se  posebno  radujem,  što  se  približava  vrijeme,  kad  ćemo  uskoro  opet  
usmjeriti  jedan  zamah  energije  na  zemlju  i  na  ljude  –  i  tako  opet  uzdići  
vibraciju, jer je blizu vrijeme prijelaza u slijedeću fazu. Bit će to faza u kojoj će  
ljudi osjetiti, da se u životu nešto mijenja. To je osjećaj, kojeg još niste mogli 
ispravno razumjeti.  No, to je stanje preokreta u vama i svi će ljudi postupno  
razumjeti, da će biti dokrajčena ova epoha – to će biti kraj, koji će vrlo brzo  
dokrajčiti  podijeljenost  i  načiniti  mjesto  za  posve  novo  razdoblje  povijesti  
čovječanstva,  u  kojem  će  sve  biti  posve  drugačije.  To  će  biti  veliki  korak  
naprijed  i  velika  pobjeda  ljubavi.  Sve  turobne  vibracije,  negativne  misli  i  
strahovi  bit  će  odstranjeni,  i  time  će  biti  moguće  ono,  što  ljudi  nikad  nisu  
smatrali  mogućim. U naredno vrijeme obračunat ćete sve vaše neobračunate  
doživljaje i vodit ćete brigu, da na mjesto mržnje  može stupiti ljubav. To će za  
vas biti velika radost, jer tako dugo prešućivane tajne dolaze na površinu i daju  
svoj  potencijal  za  svladavanje  i  transformaciju.  Bit  će  to  transformacija  za  
ljubav i za vrhunsku vibraciju, koju vi možete proizvesti. Za vas će biti naporno  
sve  stare  stvari  opet  iznositi  i  prerađivati,  no  vi  ćete  ipak  doživjeti,  da 
sređivanje  starih  stvari  oslobađa  ogromnu  energiju  –  energiju  koju  možete  
koristiti za međusobnu ljubav. Idite i otvorite se – otvorite svoje srce i dopustite  
da se u vama nastani mir !

Ljubljeni narodi ove zemlje,

vaše vrijeme odijeljenosti od Boga približava se kraju – vi ćete uskoro iskusiti  
jedinstvo s Bogom i svim stvorenjima i kroz to doživjeti veliki  rast.Rast vaše  
svijesti i rast vaše mudrosti. Vi ćete uskoro u sebi manifestirati novu misaonu 
mustru i kroz to ćete moći razviti posve nov način pristupa dosad teškim i bitnim 
stvarima života.  Gledajte  unaprijed  i  odlučite,  da  li  vam zaista  koristi  vaše 
ponašanje tokom ovog dana. Koristi, ne u smislu više novca, moći ili utjecaja,  
nego  korisno  u  smislu  vašeg  osobnog  rasta  i  mirnog  suživota.  Radujte  se 
prepoznati,  da čovječanstvo ne pokreće samo novac i  moć – radujte se,  ako 
prepoznate, da ljude motivira međusobna ljubav i ljubav prema prirodi.  Ova 
motivacija  ima mnogo višu  vibraciju  i  stoga će  se  uvijek  lakše  i  brže  moći 
manifestirati  u uvijek višem vibrirajućem energetskom polju zemlje.  Bit će to 
revolucija ljubavi i srca !  To će za vas biti definitivan uspon – uspon, koji će  
vas  odnijeti  u  svijetle  visine  vaših  mogućnosti.  Vi  ćete  prestati  boriti  se  
međusobno i više ćete se brinuti za svoje bližnje i njihovo blagostanje. Bit će to  
revolucija svijesti na cijeloj zemlji!
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Vrijeme je, da vas razveselimo s novim mislima, jer svijet se sve brže mijenja. Vi  
možete svakog dana preispitati vaš stav prema životu i pri tome ustanoviti, da u  
svom srcu primjećujete sve više topline – to je toplina ljubavi prema životu !  
Također se mijenjaju vaše vrednote. Vi ste na putu prema slijedećoj dimenziji  
prave svijesti – dimenzija, koja vam otvara neslućene mogućnosti. Uvijek će više 
ljudi, na zemlji, biti zahvaćeni ovom toplinom srca, i oni će se svi početi pitati,  
da li ima smisla dosadašnje ponašanje i da li još imaju smisla dosadašnji ideali  
vašeg društva. Vi ćete biti uvijek više svjesni, da morate prestati jedni drugima 
škoditi i boriti se za vlastitu prednost. Vi ćete vrlo brzo početi sa revolucijom 
vaših misli,  i  vi  ne ćete  dugo njegovati  i  zadržati  negativnu stranu s niskim 
frekvencijama vibracije. Time vaše društvo iznosi na svjetlo sakrivene događaje,  
i vi ćete ustanoviti, kako vas je odijeljenost navodila na postupke, koje danas  
prepoznajete kao otkrivene skandale. Smatrajte ovo kao iskustva odijeljenosti i  
ništa drugo. Ona vam sada služe samo kao zorno predočavanje onoga, što znači  
odijeljenost i daju vam prepoznati, što za vas znači jedinstvo kojem kročite s  
velikim koracima i kako će biti visoko frekventna vibracije u 5. dimenziji.

Ljubljene slike našeg Stvoritelja,

vi ste na putu u jedan novi svijet, u kojem ćete biti posve novo definirani- tko ste  
vi ! Vi ne ćete sebe ponovo prepoznati na strani, gdje se sada još nalazite, jer vi  
ste  se  povratili  na drugu stranu  svijesti  –  u  jedinstvo  s  Bogom i  sa  cijelim 
svemirom. Na putu do tamo vi ćete, za kratko vrijeme, sakupiti brojna iskustva,  
koja će vam biti od pomoći pri prijelazu u novo područje svijesti. Uzmite ova  
iskustva u novo vrijeme zahvalno i  vrednujte ih kao misaone podupirače, da 
biste posve sami našli put u jedinstvo. Vi ćete najprije ovaj put doživjeti teškim,  
jer  vas  još  uvijek  prate  vaši  strahovi  –  vaši  strahovi  od  gubitka  vašeg 
društvenog položaja i vaše egzistencije. No, budite sigurni, da vam strahovi više  
ništa  ne  služe,  jer  oni  vas  samo  zadržavaju,  da  prodirete  u  slijedeće  više  
područje svijesti. Budite sigurni, da vas ništa i nitko ne može zaustaviti od ovog  
uspona. Svijet, koji na vas čeka, bit će svijet apsolutnog mira i svijet ljubavi.  
Pođite  tamo  i  dokažite,  da  ste  već  sada  u  stanju  živjeti  u  ovoj  misaonoj  
dimenziji. Dokažite to drugima i budite im  primjer, jer vi već sada profitirate 
na prednostima budućnosti. Budite jedno i zajednički oblikujte grupe, koje se  
odlučuju za prodor i vi ćete biti dobitnici i sve ćete druge sa sobom povesti na  
stranu dobitnika. Budite primjer, i vi ćete za to primiti beskrajnu zahvalu !“

81



KONAC BEZ KONCA

Kad dođe kraj jedne knjige tad  uobičajeno slijedi sažetak o svemu, što je rečeno. To želimo 
ovdje učiniti i mi s vama, našim čitateljima. Najprije vam želimo reći, da se radujemo, što ste 
ustrajali ovu knjigu pročitati do kraja. Za većinu običnih ljudi ovo je naročito teška lektira. 
Razlog leži u tome, što se najprije mora akceptirati  postojanje viših bića, da bismo mogli 
nešto započeti sa sadržajem ove knjige. Nije lako akceptirati, da duhovna bića, koja postoje 
samo od svjetla, mogu tako snažno utjecati na zbivanja u ovom materijalnom svijetu. U stvari 
mi to nikad ne činimo nasilno, jer je čovječanstvo dobilo svoju zadaću. Ali za ostvarenje ove 
zadaće potrebno je više koraka: čovjek je morao najprije doći na ovaj svijet bez ikakve svijesti 
o tome, odakle on dolazi, zašto je ovdje i kamo odlazi nakon svoje smrti. Tokom svog života 
čovjek susreće mnogobrojne događaje, koje on smatra čistom slučajnošću, a da ne razumije 
njihovu povezanost sa njim samim. Stalno se govori o slučaju, no sve se događa iz posve 
određenog razloga, kojeg treba tražiti u tome, da je svaka duša, prije ulaska u jedno ljudsko 
tijelo, sama  izabrala iskustva, koja će  joj služiti  u njenom rastu. Ljudi običavaju ova vrlo 
tragična zbivanja doživljavati kao nešto dramatično i možda kao nepravedno. No, ustvari  sve 
je sadržano u samoj zadaći i točno je tako bilo poželjno od svake duše. Kroz svoj svjestan 
život čovjek ima mogućnost slobodno oblikovati svoj život, po svojoj volji, no naručena će 
iskustva u svakom slučaju doživjeti tokom svog života. Cilj je osobni rast kao čovjeka s jedne 
strane i a druge strane kao njegove duše. Kao čovjek – sa svojim djelovanjem na zemlji i kao 
duša – sa sveukupnim iskustvima mnogih inkarnacija, snabdijevamo se mudrošću svih života 
i  upotpunjujemo svijest  o  svojoj  božanstvenosti.  Sve je  dio Boga,  i  svi  su ljudi  nastali  u 
svijetu koji je stvoren od Boga, da bi svoje božanstvo i svoju stvaralačku snagu sami iskusili i 
da bi uživali svijet u njegovom veličanstvu.
Čovjekova se zadaća sastoji u tome, da iznad drame života upozna svu veličinu svemira i da 
ovo prenese svim drugim bićima ove zemlje.  Mudrost duše,  kad se vrati  u svijet  Svjetla, 
nakon zaključka inkarnacije, mnogostruko je proširena i njena je konačna težnja povratak u 
jedinstvo s Bogom. Biti Bog, znači milosrđe i ljubav – no točno to još nedostaje ljudima u 
punom izrazu, i zato  je čovjek ovdje, da to vježba. Uspon u 5. dimenziju, o čemu se ovdje 
uglavnom  radi,  jest  put  čovječanstva  u  jedan  novi  svijet,  koji  je  obogaćen  s  velikom 
„porcijom“ božanstva i u kojem će čovjek imati nove mogućnosti iskusiti samog sebe. Put do 
tamo obilježen je mnogim iskustvima, koja će biti riješena proširenjem svijesti. Put do tamo 
za čovječanstvo je velik korak i velika je radost za nas bića iz Svjetla, vidjeti kako jedna duga 
epoha  ljudskog  života  ide  kraju  i  započinje  jedna  nova,  u  kojoj  će  biti  moguće  unijeti 
iskustveno blago pod novim znakovima prošlih inkarnacija,  da bismo veličanstvo cjeline i 
jedinstvo s Bogom još intenzivnije iskusili. Kad bude dovršena ova knjiga, tad počinje nova 
era čovječanstva, jer život nikad ne završava – do u svu vječnost !
Ljudski je život, mjereno vječnošću, samo jedna mala iskra, koju gotovo nije moguće zapaziti 
– no ipak je jedan veliki korak za čovjekovu dušu, koja je izabrala inkarnaciju da bi sakupila 
iskustva. Vi ljudi sve vidite previše dramatično, jer ste se naviknuli na patnju, nakon što vam 
je  odijeljenost  dopustila  iskusiti  ove  mnoge  patnje.  No,  sad  je  dosta,  jer  je  čovječanstvo 
dovoljno iskusilo, da odijeljenost ne koristi zauvijek, i svi duboko znaju u svom srcu, da je 
potrebna promjena. To je instinkt, koji vam kaže da je sada vrijeme započeti novi život – 
posve nov život, koji nije ni na koji način usporediv sa sadašnjim. Ova preinaka vašeg života 
uslijedit će vrlo brzo i za kratko vrijeme, jer drugačije nije moguće. Kako je rečeno, čovjek ne 
može istovremeno živjeti u odijeljenosti i u jedinstvu, i stoga sva promjena mora uslijediti u 
jednom trenu. Mnogi ljudi danas razumiju,  da postojimo mi -  bića iz Svjetla i da imamo 
punomoć usmjeravati život na zemlji prema njegovoj odrednici – ovo činimo sada, time što na 
vašoj planeti sređujemo energetske struje ljubavi i vas tako visoko podižemo, da drama vašeg 
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starog života i brojna saznanja iz toga postignu jedno drugo značenje. Vi ćete ih prosuđivati 
kao iskustva, koja ste htjeli steći u odijeljenosti, no vi ćete vašu dramu mnogo manje osuđivati 
i mnogo manje kao takvu doživljavati. Radujte se novoj formi društva, koja vam otvara nove 
mogućnosti, o kojima ste dosad samo sanjali. I radujte se novom Svjetskom poretku, koji će 
vam donijeti neslućenu slobodu i mogućnost razvoja.
Potičemo vas ljude, da se za to pripremite !
Uzmite ove retke kao jasan poticaj, da odmah počnete sa promjenom vaše svijesti i podupirite 
proces, kojeg smo najavili već prije dugo vremena. Potičite sami sebe i podupirite ljude u 
vašem okruženju. Razgovarajte o sadržaju ovih stranica. Cijenite skeptike isto tako kao ljude, 
koji su načinili  korak dalje i diskutirajte  o mogućim učincima na život svakog pojedinca. 
Raspravljajte o šansama, koje su vam dane, i razgovarajte o vašim osjećajima, ako shvaćate 
čemu je sposobna ljubav Boga. Svim ljudima kažemo, da vi ovdje nemate u ruci samo jednu 
knjigu, kojoj je svrha nešto vas poučiti ili vas zabaviti –  ova knjiga je objava i ova objava 
potječe od Boga ! – i ova je objava namijenjena svim ljudima – i ova objava treba biti 
prenešena cijelom svijetu !  Ja vas  potičem,  da već unaprijed  koristite  šansu i  da se 
pripremite za nastupajuće događaje – da proširite svoje horizonte i dopustite ostvarenje 
onih misli, koje su dosada bile nezamislive !  Razvoj na zemlji stoji pod najvišom zaštitom i 
on ne može biti zaustavljen ! Svi moćnici ove zemlje to će  ili akceptirati i dragovoljno se 
brinuti, da se vlast podijeli na sve ljude, ili će poći tvrdim putom bolne spoznaje, da vlast i 
novac ne zaslužuju, da ih i dalje podržavamo. Zadržati treba jedino vjeru u život i u ljubav 
Božju ! To je jedina stalnost na svijetu !
U pripravnom razdoblju  sigurno će često doći,  da ćete  susresti  kritičare.  Poštujte  njihove 
prigovore i molite ga, da samo za trenutak dopusti svojim mislima, da povjeruju u mogućnost, 
da će sve ovo zaista biti ostvareno i da ovu mogućnost kratko prihvati u svojoj svijesti,  i da si 
samo trenutačno skicira i predoči novu formu života. Otpustite ga s ovom informacijom, i on 
će sam započeti otvarati se. Tek kasnije možete nastaviti vašu diskusiju.

Dragi ljudi,

Ja vas blagosivam  s ljubavlju Boga – ja vas blagosivam sa sigurnošću vašeg božanstva – i ja 
vas blagosivam sa sviješću jedinstva !
Ja se na ovom mjestu opraštam od vas i ostavljam vam objavu iz Svjetla. Ostavljam vam 
zaštitu i potporu svih anđela na zemlji i svih anđela iz Svjetla. Vas štiti i čuva naša ljubav 
prema vama, i vas čuva sigurnost, da život nikada ne završava ! Vi ljudi stojite pod zaštitom 
najsvetijeg Izvora – vas čuva Bog, Stvoritelj svega, što postoji. Ja vam objavljujem radosnu 
vijest našeg Gospodina, i objavljujem vam radosnu objavu našeg svemogućeg Boga, koji vas 
je izabrao, da na zemlji nastavite izvoditi Njegovu sposobnost kao Stvoritelji, i zahvaljujem se 
na vašem pouzdanju u život. 
Budite pozdravljeni iz Svjetla i budite sigurni, da smo mi uvijek kod vas !

VAŠ ARHANĐEO   G A B R I J E L – OBJAVITELJ BOŽJE RIJEČI I ZAŠTITNIK ČOVJEČANSTVA !
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OBJAVE POJEDINIM STALEŽIMA

OBJAVE RADNICIMA SVJETLA

Moji ljubljeni pomoćnici na zemlji !

Želim vam dobrodošlicu za vašu slijedeću zadaću ! Ja blagosivam vaše dosadašnje napore i 
prenosim vam zahvalnost cijelog čovječanstva – i zahvalnost bijelih anđela ! Vi ste mnogo 
učinili i već na početku zemlje pokazali izvanrednu službu ljubavi! Sad je vrijeme za velki 
uspon – vrijeme je za veliki napor pri završnoj borbi, koja opet treba vašu potporu. Ja vam već 
sada zahvaljujem za vaš veliki ponovni doprinos u službi čovječanstvu s ljubavlju i radošću.
Vi  ćete  osjetiti  otkupljenje,  kad  bude  postignut  uspon  u  5.  dimenziju,  i  vi  ćete  iskusiti 
zahvalnost ne samo od nas iz Svjetla, nego od svih ljudi na zemlji. Velika zahvalnost i čast bit 
će vam dodijeljena za vašu spremnost i vašu strpljivost. No,  sad više nije daleko veliki dan ! 
Sad je vrijeme za vas, da ustanete  i nastupite u javnosti  i  navijestite čovječanstvu,  da ste 
radnici  Svjetla  i  da  vas  vaš  kontakt  sa  svijetom  Svjetla  opunomoćuje  za  iscjeljivanje 
čovječanstva, za iscjeljivanje zemlje i za podupiranje uspona u slijedeće područje svijesti.

Vaše zalaganje prethodnih godina povelo je zemlju naprijed sa cijelim svemirom. Ljubav koju 
ste darovali, prethodnih godina, s radošću je prihvaćena od Vijeća Svemira i dala je veliki 
doprinos, da je ovaj događaj sada uopće moguć u ovoj formi. Vi ste dali doprinos, koji je 
neprocjenjivo vrijedan, i vi ste zemlji i vama samima pružili veliku pomoć.

Zahvalnost, koja će vam za to biti iskazana, besmrtna je ! Ja vas stoga  želim još jednom 
zamoliti da nastavite dosljedno i složno ovo činiti i dalje – i vi ćete zemlji omogućiti mnogo 
prije, da zasja u svojoj cijeloj raskoši. Vi možete sada mnogo doprinijeti – točno kao i onda !

Radujte se, jer sada se radi samo još o danima, koji se mogu izbrojiti – promjene se opažaju 
na cijelom svijetu i bojažljivo se pojavljuju prvi cvjetovi. Podupirite ovaj proces i objasnite 
ljudima, da slijedi tisućljetni događaj, koji traži sebi jednake, i da čovječanstvu stoje otvorene 
posve neslućene mogućnosti, kad uspon bude postignut. Ovisi također o vama, jer vi možete 
ovaj proces ubrzati i time usponu omogućiti ostvarenje bez trzavica. Izađite i govorite ljudima 
o nastupajućim promjenama, i svi će se radovati, kad o tome čuju. Recite im, da svatko u 
svojim mislima potvrdi, da je ovo moguće – i time je već mnogo učinjeno.

Osim toga vaša će zadaća biti opet zemlji dati ljubavi koliko vam je moguće. Susrećite se i 
darujte zemlji ljubav, koju zaslužuje, i susrećite  ljude ljubazno kao nekad prije. Time već 
unaprijed mijenjate cijelu misaonu mrežu i time podižete vibraciju, tako da se na zemlji može 
mnogo prije nastaniti mir i tako snage za pripremu uspona postaju slobodne. Ustajte i govorite 
ljudima o ovom događaju i navijestite radosnu vijest. Ja računam opet na vas, i još se jednom 
zahvaljujem s ljubavlju našeg Gospodina. Budite blagoslovljeni našom ljubavlju ! 

JA SAM ARHANĐEO GABRIJEL – NAVJESTITELJ BOŽJE RIJEČI I ZAŠTITNIK ČOVJEČANSTVA !
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OBJAVE STARIJOJ GENERACIJI

Dragi ljudi,

koji već dugo boravite na ovom svijetu i raspolažete s velikim iskustvenim blagom. Ja vas 
srdačno pozdravljam iz svijeta Svjetla.
Ja sam arhanđeo Gabrijel i molim vas za pažnju.Svijetu predstoji tisućljetni događaj – vi se 
nalazite pred ciljem uspona čovječanstva u 5. dimenziju. Od velike je važnosti, da shvatite da 
su ove promjene od velikog značenja za vas ljude i za planetu zemlju. Ove promjene imaju 
tako veliki domašaj i tako veliki utjecaj na formu vašeg budućeg društva, da je važno pri tome 
imati vas – iskusne ljude, da biste pomogli svijetu s vašim životnim iskustvom i s vašom 
mudrošću. Vi ste mnoge godine proveli    u    o d i j e l j e n o s t i, da uopće nemate više 
nikakvu predodžbu o tome što bi čovječanstvo moglo postići, kad bi svi ljudi postali svjesni, 
da potječu iz istog izvora i da su svi ljudi slika Boga.
Nastaje novi svijet sa novim društvenim redom, koji u prijelaznoj fazi neophodno treba vašu 
mudrost. Ja vas molim o tome razmisliti i suočiti se s ovom temom, kako biste po mogućnosti 
svi mogli, dobro pripremljeni, usmjeriti se na ovaj događaj. Vi trebate biti spremni otvoriti 
vaš duh i sebi predstaviti, da može postojati svijet bez novca, pohlepe i zloupotrebe vlasti, 
jedno društvo,  koje radi isključivo za dobro drugih.  Faza prijelaza za vas će biti  naročito 
važna – podupirite mlade ljude, da se mirno prilagode na nove okolnosti i animirajte ih, da se 
angažiraju za službu društvu, da bi kroz to i sami mogli rasti. Vaša razboritost od velikog je 
značenja, kao i vaše iskustvo i miroljubivost. Vi ste se tokom cijelog života borili, i sada se 
smijete radovati, da je ovo dokrajčeno i vi dobivate mogućnost, da se brinete samo za stvari, 
koje  odgovaraju  vašem pozivu  i  koje  vam priređuju  veliku  radost.  Ja  računam na  vas  i 
radujem se već sada, da ćemo se vidjeti u društvu s Bogom i cijelim svemirom.

JA SAM ARHANĐEO GABRIJEL – NAVJESTITELJ BOŽJE RIJEČI I ZAŠTITNIK ČOVJEČANSTVA !

OBJAVA MLADOJ GENERACIJI

Ljubljeni mladi ljudi na ovoj lijepoj zemlji,

ja sam arhanđeo Gabrijel i srdačno vas pozdravljam iz svijeta Svjetla !  Vi imate veliku čast 
pripadati izabranima, koji smiju doživjeti događaj tisućljeća i iskusiti uspon čovječanstva u 5. 
dimenziju. Posebna je čast  biti svjedok ove promjene ljudskog života na ovoj zemlji, jer samo 
je manjina koji mogu  doživjeti  takav događaj tisućljeća.  Radujte se velikim promjenama, 
koje  stoje  neposredno  pred  vama!   Vi  potičete  promjenu  vaše  svijesti,  ako  napustite 
odijeljenost i opet se nađete u jedinstvu sa svim ljudima, s Bogom i sa cijelim svemirom. Ovo 
će vam  jedinstvo otvoriti neslućene mogućnosti i voditi brigu, da možete prestati svakog dana 
boriti se za vaš život. Borba će biti dokrajčena i to vrlo brzo ! Vaša promjena u duhu odvija se 
laganim procesom, koji je već određeno vrijeme u toku i uskoro će doživjeti svoj vrhunac. U 
međuvremenu ćete odbaciti od sebe sve više stvari, koje smatrate da nisu više suvremene, i 
vaša svijest  ne će dugo dopustiti,  da ljudi budu iskorištavani i da bogati  vladaju svijetom 
snagom novca u svoju korist.
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Ova će promjena proteći mirno i vi ćete, na temelju vaše izmijenjene svijesti i prijelaza u 
slijedeću dimenziju ljudskog razvoja, iskusiti nove mogućnosti, koje su vam se dosada činile 
nemogućim. Ove će mogućnosti biti tako zamršene, da će vam trebati duže vremena, da si ih 
zamislite. Za ovo vrijeme, za vas i za cijelo čovječanstvo, od velikog je značenja, da ostanete 
skromni, da se ponašate smireno i težite preuzeti zadaću, kojom ćete služiti svima – tako dugo 
dok se ne oblikuje nova struktura vašeg društvenog zajedničkog života, kad će svatko slijediti 
svoj individualni razvoj i svoj poziv. Za ovo vrijeme imate naročitu zadaću, koja se sastoji u 
tome, da vašim mladim sugrađanima objasnite, da je vaša velika šansa napustiti ovisnosti u 
kojima  sada  živite,  i  da  uživate  neslućenu  slobodu.  Radujte  se  tome,  jer  vaša  će  vam 
istraživačka težnja otvoriti mogućnosti, koje si ljudi dosada nisu mogli ni sanjati. Ja računam 
na vašu potporu ovog procesa i radujem se viđenju u 5. dimenziji.

JA SAM ARHANĐEO GABRIJEL – OBJAVITELJ BOŽJE RIJEČI I ZAŠTITNIK ČOVJEČANSTVA !

O    A  U  T  O  R  U

Na koncu ove knjige želim vam pružiti uvid u moj život i ispričati, kako je došlo do toga, da 
prenosim ovo znanje i pišem  retke ove knjige  - i služim kao medij, koji je primio i pisao ove 
tekstove:
Ja sam još rano u  mladosti  raspolagao sposobnošću stupiti u kontakt sa bićima Svjetla – 
našim duhovnim vođama. Od njih sam primao objave i dobivao odgovore na pitanja u vezi 
mog  osobnog  života  kao  i  života  drugih.  Pitanja  su  se  kretala  u  prvoj  liniji  oko  raznih 
događaja i pitanja koja se odnose na budućnost. Kao pitalac dobivao sam ljubazne odgovore, 
koji su me jačali, pomagali mi u vlastitim odlukama i po kojima sam mogao usmjeriti svoj 
život. Ovaj kontakt s mojim duhovnim vođama bio mi je od velike koristi u mnogim životnim 
situacijama,  i zato sam jako zahvalan.  U toku jednog ovakvog kontakta  jednog sam dana 
dobio interesantan prijedlog: Ja bih trebao pisati jednu knjigu !
Bio je mjesec rujan godine 2009.,  sjedio sam pred mojim Computer-om ,  na molbu mog 
najvećeg duhovnog vođe arhanđela  Gabrijela,  radi  početka  ove knjige.  U mnogim dugim 
razgovorima utvrdili smo svrhu, sadržaj i strukturu knjige. Danas sam uzbuđen na pomisao 
koje mi je sve informacije arhanđeo Gabrijel saopćio za nastanak ove knjige. Ja ne pišem ovu 
knjigu, jer sam posebno inteligentan, nego zato što sam primio zadaću, koju ispunjavam s 
velikom radošću.
Prije ovog vremena nisam imao pojma, da bi čovječanstvo moglo zakoračiti u jedno novo 
vrijeme, i da ću ja imati čast, ovaj događaj ne samo doživjeti, nego o tome pisati detaljnu 
knjigu.
Počnimo od početka. Govorit ću vam, kako sam osobno doživio odijeljenost našeg društvenog 
života i kako se to odražavalo u svijetu mog zanimanja. Prije svega želim ustanoviti, da mogu 
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gledati na vrlo sretna i uspješna razdoblja života i ne želim omalovažiti nijedno jedino moje 
iskustvo.  Reći  ću  vam  kako  sam od  tvrdokornog  trgovca,  koji  se  je  malo  obazirao  na 
čovječnost  i  koji  je  dugo  vremena  težište  svog  djelovanja  usmjeravao  isključivo  na 
gospodarski uspjeh, razvio u otvorenog i mnogo ljubaznijeg čovjeka i kako je uslijedilo, da 
sam postao medij, koji prima i prenosi poruke iz duhovnog svijeta:
10.rujna godine 2009. imao sam 43 godine i skoro sam cijelo vrijeme zaposlenja proveo u 
poduzeću. Već kao dijete smio sam pomagati roditeljima u trgovini i prodavao sam vunu i 
konce za štrikanje i pletenje.
Već u ranom djetinjstvu, u raznim situacijama, a najčešće  uvečer prije spavanja, imao sam 
čudnovate vizije. Uvijek ponovo  prikazivane su mi razne forme scenarija, koje su mi davale 
naslutiti, da je život jedna vrsta igre – slična kazalištu lutaka. Često sam si predstavljao, da 
sam jedna lutka u ovoj igri, u kojoj su zbivanja oko mene upravljana izvana. Moja šansa, da 
nešto izmijenim, sastojala se u tome kako sam reagirao na pojedinu situaciju, odnosno s kojim 
sam stavom pristupao  stvarima.  Ovakvi  doživljaju  dolazili  su  uvijek  ponovo u  različitim 
razmacima  i  trajali  su  do  moje  ranije  mladosti.  S  ovim  fenomenom  nisam  mogao  ništa 
započeti i samo sam se čudio mojoj fantaziji.
Jedan daljnji fenomen uslijedio je isto tako u tišini ili u fazi najveće koncentracije Često kad 
sam bio za klavirom, pri koncentraciji na note i pri koordiniranju mojih prstiju, odjednom se 
oblikovao duboki, sjajno svjetleći tunel, kroz  kojeg sam, u svojim mislima, letio i koji nije 
imao kraja. Vrijeme kao da je stajalo, sve dok nisam svoju koncentraciju opet usmjerio na 
druge elemente u mojoj okolici  i opet se vratio klaviru. Za vrijeme ovog putovanja osjećao 
sam se kao da sam proputovao različite epohe i vremenska razdoblja. I mogao sam, u isto 
vrijeme, biti na raznim mjestima. Zbog manjka mog znanja i iskustva o tome nisam mogao 
razumjeti ovaj fenomen niti s njim raspolagati. Naprosto sam zanemario ove doživljaje i stoga 
se jedno vrijeme ovo nije pojavljivalo. Tek danas, kad mogu sa svojim mislima prodrijeti u 
druge sfere, mogu shvatiti ove fenomene. Naime, danas znam, da je život samo igra i s druge 
strane mi možemo prodrijeti u druga područja, koja se nalaze izvan naše dnevne svijesti. Radi 
se naime o sposobnosti, koju sam posjedovao još u ranijim godinama, a da nisam znao, što 
bih s time trebao poduzeti. ( Tek mnogo kasnije postat će mi jasno, da su ove sposobnosti već 
prije rođenja ugravirane u permanentne atome moje duše i da sam se sa tim sposobnostima 
inkarnirao u ovu formu čovjeka,  kako bi služio velikom djelu prenošenja velikih objava i 
služio duhovnom svijetu kao medij ).  To sam posebno shvatio tek onog glasovitog momenta, 
kad me je obuhvatilo posebno svjetlo.

Svoje  sam  zvanje  obavljao  u  automobilskoj  struci,  gdje  sam  razvio  svoju  sposobnost 
prodavača. Kasnije sam zamijenio svog nekadašnjeg šefa  postao poslovođa u velikoj auto – 
kući.
Nakon vrlo uspješnih godina, u mom zvanju, došao sam  do jedne točke, gdje sam morao 
ustanoviti, da dodirujem granicu određene frustracije. Doživio sam duboki osjećaj rezignacije 
i pratilo me je duhovno stanje klonulosti, što se je odrazilo i u tjelesnoj mlohavosti i umoru. 
Dugo sam spavao, ali loše. Osjećao sam se slab i nemotiviran Često sam si postavljao pitanje: 
Što činim krivo, da sam tako demotiviran ? Bez jasnog odgovora radio sam dalje i vjerovao, 
da će, preuzimanjem jedne auto – kuće u kojoj ću biti upravitelj – sve biti mnogo bolje.
Pojavila se velika nova šansa, koja me je motivirala. Moje je poduzeće pripadalo najmoćnijem 
auto  –  koncernu.  Novi  ljudi,  koji  trebaju  vodstvo,  novi   čarobni  auto  modeli,  koji  kao 
službeno auto čine veliko zadovoljstvo,  - sve je to povratilo moju radost za poslom i izbilo 
moju frustraciju.
Posao je uspješno oživio, auto – kuća je cvjetala. To je bilo ono, što se je moglo vidjeti samo 
izvana. No u nutrini su se odigravale drame. Moja je zadaća bila podržavati moral i nastupiti 
kao motivator.
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Došla je točka, da se oprostim od poduzeća i kažem doviđenja ovoj atmosferi velikog pritiska. 
Načinio sam pauzu od posla, da bi opet sakupio snagu. Pored univerziteta apsolvirao sam 
mnoge tečajeve i položio ispit za savjetnika poslodavaca.
Kad sam opet sakupio snagu i proveo najljepšu zimu mog života, preko 60 dana, na skijanju, 
morao sam opet misliti na novac, jer moje financijske rezerve ne će trajati  vječno. Duboko u 
sebi sam mislio, da moram raditi nešto sasvim  drugo. Posve slučajno dospio sam u područje 
Imobilija,  i  nakon  kratkog  vremena  započeo  sam  samostalan  posao  u  svojoj  kancelariji 
nekretnina.  Ovdje  sam  zaključio,  kako  se  može  dobro  zaraditi  i  steći  novac  sa  malim 
naporom.
Jednog  dana  dostavljene  su  mi  u  kancelariji  na  prodaju  dvije  stambene   novosagrađene 
zgrade, sa lijepo planiranim stanovima,  u divnom naselju. Cijena je bila prikladna. Dao sam 
se na posao pun radosti, kako ću brzo dobro zaraditi. Nastupio sam sa potragom interesenata 
za stan. Bezbrojni interesenti posjećivali su i razgledali lijepe stanove, ali mjeseci su protekli, 
da se nitko ne odlučuje za kupovinu. Jednog dana došla je žena jednog kolege, po zanimanju 
energetičarka, koja se je također interesirala za stan. Kod prve posjete rekla mi je, da ove 
stanove ne će nitko kupiti, jer su energije ovdje užasne!  Bio sam bez riječi i nakon određenog 
vremena  upitao  sam,  da  li  se  može  nešto  izmijeniti  ?  Ona mi  je  odgovorila:  „Da,  to  je 
moguće!“  Ona je time u meni probudila interese za njen rad i pokušala mi je odgovoriti, kako 
je ovdje moguće energije optimirati, da bi stanovi bili slobodni za nove vlasnike. Skoro da 
nisam ništa razumio, ali me je znatiželja tjerala, da poduzmem sve, što je rekla. Rečeno – 
učinjeno ! Najprije je učinila energetsko čišćenje na meni.
Na moje pitanje: odakle sve to zna?, rekla mi je, da je povezana sa onostranim duhovnim 
svijetom. Gdje je taj  „onostrani svijet?“ upitao sam dalje. „To je svijet Svjetla, gdje je i tvoje 
osobno duhovno vodstvo“,  odgovorila  je.  U toku zajedničkog rada došlo je  do susreta  sa 
mojim, prije mnogo godina, umrlim ocem. Ovaj doživljaj, gdje je energetičarka bila tumač, 
kao da me je oslobodio nekog starog velikog tereta.
Nakon uspješnog energetskog čišćenja  osjećao  sam se,  u ovim stanovima,  posve ugodno. 
Razlika je bila očita i  na moje čuđenje stanove sam nakon kratkog vremena prodao. Ova 
iskustva bila su za mene početak mog puta za istraživanje stvari na zemlji, koje ne vidimo i 
također ne možemo dohvatiti,  ali koje su definitivno tu. Posao je išao dobro i ja sam bio 
jedan od najuspješnijih ljudi u ovom zvanju. Bio sam  uspješan i dobro sam zarađivao, no 
sretan i zadovoljan nisam bio. Često sam se pitao: „ Zašto nisi zadovoljan ?“ Ti imaš sve,što 
želiš,  ti  si  uspješan  i  spadaš  među  najuspješnije  ljude  ovog  grada.  Nakon  razmišljanja 
ustanovio sam, što je to, što me frustrira: Nije ispravno, kako se obavlja ovaj posao. Glavni 
motiv je pohlepa i  negativne energije,  koje iz tog motiva slijede jesu uzrok i  korijen ove 
nevolje !
S pogledom unazad ustanovljujem, da su uvijek isti uzroci bili razlog mog nezadovoljstva. Na 
koncu uvijek su to bile nepravde, koje su se manifestirale u formi novca i težnje za vlašću, 
odnosno zloupotrebe moći.
Ako danas pitamo ljude u poduzećima ili na ulici, da li su zaista sretni sa svojim poslom, tad 
rijetko dobivamo pozitivan odgovor.
Upravo je to točka, koju danas moramo razmotriti i postaviti pitanje: Zašto mora biti tako ? 
Slijedeći svoja iskustva i iskaze mnogih ljudi, tad se ustanovljuje, da u našem društvu skoro 
svi ljudi vode borbu sa sličnim frustracijama. Čovječanstvo stalno strahuje za svoj život i 
misli da gomilanje novca, u raznim formama, nudi sigurnost. To je velika zabluda ! Ništa i 
nitko ne može dati garanciju za sigurnost života. Većina ljudi svakodnevno vode borbu za 
svoj  život,  jer  moći  živjeti  u  ovom društvu  i  biti  priznat  potreban  je  novac,  kojeg  treba 
zaraditi. Tad se postavlja pitanje: Koliko novca netko dobiva i za koji posao, i zašto netko 
dobiva više, a drugi manje – često za isti posao ? I već se počinje vrtjeti spirala frustracije. Ali 
se ne smije dogoditi,  da mi budemo društvo mnogih duboko nezadovoljnih ljudi, koji kao 

88



robovi novca akceptiraju  ove okolnosti,  koje štete našem zdravlju  i sprječavaju ostvarenje 
naših snova !
Dok sam još i dalje obavljao posao s nekretninama, bavio sam se usput s temom duhovnih 
majstora i trudio sam se bolje razumjeti ovaj svijet Svjetla. Kao lektira preporučen mi je 1. dio 
trilogije  „Razgovori  s  Bogom“  od  Neale  Donald  Walsh,  koju  sam  čitao  praveći  mnoge 
bilješke. Pomalo se usjekao sadržaj ovih knjiga u moju svijest i probudio je u meni velike 
interese, da prodrem u svijet Svjetla i da uspostavim kontakt s njim. Uz pomoć jedne dobre 
knjige od Sanaya Roman i  Duane Packer  „Praksa medijalnog kontakta“  nastojao sam se 
otvoriti za ovaj svijet. Točno nakon uvoda koncentrirao sam se, otvorio 7.energetski centar 
moje duše i bio sam spreman za kontakt. Nakon što sam zatražio pristup u svijet  Svjetla, 
molio  sam za  kontakt  sa  mojim  duhovnim vođama.  Kao  iz  ničega  iznenada  se  pojavila 
energetska struja, koja me je, za kratko, prostrujala od glave do nogu. Jedan ugodan osjećaj i 
zatim je nastala tišina. Plašljivo sam pitao: „ Je li netko prisutan ?“ „Da, Kristof, ovdje je 
netko- budi pozdravljen !“ I već je uslijedio kontakt sa mojim duhovnim vođama. Nakon 
početnog sumnjičavog osjećaja, s moje strane, srdačno mi je iskazana dobrodošlica u svijet 
Svjetla  i  ustanovio sam, da su bića Svjetla  mudri  i  ljubazni  savjetnici,  koji  imaju za sve 
najveće razumijevanje i uvijek su spremni za mudri savjet.
Jednog dana objavio mi je arhanđeo Gabrijel, kao moj najveći duhovni vođa, da bića Svjetla 
imaju za mene jednu zadaću, ukoliko želim ovo prihvatiti. Zadaća je glasila: Dovedi k nama 
koliko je moguće mnogo ljudi ! Bez točne predodžbe o tome, što ova punomoć znači, upitao 
sam za  pobliže  detalje.  Uslijedila  je  koncentracija  sa  jasnim instrukcijama  i  uputama,  da 
čovječanstvo stoji pred usponom u 5. dimenziju i da bića Svjetla traže jednog glasnika, koji će 
svijetu prenositi informacije o tome. Fasciniran ovom zadaćom počeo sam s otvaranjem Web- 
stranice na koju sam zapisivao dnevno primljene objave. Ubrzo potom bio sam upitan, da li 
želim pisati knjigu, u kojoj će čovječanstvo biti informirano o usponu u 5. dimenziju. Knjiga 
će sve poučiti što ovo znači  i na što se čovječanstvo treba pripremiti, da bi ova promjena 
našeg društva po mogućnosti bila izvedena bez trzavica.

Ovu knjigu sada imate u svojim rukama !

Sve daljnje informacije na Internetu: www. botschafterdeslichts. com

U narednim mjesecima izlazi također nastavak ove knjige pod naslovom  „ZEMLJA – NOVA 
ZVIJEZDA“  - ch. falk – verlag, D – 83370 SEEON

                               O B A V I J E S T

     Vi  ste  upravo  dočitali  jednu  izvanrednu  knjigu,  koja 
iznenađuje svojim informacijama i fascinira spoznajama koje 
saopćava. Nipošto nemojte podcijeniti činjenicu, da ste doznali 
za ovu knjigu. U svemiru se ništa ne događa slučajno ! Vi ste 
vođeni odozgo, jer dolazite iz daleka i već ste odavno čekali na 
ovaj poziv. Da, ova vas knjiga poziva na odluku, da proširite 
svoju  svijest  i  da  istinitije  i  dublje  shvatite  smisao  svog 
postojanja. Ovo znanje objavljuje onaj isti arhanđeo Gabrijel, 
koji je, na isti način, već više puta nastupao na našoj zemlji, 
kad je ovom svijetu trebalo objaviti nebeske poduhvate.To je 
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isti  onaj  arhanđeo,  koji  je  Mariji  navijestio  Isusovo rođenje. 
Kao arhanđeo on ima zadaću pratiti  duhovni razvoj na našoj 
planeti,  sve  dok  ne  bude  dovršen  Božji  plan  s  čovjekom  i 
njegovim razvojem. Arhanđeo Gabrijel i Rafael danas su opet 
posebno aktivni na našoj planeti. Tko može shvatiti neka shvati 
!  Knjiga  „Uspon  planete  2012.  u  5.  dimenziju“,  koja  je 
prethodila ovoj,  u  toku nekoliko godina doživjela  je  samo u 
Njemačkoj  22  izdanja.  (Također  je  prevedena  na  hrvatski  i 
može se dobiti na donjoj adresi). Ova se je knjiga pojavila u 
Njemačkoj  u  veljači  ove  godine  i  prevodi  se  na  sve  jezike 
svijeta.Kad  pročitate  ovu  knjigu  nemojte  je  staviti  u  ormar, 
nego je pošaljite osobi,  za koju smatrate da je sposobna ove 
objave shvatiti i prihvatiti. Tu osobu zamolite da postupi isto 
tako  dalje.  Tako  ćete  postati  jedna  karika  u  lancu  „radnika 
svjetla“ i  kao takvi bit  ćete u duhovnom svijetu prepoznati  i 
registrirani.  Time  ćete  aktivno  sudjelovati  u  izgradnji  novog 
svijeta na našoj planeti. Taj je svijet u duhovnom svijetu već 
definitivno zamišljen i pripravljen !

                                                 

90

Mnogi su ljudi danas nezadovoljni sa svojom životnom situacijom i 
svojim radom. Oni žele jedan bolji svijet. Ali oni ne znaju kako ovo 
postići i ne vjeruju da oni mogu izmijeniti društvene okolnosti.

Ova knjiga pruža nadu i točno odgovara na osjećaje i težnje ljudi i na 
njihova neizgovorena pitanja. Da moguće je i to će biti ! To je ukratko 
poruka ove knjige.

Nitko  drugi,  nego  sam  arhanđeo  Gabrijel,  navjestitelj  Božje  riječi, 
kojeg  svi  poznajemo  iz  Biblije,  prenosi  ove  poruke.  On  je  danas 
izabrao Christoph -a Fasching-a za svog tumača i medija preko kojeg 
govori.

On osvjetljava svijet u kojem živimo i predlaže društvene promjene 
koje će omogućiti svim ljudima trajnu sreću i blagostanje na zemlji.
Bilo da se radi o financijama, zdravlju, odgoju, ekologiji – sve biva 
osvjetljeno nebeskim savjetom.

Ako budemo spremni  slijediti  poruke  i  savjete  arhanđela  Gabrijela 
moći ćemo već 2015. započeti rajsku epohu na našoj zemlji.
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